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Elnök; Tisztelettel köszöntöm Képviselőtársaimat, kedves vendégeinket, hivatali kollégáimat.
Megkezdjük a munkát. TestüIeti ülésünk nyilvános, csupán azárt ülés elrendelésekor kérem,
hogy a vendégek hagyják el az riléstermet' Megkérek mindenkit, hogy jelentkezzen be a
szavazógépbe. Megállapítom, hogy 15 jelenlévő képviselővel határozatképes a testület'
Bejelentem, hogy a jegyzőkönwet Barta Viktória vezeti. Az ülésről hangfelvétel készül és a
tanácskozás nyomon követhető a világhálón. Mielőtt megkezdenénk a napirendek felvételét, a
napirendek tárgyalását' nagyon röviden szeretnék tájékoztatást adni arról, hogy az elmúlt
időszakban milyen jelentősebb események történtek. Egyrészt sor került a Kőbánya sportolója
díjátadő ünnepségre, a Lechner Rendezvényközpontban szerveztük mindezt meg. Köszönöm
képviselőtársaimnah mármint azoknak akik részt vettek az eseményen, a közreműködést.
Megtartottuk az Idősügyi Tanács soros ülését ebben a hónapban számtalan értékes javaslatot
fogalmaztak meg az idősek, illetve kaptak olyan tájékoztatő előadásokat, amelyek az időskor
életmódjához igyekeznek támpontokat adni. Ebben a hónapban megszerveztük a nemzetiségi
kerekasztalt is, ahol a képviselettel rendelkező kőbányai nemzetiségi önkormányzatok
vezetőive|, képviselőivel egyeztettünk arról, hogy milyen együttműködés formálható a
Kőbányai önkormányzat, illetve a nemzetiségi önkorm ányzatok között. Részt vettem a
Honvédelmi Sportszövetség küldöttgyűlésén, ahol átvettem ugyan egy részemre szóló
elismerést, de aztgondolom, hogy minden ilyen elismerés mögött a közös munka rejlik, a kozös
tevékenység rejlik' Úgyhogy bár én kaptam, de azt gondolom, hogy ez a mi közös
tevékenységünket illeti. Részt vettem több tanácskozáson az elmúlt hónapban' Egyrészt az
évértékelő állománygyűlésen a Rendőrkapitányság épületében, úgyhogy én azt a beszámolót,
amit Kapitány úr ismertetni fog velünk már egy másik tanácskozáson is megismertem, és meg
is köszöntem az állománygyűlésen már az állomány előtt is a rendőrök munkáját. A Kőbányai
Kábítószerügyi Egyeztető Fórum megszervezte idén is a hagyományos konferenciáját a
Mindenki Templomában. Én csak két előadáson tudtam részt venni a két első előadáson, de
meggyőzött arról - nem nagyon kellett győzködni persze -, hogy hihetetlenül fontos, hogy ilyen
keretek között is beszéljünk a szenvedélybetegségek széles körének problémájáról. Ajánlom
mindenkinek a jövőben is, hogyha ilyen típusú előadásra kap meghívást, vegyen részt, mert
hihetetlenül sokat lehet tanulni másoktól, tapasztalni, illetve olyan dolgokra tudják fölhívni a
figyelmünket, amelyeket mi nem is sejtenénk akár a képviselői munkában tudjuk mindezt
hason hasznosítani, akár intézményÍ tevékenységben, legyen ez kulturális központ, vagy akár
egy óvoda. Több olyan rendezvényre, programra is sor került, amely a kőbányai aktivitást
mutatja' A Fülöp Márton olímpiai történeti vetéIkedő döntőjére, óvodás sportnapok soros
eseményeire. A Suliturné keretében a Dirty Slippers zenekar tartott egy kis felvilágosító
koncertet, előadást a Szent Lászlő és aZrínyi GimnázÍum diákjainak. A programon részt vett
Novák Irén helyettes államtitkár asszony is. Ismét sokan kerekeztek Isaszegre a hagyományos
emléktúrán' Meghirdettük az első Kőbányai Úszófesztivá|t is, amely keretében három napon
keresztül strukturált időbeosztással a kőbányaiak ingyen úszhattak és juthattak az
egészségmegőrzésjutalompontjain túl egyéb jutalmakhoz'Bízombenne, hogy majd még egyre
többen vesznek részt ezen a fesztiváIon is' Mint ahogy abban is csak bizakodni tudok hogy a
TeSzedd önkéntes hulladékgyűjtési akcióban is majd mind többen vesznek részt. Képviselői
aktivitás, a hivatali kollégáim aktivitása erős volt, a lakosság aktivitása az a széIes körben
meghirdetett akciók ellenére viszonylag visszafogottnak tekinthető. Gondolhatnánk azt ís,
hogy mindez azért, mert úgy tekintik, hogy már nincs mit összeszedni a környezetükben, de
azért, ha nyitott szemmel járunk, akkor még a küIönösen tiszta és rendezett Kőbányán is
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mindig föllelhetünk olyan apró kis hulladékokat amelyeket érdemes összeszedni, vagy akár
arra föIhívni a figyelmet, hogy ezt nem helyes eldobni. Még a rendezvények közül hadd emeljem
ki a Rendvédelmi Napok projektindító tanácskozását, ezt is megtartottuk a hónap során'
Készülünk a következő Rendvédelmi Napokra, azt nem augusztus végére, hanem szeptember
utolsó napjaira tervezzük ebben az esztendőben' Elindult a kőbányai közoktatás 150 éve
rendezvénysorozat is. Tegnap volt az első programja ennek a rendezvénynek, melynek
keretében a Van célom közösségi futással emlékeztünk a 150 éwel eze|őtti eseményekre' A
legközelebbi megmozdulás egy nagy flashmob lesz majd a Rottenbiller parkban. Biztatok
mindenkig hogy a meghirdetett időpontra jöjjön el, és legyen részese ennek a programnak is,
mint ahogy biztatok mindenkit arra is, hogy már készüljön majd május l-jére, amely a
következő nagyrendezvényünk |esz az Ótregy parkban. Még hadd emeljem ki az elmúlt időszak
programjai közüI még egyet, egy érzékenyítő filmvetítésre, kerekasztal-beszélgetésre is sor
került az Érbetegek Rehabilitációs Alapítvány szervezésében, ahol a sérült emberekkel való
mindennapi kapcsolat mikéntjére igyekeztünk jó példákkal rávenni mindenkit, aki részese volt
a programnak. És akkor még egy utolsó, indulni fog egy akció a következő napokban, ,,A kutya
baja se legyen", régen beszéltünk arról, képviselői kezdeményezés volt még az e|őző ciklusban,
hogy cseréljük ki a kutyafuttatókban a talajt. Kiszámoltuk, hogy a 19 futtatóban 40 centi
mélységben mibe kerülne mindezt elvégezni, horribilis összeg. Többször beszéltünk róla, hogy
az Állatorvostudományi Egyetemet kerestük annak a megoldásában, hogy hogyan lehetne
eredményt elérni talajcsere helyett. Ők javasoltak egy protokollt, illetve az elmúlt időszakban
elvégeztek egy mintavételezéses vizsgálatot, megvizsgálták a futtatókat, kimutatták, hogy
milyen élősködők paraziták, azok különb öző anyagai mutathatók ki a futtatókban. És május 5-
én reggel az összes futtatóban sor fog kerülni egy áztatásos fertőtlenítésre, melynek nyomán
öt napon keresztül, bocsánat, egy napon keresztül zárvatartjuk a futtatókat. Nem lenne erre
szükség, de a biztonság kedvéért így fogunk eljárni' De ezze| párhuzamosan, illetve ezt
megelőzően áprÍlis z3-átő| május 1-jéig Kőbánya több helyszínén féregtelenítő tablettákat
fogunk adni mindazon kutyagazdáknah akik eljönnek. Ezt ingyenesen megkapják aKőbányai
Önkormányzattől, és így már a kutya esetleges betegségét is megelőzhetjük, vagy ily módon is
tehetünk az egészségükért. Kérek mindenkit hogy ezt |gyekezzék különböző csatornákon,
eszközökön mind szélesebb körben ismertté tenni' Erről beszéltünk az egyik televízió reggeli
hírműsorában és egy órán belül már több nagy önkormányzat érdeklődött a módszer és a
gyakorlat mikéntje iránt. Mint ahogy az ivartalanításban is viszonylag az elsők között voltunh
így ez a program is, vagy ez a protokoll is viszonylag ismeretlen. Az Állatorvostudományi
Egyetem szakemberei szerint, nemcsak Magyarországon, hanem úgy általában Európában.
Napirend előtt szeretne Vékony Csongor Levente felszólalással élni, ,,Nincs előrelépés a
kőbányai vasútvonal mentén hÍnődő betonkerítés hiányző elemeinek pótlása ügyében". A
működési szabáIyzatunk értelmében képviselő úr ötperces időkeretben adhatja elő a kérdését.
Képviselő űré a sző'

Napirend előtt: Vékony Csongor Levente napirend előtti felszőlalőssal éI a ,,Nincs előrelépés a
kőbónyai vasútvonal mentén húzódó betonkerítés hiányzó elemeinek pótlósa ügyében" tárgyban.

Az SZMSZ rendelkezése értelmében (56. p) a képvÍselőnek ötperces időkeret óll
rendelkezésére, a személyes vagy pdrt érintettsége esetén az érintett kétperces
időkeretben reagáIhat, a polgórmester vagy az általa kijelöIt alpolgórmester, illetlle
jegyző kétperces időkeretben reagőlhat. A napirend előtti felszólalós esetén
d o nté s h o z a taln ak nin cs h ely e.

Vékony Csongor Levente: Köszönöm a szőt' Mielőtt az adott témára rátérnék tisztelettel
szeretném kérni Polgármester urat egészítse ki összefoglalóját. Az MTI nyomán a Hír tv és a
Magyar Jelen felületén értesültem arról, hogy okos városfejlesztésről és karbonsemIegességről
tanácskozik aKőbányai Önkormányzat és a Peking Haidan kerülete, és a két település már az
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év elején megkezdte egy két évre szóló együttműködési akcióterv kidolgozását. Szeretném
Polgármester urat megkérni, hogy röviden tájékoztassa a képviselő-testület tagjait arróI, hogy
mit lehet erről a projektről jelenleg tudni, és a lakossághoz is megfelelő módon juttassa el az
aktuális és a várható fejleményeket'
Ami a híányző betonkerítést illeti, még az év elején kerestek meg a Pongrácz úti lakótelepen
élők közüI többen a buszmegálló mögötti betonkerítés régen leomlott, és nem állította vissza a
MÁY az eredeti állapotot. A MÁV területéről emiatt a patkányok ott járnak át az ingat|anokhoz.
A kora reggeli és késő esti órákban ráadásul a buszra várakozók közül többen aggódnak a
közbiztonsági és közegészségügyi kockázat miatt, amit a rágcsálók rendszeres jelenléte
okozhat. Egy korábbi frakcióvezetői értekezleten hívtam fel erre a figyelmet amire a jelenlévők
jelezté( hogy a tvtÁv-ot többször keresték amiatt, hogy a kerítéselemeket megfelelően pótolja,
és ígéretet kaptam, hogy újra felszólítja az Önkormányzata tvIÁv-ot erre. Márciusban kérdéssel
fordultam a MÁV-hoz, hogy megtudjam, miért nem történt előrelépés. Megdöbbenve fogadtam
aválaszt, miszerint a2024. évre vÍsszamenőleg csak szeméttel és egyéb ügyekkel kapcsolatos
bejelentéseket kapta( kerítéssel kapcsolatban semmit' Értetlenül álltam az ellentmondások
közepette és következő levelemben kértem a MÁV-ot, hogy a buszmegállóban várakozók
biztonságát szem előtt tartva építsék ujjá a betonkerítés hiányzó részét ezen a szakaszon,
valamint a patkányoknak helyeztessenek ki csapdákat. Tisztelettel kérem a Városvezetést, ha
eddig nem, úgy a közeljövőben fogalmazzákmegez irányú kérésüket önök is a uÁv felé'
Köszönöm.

Elnök: Más tud a tvIÁV és mást tudunk mi. Ez nem meglepő sok esetben előfordul ez. Komoly
vitákat folytatunk az Elektromos Művekkel arról is, hogy egyszer úgy nyÍIatkozik faültetés
kapcsán, hogy ott nem húzódik kábel, majd később azt mond ja,hogy igen. Nincs így a MÁV-val
sem másként, úgy tűnik. A legutóbbi intézkedésről szőlő levelet hoztam csak el. De Képviselő
úr nyugodtan betekinthet azokba az iratokba, amelyek korábban keletkeztek illetve
vizsgálhatja azokat a közmeghallgatáson elhangzott mondatokat is, ahol a tvtÁv képviselője is
jelen volt, és így szembesítették a kőbányaiak azzal a problémával, amiről Képviselő úr is
beszél' Az áItalunk végzeLt vizsgálatok közül a legutóbbinak a jegyzőkönyve van a kezemben,
egy feljegyzés, amely 10 ponton állapított meg friss kerítés hiányosságot a Pongrácz út mellett,
illetve négy olyan esetet is rögzít az anyag, amely a már korábban helyreállított területeknél
mutat újabb jelentős károsodásokat. Erről a feljegyzés fényképes dokumentációval elkészült és
ennek kapcsán Hegyi Zso|t vezérigazgatő úrnak fogalmaztam meg a levelet és soroltam föl
ezeket a problémákat, mely anyagot a címzett átvett. Az igazo|ás kiállításának a dátuma erről
2025' március L4',6 őra2 perc 57 másodperc'Ezt is szívesen átadom Képviselő úrnak, mint
ahogy a felhívás fájl nevét és elektronikus lenyomatát is tudja követni' Természetesen a
probléma hosszú ideje ismert a Kőbányai Önkormányzat e|őtt és eddig is minden eszkÓzze|
igyekeztünk a MÁV-ot arra késztetni, hogy a megfelelő intézkedéseket tegye meg. Ha most
megint nem történik érdemi intézkedés, akkor az építéshatóság tud majd továbbiakban eljárni,
az építéshatóság már nem a Kőbányai önkormányzat ez esetben, hanem melyik
kormányhivatali Jegyző űr? A Fővárosi Kormányhivatal, úgyhogy Főispán urat kell majd
keresnünk ez ügyben. Teljesen igazavan Képviselő úrnah és a beszámolómnál nagy betűkkel
föl is írtam, hogy Peking' Mondhatnámazt is, hogy azért felejtettem ki, hogy képviselő úr el
tudja mondaní azt, amit megfogalmazott nekem írásban. Így módja volt ezt szóban is kifejteni.
És abban állapodtunk meg Radványi Gábor alpolgármestertársammal, hogy ezen kérdé sről ő
fog nagyon röviden egy kis tájékoztatást adni.

Radványi Gábor: Tekintettel arra, hogy én vettem részt ezen az egyeztetésen a kínai féllel'
Tudni kell azt, hogy Pekingnek van egy Haidan nevű központi kerülete, csekély három és fél
millió lakossal, és eljöttek Magyarországra. Tulajdonképpen háromlábon álló kapcsolatot
szeretnének kialakítani' Az egyik láb az az állami szektorral, a másik az az egészség és
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karbonsemlegesség és egyéb ügyekkeI foglalkozó magáncégekkel vagy cégekkel, piaci cégekkel
és a harmadik pedig önkormányzati kapcsolatokat szeretnének kialakítani. Ők felkeresték egy
nem tudom, hogy jól mondom-e, Gojszu kereskedelmi kamarát, akik Kőbányán is léteznek és
ők találtak meg minket és profilba illő a kerületnek a színességét tekintve mind a kínai kerület
mind Kőbánya és arra kértek meg engem, hogy ezen a rendezvényen Kőbányát mutassam be'
Én bemutattam több oldalról és nagyon tetszett nekik és ők akár ott helyben aláírtak volna egy
együttműködési megállapodást. Természetesen mi ennél sokkal óvatosabbak vagyunk, hiszen
végiggondoljuk és én szeretnémazt, hogy a 2022-es választásokon Kőbányán 2300 regisztrált
kínai lakos van, ezze| az országban gyakorlatilag a legnagyobb kínai település Kőbányán
található, és én a kínaiakat ebben, vagy mi a kínaiakat erről mindenképpen meg szeretnénk
kérdezni, szeretnénk egyeztetni az itt é|ő kínaiakkal, hogy ők ezt jőnak találják-e' Semmiféle
elígérkezés nem volt, ugyanakkor elmondtuk azt,hogy folytatjuk a tárgyalásokat e tekintetben.
Ígéretes és azt kell, hogy mondjam, hogy ők az á|lami szinten is az Ipar 4'0, illetve 5'0
programokhoz is csatlakozni szeretnének' Nekem se tetszett az MTI híre, ami megjelent illetve
a Híradónál, ugye ez volt a címe, hogy Kína által okosváros válhat Kőbányáből. Mintha eddig
buták lennénk, De igen, tehát ezt tudjuk be a propagandának. ik alapvetően örültek annal1
hogy találtak egy ilyen települést és mondom óvatosan, de elkezdjük a tárgyalásokat' Az azért
szeretném Vékony képviselő úrnak elmondani, hogy a frakcióvezetői ülések bevezetését még
az egyfős frakciónak is biztosítjuk a pont ezá|tal, hogy a nyilvánosságot és az át|áthatőságot
biztosítsuk a Kőbányai Önkormányzat életében' Az utolsó két ilyen ülésen az e||enzékrészérő|,
Vékony képviselő úr meg többen, nem vettek részt, ott is fel lehetett volna ezt tenni, hiszen Ön
is hivatkozott egy korábbira, hogy ezen a frakcióvezetői ülésen szoktunk ilyenekről tárgyalni'
Tehát ez tulajdonképpen egy munkaközi állapot most jelenleg, és folytatjuk a tárgyalásokat a
kínaiakkal. Köszönöm.

EInök: Köszönöm Alpolgármester úr. Szeretném tájékoztatni a testületet hogy különös
eljárásrend szerint került beterjesztésre a meghívóban 27-es,23-as sorszámmal jelzett anyag
és a bizottsági üléseket követően a17.,IB. és24'tervezett napirendi ponthoz tartoző módosító
javaslatok kerültek a szerverre. Szeretném kérdezni, hogy van-e valakinek napirendről történő
levételre javaslata? Nincs. Felvételre van-e javaslat? Nincs. Sorrendmódosításra Van-e javaslat?
Ügyrendi kérdésben Radványi Gábor alpolgármester úr, vagy frakci ővezető űr'

Radványi Gábor: Én javasolnám, hogy az e|ső napirendi pont a Rendőr_főkapitányság X'
kerületi rendőrkapitányság 2024' évi tevékenységéről szóló beszámoló után kerüljön a 17-es
napirendi pont, ami a kőbányai Egyesített Óvoda létrehozásával kapcsolatos döntések,
bocsánat, nem a 17-es bocsánat, rosszat mondtam, Kocsis Sándor Sportközpont
intézményvezetői pályázatának elbírálása legyen a második napirend, majd ezt követően a
Rákosmenti Mezei Őrszolgálat maradna ott, és a mezei őrszolgáIatután jönne a27-es az pedig
a Kőbányai Egyesített Óvoda létrehozásával kapcsolatos döntések meghozatala lenne. Tehát
akkor a második pontra, illetve a negyedik pontra bejönne a 17., illetve a 21' pont. Köszönöm.

EInök Köszönöm Alpolgármester úr, Frakcióvezető úr. A sorrendmódosításról szavaznunk
kell. Kérdezem a testület véleményét'

Budapest Főváros X. kertilet Kőbónyai Önkormdnyzat Képviselő-testülete 15 igen, egyhangit
szavazattal az tilés napirendjében az aldbbi sorrendmódosítósról dönt [107/2025' (ru. 17.)]:

- mósodik napirendi pontként tárgyalja a meghívóban 17',
- negyedik napirendi pontként tárgyalja a meghívóban 2L.

s orsz őmm al j elzett előterj esztést.
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Elnök 15 igen, egyhangú szavazattal döntöttünk. Köszönöm' Mielőtt szavaznánk a
napirendről, szeretném tájékoztatni a testületet, hogyVékony Csongor Levente napirend utáni
felszólalással is kíván élni a kőbányai csatornahálőzat állapotával kapcsolatban. Most viszont
szavazunk a napirendről.

Budapest Főváros X. kerüIet Kőbőnyai Onkormónyzat Képviselő-testüIete 15 igen, egyhangti
szavazattal az ülés napirendjét az alóbbiak szerintfogadja el [108/2025. (U, 17.)]:

1. A Budapesti Rendőr-főkapitányság X' kerületi Rendőrkapitányság 2024. évi
tevékenysé gér ő| szőlő beszámoló (766. számu előterj esztés)
E|őterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

2' A Kocsis Sándor Sportközpont intézményvezetői pá|yázatának elbírálása - Bizalmas a
Magyarorszdg helyi onkormányzatairól szóIó 201'1. évi CLXXXIX' törvény 46. $ (2) bekezdés b)
pontjd alapján _ az érintett kérelmére - zórt üIésen tárgyalandó (227' számű előterjesztés)
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

3, A Rákosmenti Mezei ŐrszolgáIat 2024. évi tevékenységéről sző|őbeszámoló (168. számú
eIőterjesztés)
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

4. A Kőbányai Egyesített Óvoda létrehozásával kapcsolatos döntések meghozata|a (22B.
számú előterjesztés)
Előterjesztő: D' Kovács Róbert Antal polgármester

5' A Kőbányai Vagyonkezelő Zrt.kozszolgáltatási szerződés szerinti 2024. évi éves működési
jeIentése (200. számu előterjesztés)
Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester

6. AKőbányai Vagyonkeze|ő Zrt' 2024' évi számviteli beszámolőja (799 ' szám(l előterjesztés)
Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester

7 ' AKőbányai Vagyonkeze|ő Zrt. felügyelőbizottságának2024. évi beszámolőja (2I0' számú
előterjesztés)
Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester

B. A Kőbányai Vagyonkeze|őZrt.2025' évi üzleti terve [1B7. számű előterjesztésJ
Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester

9' Tájékoztatő a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. belső kontrollrendszere működéséről és a
megfelelési tanácsadó j elentésérőll (21'L. számú előterj esztés)
Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester

1o. A KŐKERT Kőbányai Non_profit Közhasznú Kft' 2Oz4' évi számviteli beszámolója, valamint
közhasznúsági melléklete (L97 ' számú előterjesztés)
Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester

11'. A KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. felügyelőbizottságának 2024' évi
beszámolója [1BB. számú előterjesztés)
Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester
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12. A KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft' 2024' évi tevékenységi beszámolója,
valamint a2025. évi üzleti terve (19B. számú előterjesztés)
Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester

13' A Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft.2024. évi szakmai és számviteli beszámolója, valamint
közhasznúsági melléklete [215. számú előterjesztés)
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

1'4. A Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. felügyelőbizottságának 2024. évi tevékenységéről
sző|ő b eszámolój a (I7 4' számű előterj esztés)
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

15' A Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft'2025. évi üzleti terve [169. számli előterjesztés)
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

16' AKőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság2024
évi szakmai és számviteli beszámolőja (202' számű előterjesztés)
Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester

17 ' A Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság
felügyelőbizottságának 2024' évi tevékenységéről sző|ó beszámolója (20I' számű
előterj esztés)
Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester

1B. A Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2025.
évi üzleti tervének jóváhagyása (279 ' számli előterjesztés)
Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester

79' A lakásokról és a nem lakás céljára szo|gá|ő helyiségekrő| sző|ő 32/201'2' (IX' z4.)
önkormányzati rendelet módosítás a (223. számű előterjesztés)
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

20. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatalban a2025. évi igazgatási
szünet elrendeléséről sző|ő önkormányzati rendelet megalkotása (224. számú
eIőterjesztés)
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

27. A Kőbányai Egyesített Bölcsődék alapító okiratának módosítása (17 6' szám(l előterjesztés)
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

22. Az óvodaÍ pedagógus-továbbképzési intézményi programok jőváhagyása (227 ' számu
előterjesztés)
Előterjesztő: Dr' Mátrai Gábor Imre alpolgármester

23. A Budapest Airport Szomszédjaiért Alapítvány,,KibővÍtett zajvédelmi program 2022-2025"
címíi p á|y ázatán tö rté n ő ré szvéte l (22 6' számu e l ő te rj esztés)
Előterjesztó: Radványi Gábor alpolgármester

24. A Budapest X. kerület Kőbánya Hőség- és UV-rÍadóterve című dokumentum elfogadása
(222' szám(l előte rj esztés)
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester
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25. ABudapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat kerületi építési szabá|yzatáról szóló
16/2020' (X|' 26.) önkormányzati rendelet telepítési tanulmányterv alapján történő, a
Budapest X' kerület, orbán István utca, Keresztúri út, (39210/I91) hrsz.-ú közterület,
(39270 /LBB) hrsz.-ú közterület és a (39270 /17 4) hrsz._ú közterület által határolt területre
Vonatkozó módosításának kezdeményezése (2 0B. számú előterj esztés)
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

26' A Gyermekkor Alapítvány - a Kisgyermekkor Nevelés Támogatására szervezettel kötendő
e llátási szerző dés (2 07 . számil el őte rj esztésJ
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

27 ' Acivil szervezetek és egyházak2025. évitámogatásáról szóló pálryázati felhívás (792. számű
előterjesztés)
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

28' Az óvodai és iskolai nyári táborok, valamint erdei iskolák 2025. évi támogatásáról szóló
p áIy ázati felhívás ( 1 B 5. számú előterj esztés)
E|őterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester

29' A Kőbánya Sport Club részére nyújtandó támogatás (205' számli előterjesztés)
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

30' A Budapest KüIső-Üilői Úti Református Misszió Egyházközség támogatása (L75. számú
előterjesztés)
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

31' Az Utcafront Menedék Hajléktalan Személyek és Szenvedélybetegek Integrált Intézménye
támogatása (196. számú előterjesztés)
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

32' A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal 2024. évben végzett
tevékenysé gér ő| sző|ő beszámoló (225' számu előterj esztés)
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

33. Tájékoztatő a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat2025. I_V. havi várható
likviditási helyzetéről (203. számú előterjesztésJ
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

34' Tájékoztatő a lejárt határidejű végrehajtott valamint a további intézkedést igénylő
képviselő-testületi határozatokről (273'számú előterjesztésJ
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Az informóciós önrendelkezési jogróI és az informócÍószabadsdgról szólő 20L1. évi CXIL törvény
5. s u bekezdése alapjón bizalmas jelzéssel ellátott előterjesztés:

35' A Budapest Főváros XI. Kerület Ú1uuaa Önkormányzatávalkötendő ellátási szerződés (216.
számű előterjesztés)
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester
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A Magyarország helyi önkormőnyzatairól szőló 207L, évi CLXXXIX. torvény 46. s p) bekezdés c)
al zárt üIésen tá Iható na ont:

36' A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat tulajdonában álló lakások
eli degenítésére történő kij elölése (I7 7 . számű előterj esztés)
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

37. A Budapest X. kerület, 47446 hrsz.-ú S1 területen |évő pincerendszer búvártevékenység
cé|jár a tö rténő ingyenes használatb a adása (L7 2' számű előterj esztés)
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

3B. A BudapestX. kerület, Kelemen utca 14. földszint 2.szám alatt lévő üres lakás páIyázati úton
történő eli degeníté se (77 9 . számű előterj esztésJ
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

39. A Budapest X. kerület, Sütöde utca 4. szám alatt lévő épületrész további bérbeadása (204'
számú előterjesztés)
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

40' A Budapest X. kerület, Maglódi űt 703/C F. épület földszint 70' szám alatt lévő lakás
elidegenítése (178. számú előterjesztés)
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

47' A Budapest XX' kerület Nagysándor Jőzsef utca 40/B szám alatti ingatlan elidegenítése
(LBZ' számű előterj esztés)
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

A Magyarorszdg helyi önkormányzatairőI szóló 2011. évi CLXXXIX. torvény 46. s a bekezdés a)
pontja alapjón zárt ülésen tőrgyalandó napirendi pont:

42. A2025' évi önkormányzati kitüntetések adományozása (2L2. számű előterjesztésJ
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elntik: 15 egyhangu szavazattal fogadtuk el a mai tanácskozás menetrendjét.

A Képviselő-testüIet 14 fővel hatdrozatképes, miutdn dr. Pap Sándor elhagyta az üléstermet.

1. napirendi pont:
A Budapesti Rendőr-főkapitányság X. kerületi Rendőrkapitányság 2024. évi

tevékenys égér ő| szóló beszámoló
Előteriesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Megkezdjük az e|ső napirend tárgyalását és ennek keretében köszöntöm dr. Markó
Attila rendőr dandártábornok urat, Budapest Rendőr-főkapitányának rendészeti helyettesét és
Baricska Norbert Tamás kapitány urat' Kapitány úr, kérlek fáradjatok közelebb az aszta|hoz,
mert tudom, hogy úgy készültél, hogy egy kis prezentációval is bemutatod azt a tevékenysége!
amelyet az elmúlt esztendőben végeztetek Kőbányán, annak az eredményességét, Úgyhogy én
át is adom neked a szőt. Egy pár pillanat, míg a prezentáció betöltődih de a lehetőség már a
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tiéd. Bocsánat nem láttam, de Somlyódy alpólgármester úr jelzi, hogy ügyrendi javaslata van
Ács Andreának. Bocsánat, nem tűnt fel a monitorom.

Ács Andrea: Köszönöm szépen. Én azonnali kérdést nyújtottam be, és az a kérdésem, hogy az
mikor fog elhangozni? Elküldtem emailben Polgármester úrnak.

Elnök Megnézem, hogy hol van a fiókomban, vagy Van-e ilyen kérdés.

Ács Andrea: Elnézést, április 15-e kedd 18 óra 7 perckor küldtem' És természetesen utána is
el tudom mondani, de szeretnék élni az azonnali kérdés jogával. Köszönöm.

Elnök: Valóban Képviselő asszony küldött egy levelet, amit én megnyitottam, amiben nem volt
melléklet meg semmi, de már az azt kovetőt nem nyitottam meg, mikor melléklet is érkezett.
Előtte a rácsos kerítését nyitottam meg, amelyet azőta ki is javítottak. A rendszer valahogy a
kettőt összefűzte a melléklet nélküli levelet a mellékletes anyaggal utána, és így eltűnt a
rendszerben. Azonnali kérdést napirend előtt lehet föltenni, Megkérdezem Jegyző urat
ilyenkor mi a helyes eljárás, amikor már megnyitottuk a napirendet tárgyalásra. Van-e erre
bármilyen eljárási, nem biztos, hogy nincs szabályunk? Most gyors, hirtelen fejbéli sZMsZ
pörgetés zajlik' Nincs megoldás' Jegyző úr szerint súlyos SZMSZ-sértés történt. Ezt nem
mondta, hogy sűlyos, csakhogy nyilván az SZMSZ-únk szerint mivel már napirenden vagyun[
így szabá|yosan elmondani nem lehet az azonnali kérdést napirend előtt, mert nem lehet.
Áttridato megoldásként kérdezi |egyző úr, hogy napirend után a kérdés elhangzása az képviselő
számár a e l fo ga dh ató - e ?

Ács Andrea: Ennek a napirendi pont után mondhatom el, mert nyilvánosan szeretném, tehát
lakossági kérést szeretnék.

EInök: Napirend után is nyilvános.

Ács Andrea: Csak hát ugye nagyon sok napirendet tárgyalunk. Jó, akkor zárt ülés előtt.
Rendben, de szeretném elmondani még a mai nap folyamán' Köszönöm.

Elnök: Jegyző úr javaslata, hogy sok SZMSZ-sértésünk ne legyen, hogy a hivatal
beszámolójánál,ha a Képviselő elmondja, akkor az odailleszthető kérdés.

Ács Andrea: Rendben. Köszönöm szépen.

Elnök: Köszöncjm szépen. Kapitány úr

Baricska Norbert Tamás: Nagy tisztelettel üdvözlök mindenkit, köszönöm a lehetőséget
tisztelt Polgármester úr, tisztel Képviselő-testület' Hát szokásomhoz híven egy pár diagrammal
azért kiegészíteném a hosszú-hosszú beszámolót, legfőképpen azokkal, amik azt gondolom,
hogy Kőbánya életében és a közbiztonság szempontjából kiemelendő területek, Mindig a
bűnügyekkel kezdjü}<, ezt a szokást megtartva idén is egy általános bűncselekményszámról
szeretnék itt beszámolni, és rögtön egy kis szakmai kiegészítést tenni. Ugye a jelenlegi ENYÜ-
statisztikák szerint Kőbánya egyedülálló lenne az országban az összregisztrált bűncselekmény
csökkenésével, de ez a nyomon követő statisztikának köszönhető. Tehát azért ezt rögtön
kiegészíteném azza|, hogy ugye országos és budapesti szinten is körülbelül ilyen 20% körüli
bűncselekményszám növekedést regisztráltunk a tavalyi évben Kőbányán, bár alacsonyabb
volt, de nálunk sem csökkent, hanem egy ilyen 70-IL-72o/o-os összregisztrált bűncselekmény,
ami egy úgynevezett ügyforgalmi statisztikából levonható következtetés' Tehát azért itt tudni
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kell, hogy a statisztikai adatlapok később mennek be, mint ahogy mi a nyomozásokat
befejezzük, úgyhogy azért ezze| a számmal óvatosan bánnék, és ezt mindenféleképpen
szeretném kiegészíteni, hogy nem csökkent, hanem körülbelül 7O-Ilo/o-kal nőtt. És a következő
diagramokban ki fogok térni, hogy ez milyen bűncselekmény kategóriákban mutatkozik meg.
Ugye ehhez a kiegészítéshez látszódik, hogy a vádemelések száma az, ami egy közel 300-as
tétellel csökkent, ami nem azt jelentÍ, hogy kevesebb vádirat ment volna be, hanem egyszerűen
még a statisztikai rendszerbe tavaly év végén nem mutatkozott meg, de az ügyforgalmi
statisztikákból, illetve az egyéb adatokból jól látszik, hogy kikövetkeztethető, megállapítható,
hogy körülbelül hol tart ezen a téren Kőbánya. Egy-két szubjektív biztonságérzetet leginkább
befolyásoló bűncselekmény, ugye az össz|opások tekintetében látszik növekmény, tehát
általánosságban az alapeseti lopások száma az, ami emelkedett Kőbányán. A lakásbetörések
száma is valamelyest, de nagyjából azt tudom mondani, hogy ezt az 50 és 60 körüli
összregisztrált bűncselekményt tudjuk most már évek óta így tartani. A rablások száma az
gyakorlatilag több mint a felére csökkent, és amit ezzel kapcsolatban szeretnék kiemelni, hogy
az összes rablót sikerült kézre keríteni és felderíteni, tehát 100%_os a rablás felderítési
eredményessége a kapitányságnak. Ugye említettem Ítt a lopásokat, bár ugye a károkozások
tekintetében nemcsak a lopáso( hanem az összes kárt okozó bűncselekmény regisztrálásra
kerül, azért jő| látszik, hogy 2023-hoz képest, 2024-ben majdnem a duplájára, tehát
700 000 000 fölé nőtt az okozott kár az itt elkövetett bűncselekmények tekintetében. Ennek,
illetve ebben nagyon nagy szerepe Van az online térben elkövetett csalásoknak, és ugye a
vagyonvisszaszerzési mutatónk, ami a biztosított és a megtérült kár összességébő| adódih az
jól láthatóan csökkent' Ez is leginkább annak köszönhető, hogy mindenféleképpen az idei
évben fejlődnünk kell, hogy a bűncselekmények, főleg a nagyobb vagyoni kárt okozó
bűncselekmények az online térbe tevődnek át, illetve ugye különböző
bankkártyahasználathoz, átutalásokhoz kötődnek, amibe hogyha nem kapjuk meg
gyakorlatilag szinte azonnal az impulzust és a feljelentést akkor az azonna|i átutalások
korában nagyon-nagyon nehéz már megakadályozni a pénzmozgásokat. És ugye olyan
kifinomult rendszerekkel működnek meg különböző szervezett bíjnözői csoportok, ami
alapján gyakorlatilag a fé| világot megkerüli egy nap alatt az online pénz' Gépjárműves
bűncselekmények tekintetében ugye azt tudjuk mondani, hogy a feltörések azok szintén ez az
50 körüli, ezekkel kapcsolatban azt kell mondanom, hogy egy részük nagyobb
bevásárlóközpontokhoz kapcsolódó úgynevezett blokkolásos gépjárműfeltörés, amiben
sikerült az idei év elején is, a tavalyi évben is elkövetőt fogni itt az Árkádban, úgyhogy ez űgy
néz ki, hogy egyelőre abbamaradt, de hát mindig (ljraszervezik' A többi része pedig
gyakorlatilag nem nagy értékű gépkocsifeltörés, hanem hát azt kell mondjam, hogy még a mai
napig rádióelőlapot vesznek ki kocsikból, akkumulátort vesznek ki kocsikból, tehát ilyen
nagyon-nagyon mínimális értékre elkövetett gépjárműfeltörés, gyakorlatilag az okozott kár
sokszor több, mint maga az eltulajdonított érték. A gépjárműlopások tekintetében pedig
szintén azt tudom mondani, hogy bár nőtt a számuk, de ez egy gyermekkorú elkövetőhöz
köthető egyébként aki sorozat jellegű bűncselekményt követett eI, nemcsak lopást, hanem
gépkocsifeltöréseket is, mára már büntethető és büntetés hatálya alatt is áll, hiszen fiatalkorú
lett, betöltötte a']'4. életévét, de előtte még sikerüIt ilyen pár 10-, illetve 100 000 forintos
gépjárműveket a Népliget területéről vinnie'
Közterületi bűncselekmények tekintetében ugye itt látszanak leginkább azok a számoh
amelyeket az elején is említettem, hogy kiegészítésre szorulnak, tehát ezen a téren van a
statisztikai lapoknak a nyomon követő része javarészt ugye elcsúszva. Tehát ezek a számokazt
mutatják, hogy nagyon örömteli és csökkenő a közterületi bűncselekmény szám , de ezt, hogyha
visszavezetjük az ügyforgalmi statisztikákkal, akkor ugye itt is ki kell egészítenem azzal,hogy
a teljes képet, nemcsak a statisztikai képet, aztűgy tudom elmondani mindenki számára,bogy
körülbelül ilyen 10_12 százalékkal nőttek a közterületÍ bűncselekmények is. És hát ugye itt
azért |átszih hogy ezek az online infócsalások, ugve gvakorlatilag ezek felölelik azokat a
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bankkártyás, marketplace-es és ugye már lassan unásig sorolt bűncselekményeket, amelyek
száma jelentősen megnőtt. Ugye itt is csak a regisztrált bűncselekmények alapján két és fél,
majdnem háromszorosára nőtt' Egyébként ez követi az országos és a budapesti trendeket is
ezen a téren. A tavalyi évben nagyobb országos felderítések történtek ezekből tisztán látszik
és megállapítható, hogy itt nemzetközi bűnszervezetekkel van a bűncselekmények egy jeIentős
részében dolgunk. Különböző nemzetközi felderítések történte( elfogásra kerültek afrikai
származás(l elkövetők, illetve volt egy úgynevezett ukrán elkövetői körnek az e|fogása, csalása,
Ukrajna területéről szervezték ezeket a bűncselekményeket. Azt gondolom, hogy ebben
mindenféleképpen nemcsak az országos, budapesti, de helyi szinten is van bőven tennivaló' Itt
helyi szinten tekintettel arra, hogy azért ezek javarészt nemzetközi bűncselekmények, én azt
gondolom, hogy a megelőző, felvilágosító, bűnmegelőző előadások az, amiben a leginkább tenni
tudunh úgyhogy ezeknek a számát szeretnénk az idei évben még tovább növelni. Eddig sem
voltunk elmaradottak benne, de úgy néz ki, hogy gyakorlatilag folyamatosan napi szinten
figyelmeztetni kell a lakosságot arra, hogy nagyon óvatosan bánjanak ezekkel az online
megrendelésekkel, illetve a bankkártya adataikkal. Illetve itt szeretném még egyszer
hangsúlyozni, hogy ha és amennyiben valakit ilyen jellegű bűncselekmény, illetve kár ért, akkor
soron kívül és azonnal jelezze a hatóságok részére, mert csak ebben az esetben van
gyakorlatilag szinte lehetőségünk a pénz mozgását megállítani és bármennyi vagyont is
visszaszerezni,
Pár gondolat a kábítószerrel kapcsolatos, bocsánat, itt maradt egy kis hang rajta,
bűncselekmények tekintetében ugye a tavalyi évben 6 kábítószerterjesztő került vádemelésig
felderítésre. Van még jő pár olyan ügyünk, ahol folyamatban Van az e|járás.Ugye az idei évi
kiemelt kábítószer-terjesztők elfogásának köszönhetően már most 13-nál tartunk. Ebben
különböző szintű és dílerek vannak eljárás alá vonva, és ugye a folyamatosan kapjuk, és az a
kérésem, hogy a jovőben is kapjuk azokat a helyszíneket, ahol fölmerül ilyen jellegű
bűncselekmény gyanú, folyamatosan dolgozzuk föl őket. Azért ezen a fórumon is szeretném
elmondani, hogy ahhoz, hogy hatékonyan ki is tudjuk őket a forgalomból vonni, ez szerencsés
esetben működhet egy-két nap alatt, de azért atthoz, hogy olyan szintű és mennyiségű
bizonyítékot össze tudjunk gyűjteni, amivel hosszú évekig az elkövetők börtönben
maradhatnak és a probléma valójában mélységében megoldódik, ez bizony egy-két nap alatt
azért nem megy. Tehát hogyha bárki ilyen jellegű bűncselekményről tudomást szerez'jelzése
van, impulzusa Van, akkor azt az a kérésem, hogy je|ezze felénk, illetve hát azért az idei évben
különböző fórumokon, a járási közbiztonságin és a KEF keretén belül is nagyon sokat
beszélünk erről, és hát ugye a Dark Nine nevezetűszőrakozóhelyet azért emelném ki, merthogy
a tavalyi évben, én azt gondolom, hogy az egyik legnagyobb eredmény volt itt az
Önkormányzattal és a társszervekkel együttműködve, hogy sikerült, hát én aztmondom, hogy
megakadályozni, bár ugye ez a megakadá|yozás, nem a megfeleló szó, hiszen a megfelelő
engedélyekre és együttélési szabályok betartására felhívni a szőrakozóhely figyelmét, aki több
ezres létszámú nagyobb, akár kábítószerrel tarkított hétvégi bulÍkat is akart itt tartani, de mivel
ugye nem sikerült az összes engedélyt beszerezniük és itt legálisan folytatni a tevékenységüket,
ezért végül is másik kerület mellett dontötteh aminek én személy szerint kifejezetten örülök.
Bűnmegelőzéssel kapcsolatban már említettem, hogy az idén szeretnénk még tovább fokozni,
de azért nincs elmaradásunk ezen a téren. Tehát egy pár szám: az 297 alkalom, közel 3000
főiskolás és 7 alkalommal 250 fő időskorú, illetve szépkorú. Azt gondolom, hogy nem lehet
eleget csinálni, úgyhogy idén is tovább folytatjuk' Szeretnénk még több lehetőséget és alkalmat
megragadni, és ebben kérem mindenkinek a segítségét is, hogy akár a területén, akát a
társszervek révén minél több akár iskolás| illetve idős és szépkorút bevonni ezekbe a
mege|őző, felvilágosító tevékenységekben.
Rendészeti tevékenységünkről egy pár szám: ugye itt az elfogások, előállítások száma, amit én
szeretnék kiemelni, ugye ezek a klasszikus előállítások száma, nem is az elfogást emelném,
ugye ez sikerült a 2023 évest tartani, ugye ezek azok a számok, amelyek itt a helyi
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közbiztonsági intézkedéseket legfőképpen takarják' Ugye ezek azok a saját kezdeményű
intézkedése( amelyek Kőbánya kiemelt közterületeirőI, a sétányokról, a Ligetről, az Örs vezér
térről és a korábban már általam említett kreatív intézkedésekrőI szólnak. Idei évben is
minimum a megtartás, de inkább a növelése a célunk. Az egy főre jutó intézkedések számát
azért tettem be, hogy itt Tábornok úr is meg tud erősíteni benne, hogy ez egy elég szép szám,
budapesti szinten a második egyébként összevetésben. Illetve a közterületi óráktekintetében
minimálisan egy kicsit még növelni is tudtuh és amit szeretnék külön megköszönni a
testüIetnek, hogy az önkormányzati tli|őrákat ott sárgával látják kiegészítve, u1ye az
átcsoportosításnak köszönhető en37I0 őrárőltöbb mint 5000 órára sikerült növelni, úgyhogy
ennyivel többet töltöttünk önkormányzati finanszírozással aKőbánya közterületein, ugye ez
kifejezetten csak és kizárőlagKőbányára vonatkozik,Kőbánya terüIetére' Amit szeretnék még
itt kiemelni, az a balesetek száma Kőbányán. Tavalyi évben nagyon szép eredményeket sikerült
elérni, volt mögötte munka is szép számmal, Ugye az összes balesetszámunk is csökkent, a
könnyű sérüléses, és súlyos, és tavaly hála istennek Kőbánya közútjain nem halt meg senki
közúti balesetben, ami kifejezetten jó eredmény. Ezt kellene, vagy ez lenne a cél, hogy minden
évbe, bár azért már el kell, hogy kicsit mondjam, az idei évre előrevetítve, a jövő évi
beszámolóra, hogy sajnos idén már kettőnél tartunk volt egy motoros balesetünk, illetve egy
gyalogosgázolás, úgyho gy azidei évben sajnos nem tudjuk ezt a nullát tartani, de ehhez nyilván
szerencse is kell, amellett a rengeteg intézkedés mellett, amit megteszünk' Az elmúlt években
az egyik legnagyobb hangsúlyt Llgye az ittas gépjárművezetők kiszűrésére fektettük a
kiemelten kezelt, baleseti okok között. Azért raktam ide ezt a diát, hogy mindenkivel tudjon
megértetni, és lássa, hogy mennyire veszélyes az ittas gépjárművezetés. Ugye az látszik a
három diagramból, hogy 2022 őtafolyamatosannő az összes szondahasználatunh eza16203,
ezt hogyha nagyon gyorsan egy fejszámolással levetítjük, akkor azt jelenti, hogy a tavalyi évben
40 percenként fújattunk Kőbánya közútjain szondát, és jól látszik, hogy annak ellenére, hogy
folyamatosan nő a szondahasználat csökken az ittas gépjárművezetés, illetve az ittas
gépjárművezetők száma' ez egy nagyon jó tendencia, viszont az ittasan okozott balesetek
aránya az tizedekkel, vagy századokkal csökken, tehát ebből az vonható le, hogy mennyire
balesetveszélyes és mennyire veszélyes az ittas járművezetés. Úgyhogy ezt a trendet az idei
évben is tovább folytatjuk' És ehhez szeretnék köszönetet mondani már most a testületnek,
ugye idén az előirányzatban már szerepel egy pofátlanító gépjármű' Alpolgármester úr tudja,
hogy elvileg a színe és a típusa is megegyezikmár azza|ta|án, ami beszerzésre kerül, illetve, ha
jól tudom, nem tudjuk még, bocsánat, akkor ez csak az én gondolatom, akkor ez az én
reményem, hogy esetleg megvalósulhat ez így, amivel tovább tudjuk reményeink szerint
csökkenteni a balesetek számát és a közlekedési szabálysértések számát. Azért az jőI|átszik,
hogy amikor rendőrt, illetve rendőrautót látnak a közúton közlekedők, akkor azért hirtelen
megnő a szabálykövetési ráta és szeretik betartani a szabályokat, úgyhogy ennek a
kiszűrésében lesz nagy segítségünkre ez a gépjármű, illetve hát a traffiboxoh amelyek a
sebességméréshez szükségeltetnek. Ugye a szintén óriási veszélyforrás és a balesetekben, a
személyi sérüléssel járó balesetekben nagyon-nagy szerepet játszanak a sebességtúllépések,
ezek a traffiboxoh ezek szintén tovább fogják javítani a kőbányai közlekedés biztonságát.
Azigazgatásrendészeti tevékenységünk ugye klasszikusan a szabálysértésekről két számadat.
Itt azt tudom mondani, hogy mind a közlekedési, mind az egyéb szabálysértések számában
gyakorlatilag azt tudom mondani, hogy azonos szinten vagyunk, tehát körülbelül a tavalyelőtti
szintet ugyanúgy hoztuk. Ez azt je|enti, hogy ugyanannyi feljelentettel szemben tudunk eljárni,
a gyorsított bíróság elé állítások száma az csökken, azonban itt ugye el kell, hogy mondjam,
hogy míg korábban azértnagyon sokat tudott Kőbánya és itt kifejezetten még egy másik kerület
bíróság elé állítani, ma már mindenki é| ezze| a lehetőséggel Budapest szintjén és a bíróságnak
Van egy összkapacitása, egy hetí összkapacitása, úgyhogy ebben a számban, amíg a bíróság nem
tudja a kapacitását növelni, addig érdemben önerőből nem fogunk tudni előre lépni. Szeretném
megköszönni a Testület, az Önkormányzat, a Hatósági Főosztá|y, legyző űr, a mezőőröh a
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közterület-felügyelők a polgárőrök és minden társszerv munkáját' Azt gondolom, hogy
kiválóan működik az együttmíÍködés továbbra is Kőbányán a társszervekkel' Minden
támogatást megkapunk azért,Itogy tudjuk a munkánkat a legjobb szinten elvégezni, Ezt a fajta
együttműködést és támogatást szeretném folytatni a jövőben is, és kérni az együttműködőket'
Szerintem itt semmilyen csorbát nem szenved az együttműködés és tényleg abszolút kiválónak
tekinthető. '25. évi kiemelt feladatainkról egy pár gondolat' Nyilván a közterületi és a bűnügyi
felderítési eredményeket szeretnénk megtartani, amennyiben tudjuk növelni' Kiemelt
országos projekt ugye a kábítószer-kereskedelem elkövetők elfogása, illetve a különleges
bánásmódot igénylő sértettek séreImére elkövetett bűncselekmények soron kívüli Iefolytatása.
Említettem már, hogy az online csalások tekintetében mindenféleképpen kell előre lépni, mind
a vagyonvisszaszerzés mind pedig a visszaszorítása érdekében, és továbbra Ís kiemelt projekt
Kőbánya közútjainak és a vezető baleseti okokkal kapcsolatos rendőri intézkedéseknek a
célzott végrehajtása. Úgyhogy ebben a tekintetben idén is mindent meg fogunk tenni. Még
egyszer szeretném megköszönni mindenkinek a támogatását, az együttműködését, és
természetesen, hogyha bárkinek bármilyen kérdése vagy észrevétele Van a beszámolóval
kapcsolatban, akkor állok rendelkezésére' Köszönöm.

Elniik: Köszönjük szépen Kapitány ilr a beszámolót, a vetített grafikonoka! azoknak a
háttérmagyarázatát' Visszaállt a monitor és már rögtön fel is bukkantak a képviselői
hozzásző|ási szándékok, úgyhogy szerintem ezt kezdjük meg. Előtte megkérdezem
Dandártáboroktól, hogy szeretne-e? Nem. Köszönöm. Péter Norbert volt az e|ső.

Dr. Péter Norbert: Köszönöm szépen aszőt'A kábítószerrel kapcsolatos bűncselekményekkel,
kapcsolatban szeretnék kérdezni' A beszámolóban a terjesztőÍ magatartásróI láthattunk
statisztikát. Azt szeretném megkérdezni, hogy mi tapasztalható a fogyasztői magatartással
kapcsolatban, kik az érintettek, nőtt vagy csökkent a számuh milyen szereket használnak? Ezt
szeretném kérdezni. Köszönöm szépen'

Elnök Kapitány úr, várjunk meg egy pár kérdést?

Baricska Norbert Tamás: Nekem az is jő, akkor összeírom a kérdéseket és akkor
megválaszolom egybe.

Elnök: Köszönöm, akkor egy párat gyűjtsünk össze. Dr, Horváth Márk.

Dr. Horváth Márk: Köszönöm szépen Kapitány úrnak a tájékoztatást és két kérdésem lenne.
Az egyÍk az,hogy ugye egyre gyakoribbak az online térben a kriptocsalások, és hogy mennyire
vannak Önök erre felkészülve, milyen ott a felderítési és eredményességí mutató? Mert eztígy
külön így nem Vettem észre' A másik pedig, hogy a )e|zett traffiboxoknak a kihelyezése az
mikorra és melyik helyszínekre várható? Köszönöm szépen.

Elnök: Köszönöm. Dr. Mátrai Gábor Imre.

Dr. Mátrai Gábor Imre: Köszönöm szépen aszőt' Először is köszönöm szépen a tájékoztatót
és a munkájukat' Nekem minden évben a körzeti megbízottakkal kapcsolatba visszatérő
kérdésem van'Ezze| kapcsolatban szeretnék egy tájékoztatást kérni. Tehát láttam az á||omány
tekintetébe, hogy 14 fő hadra fogható, hogy a lakosság irányába mennyire tudják eztigazábő|
prolongálni, tehát hogy minden adott területen körzeti megbízott található. És egy kérdésem
lenne, hogy egy a körzeti megbízotti rendszeren belül egy fő sheriff ez mit jelent? Köszönöm
szépen'
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EInök: Megy még Kapitány úr, még jöhetnek a kérdések? (Kapitány úr jelzi, hogy igen,) Ács
Andreának adok szót.

Ács Andrea: Köszönöm szépen. Én is szeretném megköszönni Kapitány úrnak a beszámolóját,
vannak benne nagyon szép és jó eredmények. Mátrai alpolgármester úr mindig elveszi a
kenyeremet, habár azthiszem, hogy ezt mindig együtt szoktuk megemlíteni, de a jó tapasztalat
a körzeti megbízotti rendszer és én most is, mint minden évben szeretném kiemelni Szabó
Balázs körzeti megbízottat, aki most is, mint ahogy az elmúlt hat évben is, minden hónapban
felhíV, megkérdezi, hogy tud-e bármiben segíteni, Tehát én minden hónapban legalább egyszer
biztosan beszélek vele. Amit még felírtam itt magamnak, hogy ugye a lopások száma nőtt.
Engem nagyon érdekelne, hogy mi a lopás tárgya, hogy arról egy pár példát, hogyha említene
Kapitány úr. Illetve ez az online elkövetett csalásokkal kapcsolatban, illetve a bűnmege|őzési
előadások. Én abban nagyon szívesen partner leszeh hogy aziskolákban, például Csukás István
Iskolában legyen ilyen előadás, hogy erről szerintem beszéljünk, hogy mindegyik kőbányai
iskolába, ha kell, akkor többször menjenek és legyenek ilyen előadások. És végül még egy
kérdés. Ugye a 2025-ös évnek az egyik terve, hogy Kőbánya kiemelt közterületein fokozott
jelenlét, és szeretném megkérdezni, hogy állományszámban, hogy állunk, hogy ezt tudjuk-e
majd biztosítani, illetve ebben tudunk-e bármit segíteni? Köszönöm szépen.

Elnök: Somlyódy Csaba alpolgármester úr.

Somlyódy Csaba: Köszönöm szépen. Végül is egy kérdésem Van, az is célzott lesz, hiszen abban
a szerencsés helyzetben voltam, hogy a bizottsági ülésen azért e|ég hosszasan kérdeztünk és
véleményt is alkothattunk, és Kapitány úr akkor is elmondta, de én azt gondolom, hogy
Tábornok úr jelenléte inspirál arra, hogy megkérdezzem, hogy a külső része megszépült a
rendőrségnek, X. kerületi Rendőrségnek, tényleg most már űgy néz ki, hogy ugye az átlagos
szintet eléri, vagy talán attól is egy kicsit kedvezőbb, hogy a többi részével mi a helyzet, és
igényelne-e még beavatkozást? Többi része viszont vélemény lenne. Szeretném elmondani,
hogy nagyon örülök annak, hogy továbbra is az a lakosságnak a biztons ágérzete azértjavu|t az
utóbbi időben és nemcsak 2024-rő| beszélek hanem egy tendenciáról és ez egy fontos dolog,
hiszen nemcsak, hogy úgy érezzük, hanem mérjük is ezeket az adatokat. És amikor arról volt
sző,hogy a lakosságnak a bizalma, hát azon kevés kerületek közé tartozunk, ahol az első 70-
ben a rendőrség is benne van, eZ pedig ugye hát főleg Kőbányát ismerve nem a megszokott kép,
de most már ez,űgy néz ki, hogy ez így alakul a lakosság körében. Nyilván vannak olyan kiemelt
bűncselekmények néha, ami egynéhány hónapra ezt megingatja az adott környéken, de
általában elmondható, hogy ez a tendencia, és ez nagyon pozitív. A másik, amit én is szeretnék
kiemelni, a társszervekkel való együttműködése a rendőrségneh ami nemcsak ad hoc jellegű,
hanem folyamatos, akár a polgárőrségre gondolok, akár a katasztrófavédelemre, vagy más
ilyen szervezetekre, a közterület-felügyelettel, és a közös járőrözésnek megvannak a maga
eredményei, azon túImenően, hogy megismerik egymás munkáját, meg emberileg is együtt
tudnak működni, hanem szerintem jótékony hatással van, hiszen az állományt ki lehet
egészíteni, több járőrözést lehet megtenni. Különösen fontos ez egy olyan kerületben, ahol az
átlagot meghaladó - és nagyon finoman fogalmaztaffi -, á hajléktalanellátásnak a száma, és az
elsőrendű problémát Kőbányán a felmérések szerint ez az ál|apot jelrzi' A másik amit kértünk
Kapitány úrtól nem is olyan régen, ta|án 2023-ban először így megfogalmazva, hogy
nagymértékben megnövekedett akkor azíparszerílillegális szemétnek a lerakása a kerületben,
hogy ebben próbáljunk eredményeket elérni. Úgyhogy köszönjük szépen ebben az
együttműködést, nyilván teljesen megszüntetni nem tudtuk, a TeSzedd akcióban például a
Tulipán köznél, ez világosan látszott, hogy azért van még itt teendő, de visszább szorult a
tendencia és az az iparszerű mérete, ami abból adódik, hogy ez központi helyen van Kőbányán
és mindenki körülöttünk idehordja a szemetet, ezígy van. A másik, amire szeretném fölhívni a
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figyelmet és ez az onkormányzatnak is problémát jelent, ez pedig a roncsautóknak az
elhelyezése, ami szerintem már szintén iparszerű méreteket ölt Kőbányán, hiszen kcinnyű ide
szállítani, itt leteszik és sorsukra hagyják ezeket a gépkocsikat, amit aztán az önkormányzat
súlyos pénzekért szállrít el, tehát valamifajta gondozást jelentene. A másik, amit a Közterület-
felügyelet jelez, hogy az a gyakorlat, ahol a zöldfelületen való parkolásnak az ügyét másképp
látjuk, hogy finoman fejezzik ki magunkat, ez pedig például a Hungexponak a nagy
rendezvényei kapcsán jelent problémát, ahol a közterület-felügyelőink próbálják büntetni az
ilyen autókat, ami a zöldterüIetre föláll száz számra egy-egy ilyen rendezvényen és
gyakorlatilag ennek a büntetése ez elmarad, merthogy nem minősül most már
szabálysértésnek a dolog a tudomásom szerint' Köszönöm szépen.

Elnök: Köszönöm' Szerintem most csináljunk egy válaszadási kört, mert bár van jelentkező,
tudom, hogy több is lesz mindjárt, mert Alpolgármester úr is jelezte. Kapitány úr'

Baricska Norbert Tamás: Köszönöm szépen. Sorba akkor ugye' a kábítószerfogyasztók, tehát
az idén ugye kiemelt projekt a Delta program, ugye, amely országos szinten működik.
Alapvetően nyilvánvalóan a kábítószerterjesztőkrőI szól, de nyilván a kábítószerterjesztőkhöz
a fogyasztókon keresztül vezet út. Ugye azoka fogyasztók, akik beszerzik ezeket az anyagokat,
ugye rajtuk keresztül tudjuk ugye alapvetően még felderíteni ezeket az eseményeket.
Kőbányán a kábítószerfogyasztóknak a száma, bár így küIön most ppt_be nem tettem föl,
nagyjából azt kell, hogy mondjam, hogy stagnál. Tehát olyan nagy, szignifikáns növekedés
nincs, de azért ehhez hozzá kell tennem, hogy ma már ugye amikor kábítószerről beszélünh
vannak az úgynevezett új pszichotróp anyagok, amelyeket nem a klasszikus kábítószereh tehát
egy-egy gyors ellenőrzésnél, mondjuk egy-egy gyorstesztnél a klasszikus kábítószer azonna|
kimutatható. Ezeknek az anyagoknak a kimutatásához csak és kizárólag laboratóriumi
körülmények között, tehát toxikológiai vizeletvizsgálattal lehet megállapítani. Ez nyilván idő,
tehát azért ebben is létezik egyfajta csúszás, és az azért" látszik, hogy egyre ttjbben térnek át az
olcsóbb kábítószerek irányába. Többször tapasztaltunk olyat is, hogy mondjuk nem alkoholt
fogyaszt valaki, hanem az olcsóbb szerekhez nyúl. Ez jelen van a hajléktalanságban, jelen van
ugye a szociálisan periférián élők részénél, de egyébként akár a klasszikus régi kábítószerek
formájában a szőrakozóhelyeken, tehát ugyanúgy a jobban élőknél is. Azok a nagyobb,
nevezzük szegregátumoknah ugye a Bihari, Hős utca, ez gyakorlatilag ezeknek ugye a
felszámolása már-már mondhatjuk, hogy megtörtént, bár még azok az épületek élneh ezeket
folyamatosan nyomon követjük és azt tapasztaljuk ott is, hogy azokb an az épületekben
ingatlanoknak nincs, de nyilván azért azzal, hogy egy helyszín megszűnik, onnan elköltöznek
az emberek, ezzel még a probléma vonulhat illetve vonul is tovább. EzekrőI is kapok
folyamatosan jelzéseket és figyeljük is őket, tehát a mai napig nyomon követjük egyébként az
ottani volt dílereket' Idén év elején fogtunk elkövetőt, terjesztőt, aki a Népliget területén
folytatta, korábban a Hős utcai volt ő is, most egy jó pár évig ő se fogja folytatni' De egyébként
újratermelődnek, illetve újrafoglalkoznak ilyen bűncselekményekkel azok, akik korábban is,
ezt látjuk. Nyilván azért itt már visszaesőkén! különös visszaesőként, többszörös
visszaesőként a büntetési tételek is már mások lesznek. Illetve azért fo|yamatban van a mi
információink szerint, illetve talán tegnap meg is jelent lassan ugye az a törvénymódosítás,
szigorítás, ami ebben nekünk segítséget fog nyújtani, és felelősségre tudjuk vonni ezeket az
embereket. Tehát alapvetően jelen van, nekünk mindenféleképpen a kÍnálatot kell tudni
csökkenteni és a kereskedőket kivonni. Amíg van rá igény, addig kereslet, addig lesz kínálat is,
és azért itt a legfőképpen a fogyasztők tekintetében, mert nyilván van nekünk feladatunk, de
önállóan ezt nem fogjuk tudni megoldani, tehát ebben mindenféleképpen ugye a társszervek,
illetve :ugye az ellátó szerveknek a segítségére is szükség Van. |elen van Kőbányán egyébként
hajléktalanellátóban is van olyan, folyik olyan addiktív ellátás, amelyben kifejezetten
kábítószer-függőket és fogyasztókat látnak el, tehát nyilván ez megjelenik Kőbánya
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közterületein is.
online felderítésekkel kapcsolatban ugye nő a számuk, ezze| arányban a felderítés az csökken,
tehát egy korábbi ilyen 30 körüli százalékrő|, most már ilyen 14-15-76 száza|ékná| tartunk
nyilván, ugye olyan szinten emelkedett meg a szám, illetve, hogy ilyen nehéz a felderítése,
aminek említettem, hogy nehéz utána mennÍ' Tehát ebben van teendő bőven, helyi, budapesti,
országos szinten is' A legfőbb dolog az az lenne, hogy mindenki figyelmét felhívni arra, fő|eg az
időseknél, rokonoknál, családtagoknál, ne szégyelljé( hogyha ilyen bűncselekmény áldozata
lett mert hogyha hetekkel, hónapokkal később jelentkezik, akkor szinte esélytelenné válunk,
hát leginkább a vagyonvisszaszerzésben, illetve az értékmentésbe, de ugye a felderítés is
rendkívüli módon nehezedik az idő múlásával. Tehát ez ügyben is szeretnénk az idei évben
olyan további bűnmege|őzési célú előadásokat tartani, ahol ebben is felhívjuk a figyelmüket.
Nagyon sokszor tapasztalunk sajnos olyat, hogy szégyenérzetből kifolyólag nem jelzik a
sértettek a bűncselekményt vagy csak jóval később egy családi ebédnél, egy baráti
beszélgetésnél, és ez a mi dolgunkat időarányosan nagyon-nagyon nagy mértékben nehezíti,
befolyásolja.
A traffiboxokkal kapcsolatosan javaslatokat teszünk. Hát annyit hadd említse( hogy ugye
korábbi problémaként pont Képviselő úr területéről fölmerült, úgyhogy az a terület a mi
javaslatunkban szerepel' A döntés az majd testületi, illetve önkormányzati\esz, de mondjuk
úgy, ha nem is annyira burkoltan, de tudom, hogy mire vonatkozott a kérdés, így az a terület az
benne szerepel a mi javaslatainkban. Egyébként mi egy olyan javaslatot adtunk át, amiben
nemcsak ezt ahármat, hanem kis túlzással a jelenlegi tudásunk szerint talán egész Kőbánya
területét le lehet ezze|fedni, és akkor ugye nyilvánvalóan itt a fontossági sorrendet, illetve az
elhelyezések sorrendjét ezt majd a testület eldönti, de gyakorlatilag Kőbánya egész terüIeté!
hogy hol helyeznénk el, melyek a preferált útszakaszok, ezeket mi leadtuk ezeket a javaslatokat.
A KMB-sek tekintetében köszönöm továbbra is az elismerő szavakat, továbbra is kiemelten
kezeljük a KMB-seinket és ők is ugye az általuk kezelt terüIetet. Sheriffel kapcsolatban ugye a
sHERIFF az egy központi program, egy BRFK szinten indított program a sheriff az attóI sheriff
ő egyedül látja eI úgymond a szolgálato! persze ez sem ígazígy ebben a formában, hogyteljesen
önállóan és egyedül lenne hagyva, mert ugye gyakorlatilag egy hatékonyságot növelő szolgálati
forma, ahol a megfelelő bÍztosított technikai feltételek mellett, nem a klasszikusan egy
járőrpáros, azazkétrendőr, egy autó, hanem egy rendőr egy autóban, Vagy motorral, vagy most
már különböző zöldnek tekinthető eszközökkel is látnak el Kőbánya és Budapest területén is
szolgálatot, ezá|ta| ugye fokozva a hatékonyságo! ugye itt az irányítőrendszerben Van egy
olyanfajta szíirés, hogy nem minden címhez, amit kap a rendőrség, kell feltétlenül 2 vagy B,
vagy,vagy 10 rendőr' Van, ahol elegendő egy, és akkor ezeket a címeket járja és mi is kivesszük
a részünket ebből a programbó| és az egyik a KMB-sünk lát el ilyen sheriffszolgálatot is.
Nem tudom a KMB-sekkel kapcsolatban még, itt most Képviselő asszonyra nézek, azt ott is
köszönjük a dicsérő szavakat' A lopások tárgyába azt hiszem, hogy ami nő, azoka klasszikusan
a bolti lopások, ezt tudom mondani, és itt minden, tehát élelmiszer, tusfürdő, parfüm, nagyobb
üzletközpontokhoz, illetve bevásárlóközpontokhoz kapcsolódnak gyakorlatilag a
mindennapos bolti lopások, így tudom összefoglalni. És akkor ebben a tekintetben mind'en,
tehát nem tudom, ki mire nem szeret költeni, az alkoholtól a parfümön keresztül tényleg az
élelmiszerig minden megtalálható a teljes repertoár a kereskedelmi egységekben. Kiemelt
közterületeh ugye hát Kőbánya kiemelt közterületei alatt ugye a sétányokaq a Népligetet, az
örs vezér tereket és azokat a közbiztonságilag deficitet jelentő gócpontokat értjüh amelyek
inkább úgy fogalmaznám, hogy nagyobb forgalmat bonyolítanak és ugye a felmérések alapján
is Kőbánya életében kiemelt szerepet játszanak már, hogy a szubjektív biztonságérzet
negatívan hatásának a tekintetében. Erre valósult meg egyébként, tehát ezt továbbra is biztos,
hogy kiemelten kezeljük és tudjuk biztosítani minden formában rá a jelenlétet, amit mutattam
ppt-t ugye a cé|zott önkormányzati juttatás' ugye a túlóra, gyakorlatilag az önkormányzati
tű|őrafizetés, az kifejezetten csak ezekre a területekre összpontosul és fog a jövőben is, ugye
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másra kis túlzással nem is hasznosíthatnánk ezt, tehát ez a jovőben is a testület által, illetve a
testületnek köszönhetően biztosított úgyhogy ez nem fog csorbát szenvedni a jövőben sem.
A kapitányság belső felújításával kapcsolatosan nem szeretnék spoilerezni, vannak azért
előremutató jeleh biztosat még nem tudok, úgyhogy a jelenlegi állapotok a biztosak. Amit
viszont mindenféIeképpen kiemelnék, hogy ugye pont a testüIetneh az Onkormányzatnak
köszönhetően, ugye kapunk olyan támogatásokat, amelyek kifejezetten javítják a
munkakörülményeinket' Ilyenek ugye, többek között, a bútorzati támogatások is, amelyek az
idei évi előirányzatban, a tava|yihoz képest is, ugye emelkedtek. Úgyhogy ezt is szeretném
megköszönni, és ez nagyban a segítségünkre van. Úgyhogy idén is javulni fog a bútorzatunk.
Társszervek tekintetében, tényleg azt tudom mondani, hogy kiváló. Tehát a jelenlévőknek, és a
nem jelenlévőknek is csak a hálámat és a köszönetemet tudom kifejezni. Nyilvánvaló an ezt a
jövőben is így fogjuk folytatni' Folyamatosan egyeztetünk. Ha olyan napi egyeztetésre Van
szükség, ami operatív akár mondjuk a következő időszakban a lomtalanítással kapcsolatban,
akkor napi szinten tesszük ffi€g, ha szükséges, ha nem, akkor is egyébként havi
rendszerességgel összeülünk és átbeszéljük azokat a problémákat, vagy tendenciáka| amiket
látunk. Illegális szemétben, azt gondolom én is, hogy tudtunk valamelyest előre lépni, nyilván
ezzel sem tudunk azért megelégedni, de itt nemcsak kőbányai közterületen, a MÁV területen is
sikerült egyébként elkövetőt fogni' Folyamatban van az eljárás, meglátjul1 hogy hogy és milyen
büntetési tétellel számolhatnak az illegális szemétlerakóh bízom abban azért,hogy megfelelő
súlyú lesz ma)d az eljárás végén a büntetés. A roncsautók elhelyezésével kapcsolatban
folyamatosan egyeztettünk mi is a közterület-felügyelettel. Ugye itt látni kell, hogy azért
bizonyos jogszabályi kötöttségek vannak, tehát ezekben kell a jövőben valamifajta
központosított megoldást, vagy akár javaslatot találni, illetve nem tudom, hogy a majd jövőbeni
kötelező fizetős parkolás mennyire fog)a ezt a helyzetet megoldani, de azért azt Budapest
szinten másoktól is tudjuk, látjuh halljuk más kerületekben, hogy ahol ingyenes a parkolás, ott
azért könnyebben helyeznek el gépjárműveket a Iakosok, vagy akár használják napközben is,
mint a fizetős helyeken, de folyamatosan tárgyalunk, egyeztetünk a társszervekkel is ebben az
ügyben' Illetve hát ugyanez a helyzet a zöldfelülettel kapcsolatban is, és egyébként mind a
Lovival, mind az Expoval szoktunk a kiemelt rendezvények előtt tárgyalni, egyeztetni, de
valóban itt is még azértvan szükség a fejlesztésre, fejlődésre, és nem tudom, hogy kihagytam-
e valakit, vagy mindenkinek megválaszoltam.

EInök: Köszönöm szépen Kapitányúr. Hegedűs Réka következik.

Hegedüs Réka: Koszönöm szépen' Kapitány úr már megválaszo|ta azt a kérdésemet, amit
szerettem volna feltenni az online felderítéssel, illetve a polgárokkal, a lakossággal
kapcsolatban, hogy őkezt hogyan is élikmeg. De ha már nálam Van a szó, akkor szeretném
megköszönni a testület munkáját, illetve képviselőtársaim már beszéltek a körzeti megbízotti
rendszerről, szerintem nagyon jó. Én a körzetemet érintően több ízben egyeztettem már és
találkoztam Kőmíves Rita a rendőr főtörzsőrmester asszonnyal, nagyon készséges volt, vissza
is hívott' És aztgondolom, hogy tudunk majd együtt dolgozni, úgyhogy, ha már elhangzott más
körzeti megbízott neve, akkor én Kőmíves Ritát is kiemelném. Úgyhogy koszönöm szépen, csak
ennyit szerettem volna.

Elnök: Köszönöm. Gál Judit következik.

Gál |udit: Köszönöm szépen a szőt' Gyermekvédelemmel kapcsolatban szeretnék kérdezni' A
beszámolóban az hangzott el, hogy az elmúlt esztendőben, 2024-ben 2L9 jelzéssel értek a
BÁRKA, illetve más gyermekjóléti intézmények felé' Számomra ez így abszolút értékben
nagyon soknak tűnt. Nem tudom, hogy az e|őző évhez képest ez csökkenés vagy növekedést
jelenq illetve azt,hogy milyen problémákkal kellett ezeket a jelzéseket elküldeni? Köszönöm.
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Elnök: Vékony Csongor Levente

Vékony Csongor Levente: Köszönöm a szőt' Szeretném megköszönni én is a rendőrségi
beszámolót és az elvégzett munkát egyaránt' A lopásokkal kapcsolatban tennék fel kérdést.
Családfőként több helyen szükséges megállnia az embernek. Képviselői munkámon túl
biztonsági őrként dolgozom a XIII. kerületben' Az elmúlt években és idén is többször
találkoztunk kerékpártolvajokkal, akiket olykor-olykor mi magunk is üldözőbe veszünk
kollégáimmalr. Az önkormányzati munka, a lakosság képviselete mellett, tehát más téren is
igyekszem helytállni, így valóban előfordul, hogy nem tudok minden frakcióvezetői ülésen
részt venni, ennek kérem megértését. A kérdésem az volna, hogy a X. kerületben mi a
tapasztalat a kerékpártolvajokkal kapcsolatban? Mennyire gyakori jelenség és mennyire
sikeres az elfogásuk? Köszonöm.

EInök: Kapitány úr'

Baricska Norbert Tamás: Hát megint csak sorolva köszönöm az elismerő szavakat. Hát az
online csalások tekintetében csak ismételni tudnám önmagam' Tehát mindenki jelentse be, és
a lehető legkorábban, hogyha ilyen bűncselekmény á|dozata lett, ne a szégyenérzet, hanem a
vagyon-visszaszerzés domináljon, tudjunk minél hamarabb lépni ezekben az ügyekben' A
gyermekvédelem Bárka 2I9 je|zés, valamelyest nőtt, tehát azért ez nem egy szignifikáns
számma|, ezt egyébként a Bárka beszámolójában is hallhattuk, hogy pozitív értelemben is ki
lettünk emelve, mint a második legnagyobb jelzőrendszeri tag a Bárka irányába, és ez az én
hiányosságom, de a Bárkát ki is hagytam, külön szerettem volna említeni őket, nagyon jó és
napi a kapcsolata a Bárkával' Rengeteg jelzést cserélünk ki egymással, és hát itt a jelzések
tekintetében azért hál' istennek olyan nagyon komoly bűncselekmény, amiben jelzés jótt, az
elenyésző, de volt ilyen is. A jelzések döntő többsége az anapí jelzések jelzőrendszeri, tehát
tényleg akár az iskolai csínytevésektől, akár iskolai saját fegyelmi jogkörbe tartoző dolgoktól,
a családon belüli esetleges bántalmazásokig, tehát igazából minden, ami jelzés. Illetve mi
rengeteg jelzést küldünk a Bárkának ugye azokból az úgynevezett biztonsági
Íntézkedéseinkből, ahol azt tapasztaljuk hogy egyedül élő idős férfiak, nőh mondjuk nem
biztos, hogy közeli hozzátartozó hiányában napi szinten megfelelően el tudják látni magukat,
vagy azokban az esetekben is, hogyha pszichiátriai, pszichológiai, vagy akár addiktív jellegű
problémával találkozunh ami nem rendőrségi hatáskörű, de ugye a Bárka ezeket a jelzéseket
is megkapja tőlünk, és tényleg azt tudom mondani, hogy kiváló a kapcsolat akár
gyermekelhelyezéssel, akár családon belüli erőszakkal kapcsolatban is minden.
És akkor még volt egy a lopások, illetve ezen belül is a kerékpárlopások. Jelen van Kőbányán is
a kerékpárlopás. Én azt gondolom, hogy nem ez a domináns, és nem ez a je||emző' Fogtunk a
tavalyi évben is kerékpártolvajokat, akik egyébként nem Kőbánya terüIetéről loptak, hanem
Budapest egész területéről, viszont itt tárolták őket Kőbányán, úgyhogy így sikerült megfogni
őket. A kerékpárlopások tekintetében is kiemelném, hogy azért a regisztrációnk él, működih
KMB-seink csinálják, tehát hogyha valakinek kerékpárja van, nincs regisztrálva, akkor a
kerékpár-regisztrációt is csináljuk ' Ez ugye megkönnyítÍ a későbbi esetleges felderítést, ha és
amennyiben ellopták volna a kerékpárokat' Illetve annyival kiegészíteném, hogy ma már nem
is feltétlenül csak a kerékpár, hanem a rollerek és az elektromos rollerek körülbelül ugyanezt
a tendenciát mutatják de ebben is sikerült a tavalyi évben eredményt elérni, úgyhogy én azt
gondolom, hogy egy kezelhető szinten van itt Kőbánya területén ez a fajta bűncselekmény'

Elnök: Radványi Gábor alpolgármester úr'

Radványi Gábor: Három rövidet szeretnék abból kettő kérdés, egy megjegyzés lenne.
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Megjegyzéssel kezdem. A pofátlanító autóval kapcsolatban természetesen az a kép az csak egy
demókép volt, hiszen a pofátlanító autónak az a|ényege, hogy abíjnözői körök ne tudjáh hogy
milyen színű és milyen típusú, úgyhogy ezt kiegészítésként, ezt nem cizellálta Kapitány úr
kellőképpen, azt gondolom, ezért a megjegyzésem' A másik két kérdés. Panaszok érkeznek
népligeti tűcserével kapcsolatban, hogy mik a tapasztalatai ezzel kapcsolatban, hogy ezek
bűncselekményekhez vezetnek-e vagy nem? Illetve, hogy mit jelent a Főváros területén
működő tűcsereprogram Kőbányáranézve, mer mi is kapjuk a panaszokat. A harmadik kérdés
meg, tudom, hogy számszeríj adatot nem fogok kapni, de mégiscsak érdekel és aktualitás mind
a kettő kérdésem aktualitás, AZ, hogy ugye vannak tömegrendezvények, vannak
demonstrációk, vannak hídfoglalások. Nyilván tudom, hogy a költségvetésben, tehát a
rendőrségnek a rendőrkapitányságnak is van egy túlórakerete, egy költségvetési kerete, amibe
szeretnének benne lenni, milyen plusz terheket jelent hogy esetleg ez valamilyen módon, ha
nem az idei beszámolóba, vagy spontán így válaszolni nem tud, hogy ennek milyen költségei
vannak a kőbányai kapitányság tekintetében, illetve fővárosi kitekintésben is, hogyha erről
majd kaphatnánk esetleg egy adatot, túlóraszámokat, utána már tudjuk szorozni az őradíj)a|'
Köszönöm.

Elnök: Kapitány úr, kérlek.

Baricska Norbert Tamás: Az autók tekintetében teljesen igazavanAlpolgármester úrnak, de
néha a rendőrség dezinformációval is él, úgyhogy megpróbáljuk majd akkor Így
elbizonytalanítani az esetleg szabálytalanságra törekvőket. A népligeti tűcsereprogramja, a
Népliget területén a tavalyi évben nagyon sok lakossági, illetve ligethaszná|ő részérőI érkezett
problémáról jelzés. Jelenleg egyébként akkor ugye a tavaly nyár végén már megkezdtük ugye
a fokozott jelenlétet többször is visszatérően azőta is ellenőrizzük a Népligetet, és nemcsak a
Népligetet, hanem a Népligetnek a vonzáskörzetét is, ugye azért itt a lakóparkok is megjelentek
a problémakörében, illetve azértáth(lzódő' Az biztos, hogytöbb egyeztetés is történt, amelyen
részt vettem a fővárossal, hogyjelenleg én azt gondolom, hogy az ellátórendszernek egy dontő
többsége a Népliget területére koncentrálódik, nemcsak a tűcsere, hanem az ételosztásban és
egyéb szociális ellátások tekintetében is, amely egyébként azt jelenti, hogy nemcsak helyi
ellátottakkal dolgoznak, hanem akár szomszédos kerületekből idejövő ellátottakkal is, ami én
azt gondolom, hogy mindenféleképpen növeli a kockázatot és növeli a jelenlét szükségességét.
Illetve hát azért ezeken a fórumokon is kifejtettem, hogy egy-egy ellátás attól függetlenül, hogy
egy adott területen történik, az ellátottak oda érkezneh érkeznek tömegközlekedési
eszközökön, gya|og, mindenféle fajta formában és ugye ebből is jó pár panaszlevelet kaptunk,
különös tekintettel ugye a Népliget közvetlen vonzáskörzetében lévő villamos, illetve buszok
tekintetében is. Ugye a BKK-val is Van a BRFK-nak is együttműködése, illetve a
tömegközlekedési eszközökön ugye folyamatosan nő a jelenlét, de az biztos, hogy ez egy
kockázati tényező, hogy egy adott területre összpontosulnak bizonyos ellátások, és ezek annak
a területnek a közbiztonsági kockázatát növelik. Amint említettem, idén év elején fogtunk, és
tavaly év végén is többet, tehát eddig összesen 4 díler került elfogásra, kifejezetten a Népliget
területéről, akik egyébként korábban máshol dolgoztak, tehát voltak előttünk ismertek is
közöttük. Hogyha a kereslet egy adott területen megnő, akkor nyilván a kínálat is abba az
irányba el fog mozdulni, tehát ez továbbra is jelent ugyanígy kockázatot. Az utolsó
információnh és kicsit nézek azért Képviselő asszonyra is, a helyi, tehát itt gondolok itt a
McDonald's-ra, a MoL-kútra azok ebben a tekintetben, a terjesztés tekintetében pozitívak, az
ellátórendszer és annak következtében megjelenő, hát mondjuk úgy, hogy a szubjektív
biztonságérzetet csökkentő állampolgárok tekintetében nem, tehát ott továbbra is fennáll a
probléma. Illetve hát azért összefüggéseiben az egyéb, a Kőbánya területén |évő
ellátórendszerek is ezt a fajta vonulást, illetve ezt a tendenciát növelik' Tehát azért, hogyha
megkapja az ellátott az e||átását a Népliget területén és utána jön mondjuk az Előd utcába,
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akkor ugyanazt a busz| ugyanazt a villamost és ugyanúgy mondjuk a Liget tere| vagy a
sétányok területén fognak vonulni, ami szintén, bár a klasszikus bűncselekmények
tekintetében nem növeli a bűncselekményszámot, de a szubjektív biztonságérzetnek
nyilvánvalóan nem kedvez. Tömegrendezvények és ennek a költségei. Itt nagyon szerencsés
helyzetben vagyok, mert a kerületi rendőrkapitányság nem költségvetési szerv, nem önálló
költségvetési szerv, úgyhogy ebbe amennyiben tud majd Tábornok úr tud esetleg választ adni,
tehát mi nem önállóan nem vagyunk költségvetési szerv, nyilván a túlórák tekintetében ez
megjelenik. Azt tudom mondani, hogy Kőbánya közbiztonságára ez egye|őre negatívan nem
hat nyilvánvalóan egyébként kivesszük a részünket ezekből a központi biztosításokból, a
tömegrendezvényekből és akár a nemzetközi rendezvényekből is' Nem tudom, hogy mindent
megválaszoltam-e?

Elnök: Köszönjük szépen Kapitány úr. Ács Andrea képviselő következik.

Ács Andrea: Köszönöm szépen a szőt' Gondolom, Radványi alpolgármester úr a vágóhídra
gondolt, meg Kőbányán nincsen híd, és most nem viccből mondtam ezt, tehát fordítsuk
komolyra a szót' Kőbányán ülünk a Szent Lászlő téren, kőbányai képviselő-testületben tehát
az,hogy országosan például milyen hídfoglalásoh és a többi, tüntetések történnek szerintem
az nem erre a körre tartozik csak egy megjegyzés volt. Köszönöm szépen.

Elnök: Alpolgármester úr.

Radványi Gábor: Én meg pont arra gondoltam, hogy a kőbányai állományt is igénybe veszik e
tekintetben, akár az Erzsébet hídon is, vagy akár a tévé vagy a rádió előtt, vagy még
sorolhatnék, a parlament környékén. Szerintem ez nem kerület határain belüli probléma.

EInök: Egyetértek Alpolgármester úrral. Tóbb hozzászólásra jelentkező nincs. Döntéshozatal
fog következni, amennyiben persze Dandártáborokról szeretne még? Nem. Köszönöm. Kérem,
hogy szavazzanak a képviselők.

L09/2025. (IV. 17.) KöKT határozat
a Budapesti Rendőr-főkapitányság x. kerületi Rendőrkapitányság zo24. évi
tevékenys é gér ő| szől'ő b e számo ló ró l
(1'4 igen, egyhangú szavazatta|)
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapesti Rendőr-
főkapitányság X' kerületi Rendőrkapitányság 2024' évi tevékenységéről sző|ő beszámolót
elfogadja.

Elnök 14 igen, egyhangú szavazattal született meg a döntés. Még egyszer köszönöm Kapitány
úr a beszámolót és már megtettem ugyan, de tolmácsold a testület véleményét is. Én már
megtettem a köszönetet, de tolmácsold a testület köszönetét is. Köszönjük szépen. Köszönjük
szépen a jelenlétet Tábornok úr.

A következő napirendi pont - a Magyarorszóg helyi önkormőnyzatairól szőIó 20LL. évi CLXXXIX.
törvény 46. p (2) bekezdés b) pontja alapján - az érintettkérelmére - zórtülésen tdrgyalható, de
ilyen jelzés nem érkezett, az ülés nyilvános keretek közöttfolytatódik.

2,napirendi pont:
A Ko csi s Sánd or Sp ortközp o nt intézm ényv ezetői p ály ázatának e lb írálása

Előteriesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester
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Elnök Megnyitom a második napirendi pontot, amely a Kocsis Sándor Sportközpont vezetői
álláshelyével kiírt pályázat elbírálásáról szól' A bizottsági ülés részletesen tárgyalta az anyagot.
Egy pÍllanat, oda kell lapozzak. A bizottsági ülés részletesen tárgyalta a kinevezés kérdését.
Kérdezem Kuróczi Pál igazgatő ura! szeretné-e kiegészíteni esetleg a pá|yázatát? Nem. Zárt
tárgyalást senki nem kért, úgyhogy nyÍlvános ülés keretében döntünk a pályázatrő|' A
bizottsági ülésen avezető személyét illetően elhangzott a módosító javaslat, hogy továbbra is
Kuróczi Pá|t bízzuk meg a Kocsis Sándor Sportközpont magasabb vezetői teendőinek
ellátásával. Jegyző urat kérném, hogy segítsen abban, hogy a határozati javaslatban még
kipontozott vonalban szereplő iIletmény tekintetében milyen határozatot fogadjunk el.

Gál |udit bizottsági elnök szóbeli módosító iavaslata (a véleménynyilvánító szavazás
eredménye alapján): Ahatározattervezet 2' pontjában a kipontozott helyre a,,Kuróczi Pá|t", a
3' pontban az e|ső kipontozott helyre a,,Kuróczi Pál" szöveg lép.
Indokolás: az intézményvezetői személyére vonatkozó adatok megadása szükséges a
döntéshozatalhoz. (21l/L. számú módosító iavaslat)

Az előteriesztő támogatia a zLL/t. számú módosító iavaslatot.

Dr. Szabó Krisztián: Kösz<inöm szépen. Az egyeztetett döntési javaslat szerint a
határozattervezet harmadik pontjában a 2B-áíg szövegrészt követően 597 200 forint szöveg
került, tehát a kereset-kiegészítés azintézményvezető illetménye vonatkozás ában ez az összeg'
Köszönöm.

Elniik: Köszönöm szépen Jegyző úr' Somlyódy Csabának adok szót.

Somlyódy Csaba: Köszrinöm szépen a szőt Polgármester úr. Én azt gondolom, hogy a
pá|yázatnak az eredménye azszámomra egyértelmű. Három pályázatérkezett, egy érvénytelen
volt, és a kettő összehasonlítása alapján én azt gondolom, hogy szakmailag az eddigi
intézményvezető az, aki számomrameggyőzően tudta bemutatni az elkövetkezendő időszakra
vonatkozó terveit' Bár a pályázatnak ez nem volt része, de mégis nyilván ez befolyásoljaaz
embert, hogy visszatekint az elmúlt időszakra, honnan indultunlq és hova jutottunk el' Én azt
gondolom, hogyha ez a tendencia folytatódik, akkor megfelelő kezekben |esz az intézmény,
úgyhogy én javaslom a bizottság döntésének mármint a javaslatának az elfogadását a testület
számára'

Elnök: Más hozzászólásra jelentkező nincs. Döntéshozatal fog következni. Az Ísmertetett
mó dosító j avaslat szerint i ndítom a szav azást'

Előteriesztő szóbeli módosító javaslata: Ahatározattervezet 3. pontjában a ,,Z9-áig....'.''...'..'"
szövegrész helyébe a,,Z$-áig597 200" szöveg lép'
Indokolás: az intézményvezetői személyének ismeretében a keresetkiegészítés pontos
összegének meghatározása szükséges a döntés meghozata|ához'

(2I1'/z. számú módosító iavaslat)

L!0/2025. (IV.17.) KOKT határozat
a Kocsis Sándor Sportkiizpont intézm ényv ezetői pályázatának elbírálásáról
[14 igen, egyhangú szavazatta|)
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai önkormányzat Képviselő-testülete a Kocsis Sándor
Sportközpont [1107 Budapes| Bihari u' 23.) intézményvezetői álláshelyének betöltésére kiírt
pá|yázatot eredményesnek nyilvánítj a.
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2. A Képviselő_testület a Kocsis Sándor Sportközpont magasabb vezetői teendőinek
ellátásával Kuróczi Pálrtbízzameg2025. június 1-jétől 2030. május 31_éig terjedő határozott
időre.
3' A Képviselő-testület Kuróczi Pál, a Kocsis Sándor Sportközpont intézményvezetője részére
a jogszabály szerinti illetményelemek mellett határozott időre, 2025. június 1_jétől 2026'
február 2$-áig597 200 Ft keresetkiegészítést állapít meg.
4' A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges munkaügyi intézkedések
megtételére.
Határidő azonnal
Feladatkörébenérintett: aHumánszolgáltatásiFőosztályvezetője

a Személyügyi Osztály vezetője

Elnök: 14 igen, egyhangú szavazattal döntöttünk' GratuláIok Palriazúj kinevezéshez, köszönjük
az eddigi munkákat és sok sikert kívánunk a jövőben is. (taps) Most pedig elengedünk és jó
szurkolást kívánunk a fiad vízilabdameccsén.

A Képviselő-testület L3 fővel hatórozatképes, miutón Kovőcs Róbert elhagyta az üléstermet'

3. napirendi pont:
A Rákosmenti Mezei őr szotgátat z o24. évi tevékenységéről szóIó beszámoló

Előteriesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: A módosított napirend szerint a Kőbányai Egyesített Óvoda létrehozásról kapcsolatos
döntések meghozatala. Csabáék utánra javasoltad? Bocsánat, akkor itt eltévesztettem. Akkor a
Rákosmenti Mezei Őrszolgálat beszámolója lesz a következő napirendünk. Köszöntöm oláh
Csaba intézményvezető urat. Azt hallottam Csaba, hogy szeretnéd kiegészíteni a beszámolót'

oláh Csaba: Tisztelt Polgármester úr, tisztelt Képviselő-testület. Csináltam igen, készítettem
egy rövid kis ppt-t' Nem lesz olyan hosszú, mint KapÍtány úré, tekintettel arra, hogy rengeteg
napirendi pontot kell még Önöknek megtárgyalni, úgyhogy bele is kezdenék, hogyha
megkapom az engedélyt. Tehát igazáből nagy váItozás a létszámot, illetve a kerületeket
tekintve nem történt. 2024-es évben is ugye három társult önkormányzatnáI a külterületek
védelmét látták el kollegáim ' 13 mezőőri státuszunk van. Ugye nagyon fontos tudni azt, hogy
az év 365 napján dolgozunk, mindenféle ünnepet belevéve, reggel hattól este hatig, reggel B-
tól este B óráig dolgoznak a kollégák. Nem minden esetben, tehát nehogy esetleg ez kimegy a
médián keresztül, akkor mindenki azt gondolja, hogy éjszaka lehet szemetelni. Ez nyilván nem
így van. Ugye nekünk is nagyon jó a kapcsolatunk a kapitányságga|, rengeteg közös járőrozés
Van, illetve a Fővárosi Önkormányzat természetvédelmi őrszolgá|atával, közterület_
felügyelőkkel együtt. Hogy miért Van erre szükség? Kapitány úr is elmondta ugye, hogy a
hatáskörök így jobban átfedik egymást, ez aztjelenti gyakorlatilag röviden, hogy ugye egy
mezőőr kollegána( bár olyan jogkörrel rendelkeznek, mint a rendőröh mégiscsak külterületen
intézkedhetnek. Nyilván abban a pillanatban, hogy legyen egy lomtalanítás, mondjuk
rendőrökkel vannak akkor gyakorlatilagugyanaz a jogkör illeti meg őket' Egy-két diagramot
beraktam én is, nem annyit, mint Kapitány úr' Itt van egy területnagyság megoszlás, ugye ebbe
se történt semmiféle változás' Látszik a diagramon, hogy az Önök kerülete rendelkezik a
legkevesebb zöldfelülettel, viszontugrokis egyet, ottviszontlátsziksajnos az ellenkezője,hogy
a legtöbb szabálysértési feljelentés, illetve bűncselekménygyanús feljelentés az Önök
kerületében történt' Ha visszautazunk egy kicsit azidőbe, ugye 2009-ben alakult a Rákosmenti
Mezei őrszo|gá|at, Kőbánya 2010-ben csatlakozotthozzá' Abban az id'őben a legfontosabb
feladatunk az illegálisan kihelyezett hulladéklerakások, mint cselekmény megakadályozása'
Ugyanakkor már a tavalyi évtől van egy nagyobb probléma, nevezetesen a felelős állattartás,
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ezen belül pedig a kutyasétá|tatás pőráz nélkül' Sajnos az önök kerületébe is létezik két olyan
illegális kutyapanzió, ahol egy 50 kilós hölgy mondjuk 6-7 nagytestű kutyát szabadon sétáltat.
Kollégáim megpróbáIják tetten érni ezen személyeket és nyilván az önkormányzatná|, vagy
pedig a kormányhivatalnál megtesszük a feljelentést. Ugye itt a rendőrökkel a közös szolgálat
van összesítve óraszámban, itt a május hónap ugrik ki leginkább, ellentétben ugye az e|őző
éveknél, ahol mindig az október volt, nevezetesen ugye a halottak napját mege|őző egy
hónapban rengeteget járőröztünk. Most Kapitány úr úgy döntött, hogy külön mennek a
rendőrök külön a mezőőr kollégák, és természetesen, ha bármi történih akkor egymást
értesítjük' Itt a megtett kilométer ek, ez igazából csak egy statisztika, de hát szintén ugye látszik,
hogy a májusi hónap volt a legtöbb, hangsúlyozom nyilván, hogy ez csak a rendőrökkel való
közös járőrözések során megtett kilométer, ami közel 2000-et jelent' Ugye van egy nagyon
rövid mezőőri törvényünk, '97-es törvény, ami gyakorlatilag egy másfél oldalas, hát, ha csak az
abban foglaltakat, determinált dolgokat végeznék a kollégáim, akkor lehet, hogy már nem lenne
szükség az őrszolgálatra itt Budapesten. A lényeg az,hogy többféle feladatot látunk el, ugye a
hajléktalanok visszatérő ellenőrzése, ez nyilván a téli időszakban je||emző, amikor hát elég
kemény mínuszok vannak, ez azt jelenti a gyakorlatban, hogy a kollegák minden szolgálat
megkezdésekor, illetve a végén körbejárják a hajléktalanokat, van-e szükségük valamire,
melegedőhelyre, ételre, italra, és hogyha van, akkor természetesen értesítjük a társszerveket.
Ugye a kutyasétáltatókat említettem az idén, még egyszer hangsúlyozom, hogy velük Van a
legnagyobb problémánk most, többek között az önök kerületében is' Rengeteg elveszett
kutyának olvassuk le a chipjét, ugye kapcsolatban állunk több állatorvossal, és akkor az
állatorvosok meg tudják mondani a chipszám alapján a tulajdonos nevét, illetve elérhetőségét,
lakcímét. Eltűnt személyek keresésében szintén nagyon sokat segítettünk a
rendőrkapitányságoknak. Sajnos minden évben van két, három, négy ilyen alkalom, ahol
nyilván mezőőrökkel, illetve több hőkamerával segítjtik a rendőrség munkáját.
Tűzgyújtási tilalom szintén egy konstans dolog, ugye a nyári időszakban, fő|eg ez a tavaly,
tavalyelőtti évben volt jellemző a nagy aszályos időszakban. Sajnos hát a lakosok, polgárok
nagyon nehezen értik meg, hogy hiába Van egy kijelölt tűzrakóhely, hogyha a miniszter úr
aznap reggel elrendeli a tíizgylijtási tilalmat, akkor az tilos. Kapitány úr szintén említette a
lomtalanítást. Igen, teljes elánnal ilyenkor két hétig az összes mezőőr kolléga az adott
kerületben dolgozik, nemcsak a külterületeken, hanem a belterületeken is fokozott jelenléttel
vagyunk jelen' Amit említettem, hogy ugye jogkörünk nincs az intézkedésre, de va1y a
rendőrséget vagy pedig a közterület_felügyeletet értesítjüh ha valami gond van. Szintén vállalt
feladat nálunk ugye az állatmentések, állati tetemek beszállítása a NÉglH_nez a Tábornok
utcába. |Jgye ezmostantól megszűnt, pontosabban egy másfél hónapja. Önök számára is ismert
ugye az a szomorú tény, hogy a ragadó száj-, és köromfájás az át|épte a határt. Ez egy nagyon
komoly probIéma mind az állattartóknah mind pedig nyilván gazdasági vetülete is van ennek.
Ebbe így nem mennék bele komolyan, de ugye minden hasított körmű állatra veszélyes'
Szerencsére nemzoonőzis, tehát hogy az ember nem kapja el, de hát akkor is egy nagyon nagy
gazdasági kár származhat belőle. Pár fotót beraktam ugye a hajléktalanok ellenőrzésével
kapcsolatban, itt szó volt a Terebesi-er dőről, illetve a tvtÁv kerítésnél, hogy mennyi, rengeteg_
rengeteg hulladék van kihelyezve, nyilván illegálisan. Hát erről azt kell tudni, hogy hogy van a
mondás, hogy nagy a rakás, sokat kíván,va1y kicsi a rakás, mindegy ebbe nem vagyokjő, de az
a baj, hogyha egyre több a szemét, akkor, illetve a hulladék pontosabban, akkor egyre többet
raknak ki. Jelentős része ezen hulladékoknak egyébként már több éves. Nyilván nem magamat
védem ezze|, merttöbb éve is már mi voltunk itt, akkor is dolgoztak a kollegák természetesen.
Én annak idején felvetettem egy lehetőséget a Terebesi-erdővel kapcsolatba, ami tudom, hogy
irreális és több százmillió forintba kerülne már csak a hulladék elszállítása is, és nyilván ugye
fővárosi tulajdonról beszélünk, tehát, hogyha a Főváros esetleg támogatná ezt a projektet,
nevezetesen egy hulladékelszállítás, egy kerítésépítés, és gyakorlatilag egy több tanösvényből
álló kis bemutató területet, pár hektárt lehetne interaktívan létrehozni. Tudom, hogy nagy;l



sok pénzbe kerül, nincs pénze az önkormányzatoknah nyilván a Fővárosnak se, de én azt
gondolom, hogy ez egyfajta megoldás lehetne, hát bízzunk benne, hogy a közeljövőben. Itt van
egy kép, egyébként sajnos nem sajnos, elég sok kutyát tartanak a hajléktalanok, amik
természetesen nem rendelkeznek semmiféle oltási könywel, semmiféle papírokkal' Próbáljuk
a magunk szerény módján orvosolni ezt a dolgot. Ugye volt még egy, és nem véletlenül
fogalmazok így, egy téma, amiben nagyon sokat dolgoztak kollégáim, nevezetesen az illegáIis
fakivágások. Ugye tudni kell azt, hogy mindenféle fának a kivágása mennyiségtől független,
fqtátől független, bűncselekménynek számít. Természetesen súlyoznak itt a kollégáim, amit
lehe! hogy most nem kéne elmondanom, de hát ez azigazság. Tehát egy hajléktalan, hogyha a
száradékot szedi cissze, hogy ne fagyjon meg, nyilván akkor feljelentés nem történik. Itt a
képeken látható, hogy ipari mennyiségben vágták ki az akácfát' Ez egyébként a Terebesi-
erdőben történt' Az illető az most a helyén van. Azt hiszem, hogy három év letöltendőt kapott
nemcsak ezért, más egyéb huncutságokat is elkövetett. Ugye beszéltem a pőráz nélkül
sétáltatott kutyákkal kapcsolatban, ez ugyan nem az Önök kerületébe van, hanem a XVI.
kerüIetben a Mátyás téri repüIőtéren, védett ürgék üregeit ássák rendszeresen a kutyák'
Szerencsére ez a hölgy már megkapta méltó büntetését és el is tiltották az á||afrartástól. Eltűnt
demens idős nénit kerestünk éjjel hajnalig három hőkamerával a kollégákkal' Hát sajnos
megtaláltul1 de akkor már nem volt életben. Ez a XVI' és a X. kerület határán történt ez az eset.
A tűzeseteh tavaly nyáron is rengeteg volt, most pont a ligetsori képeket raktam be, de itt
Önöknél is a Túzok utcai lápnál rendszeresen gyújtogattak illegálisan kirakott hulladékot'
Sikerült elkapni az illetőt. Kihelyeztünk egy vadkamerát, természetesen azért, hogy az őzikéket
és a kutyákat nézzik és egész véletlen pont rajta voIt az elkövető, hogy locsolja le a szemetet
valami gyúlékony anyaggal és meggyújtja. Lomtalanításról beraktam egy-két fotót. Hát önök is
tapasztalják, amikor az az egy hét, másfél hét lomtalanítás folyik az önök kerületében néhány
helyen katasztrofális helyzetek vannak' Ami probléma szokott nálunk lenni, illetve önóknél is,
hogy szomszédos településekről, városokrő|száL|ít)ák be a hulladékot és sok esetben veszélyes
hulladékot, tehátaz azbeszttő| elkezdve a palán keresztül, satöbbi, viszonylag nagy hatásfokkal
azért tetten szoktuk őket érni és megkapják a méltó büntetésüket' Ez itt a temetőben van
Önöknél. Tavaly hívtak ki minket, hogy szerencsétlenül )árt őztetemhez hívtak minket, hát már
látszik a képen, hogy nem é|. Ezt azért raktam be, hogy önök is lássák, hogy volt az a
dokumentumfilm, azvolt a címe, hogy Shrek, Önök is látták biztos, és ugye mondta a Shre(
hogy sokoldalú, mint a hagyma' Hát mi is ilyenek vagyun[ hogy próbálunk mindenhol segíteni'
Szintén egy vállalt feladatunk. Itt szó volt ugye a TeSzeddről is' Az az idei TeSzeddel a
tapasztalatom, hogy ahogy Polgármester úr is említette, az önkormányzat részérő|, a
társszervek részérő| nagy volt a megmozdulás, viszont a lakosság részéről minden, tehát évről
évre gyengébb valahogy. Ennek két magyarázata|ebet. Az egyik az,hogy amezőőrökremekül
végzik a munkájukat és nagyon csökken az illegálisan kirakott hulladékok mennyisége, d ,,B"
opció pedig az,hogy amezőőrök nem csinálnak semmit, de hát nyilván ez nem igaz'Tehát az
,,A" opció az ava|ős, véleményem szerint. Nagyon sok hulladék inert hulladékot is helyeznek ki
a területre' Ugye hogyha egy friss szemétkupacot látnak kollégáim, akkor gumikesztyűvel
természetesen átvizsgálják, amennyiben találnak benne olyan iratot, ami esetleg bizonyíthatja
az elkövető kilétét, akkor aza|ap)án megtesszük a feljelentést. Sajnos nagyon sok esetben arról
van sző, hogy hagyatékokat visznek ki, és nyilván a hagyatékban talált papírok már nem
aktuálisalg ha szabad így fogalmaznom, ettőI függetlenül a kormányhivatal, illetve a rendőrség
behívatja őket és akkor ott színt vallanak, hogy hogy került a hulladék ki a természetbe. Tavaly
ünnepelte a Rákosmenti Mezei Őrszolgálat 15. fennállásának ugye a születésnapját. Hát itt
látszik a fotókon, hogy komoly műsorral készültünk a vendégeinkneh majdnem százan
voltunk vagy voltak jelen egyébként' Egy néptáncelőadást mutattunk be, amire gyakoroltunk
nagyon sokat, illetve elkészült amezőőri himnuszunk is'
Állatok világnapján szintén részt veszünk az Önök kerületében is' Iskolákba, óvodákba járunk
ki, a már említett száj-, és körömfájás miatt ugye állatokat most már nem tudunk kivinni, élő
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állatokat, hát bízzunk benne, hogy ez minél hamarabb meg fog szűnni, és akkor ugyanúgy a kis
miniállatkertet ki tudjuk hozni az önök iskoláiba, illetve óvodáiba. Természetvédelmi
tevékenységet szintén folytatunk, ugye főként a téIi időszakban, tehát a vegetációs időszakon
kívül madárvilágról gondoskodunk etetők kihelyezésével, etetők rendszeres feltöltésével
szintén az Onök kerületébe, ezt ugyanúgy megtesszúk'Ez pont egyébként a XVII.-ben Van a
reptér mellett egy gyurgyalag fészkelőhely, ahova a kollegáim roppant nagy alapossággal
helyezik ki a belépni tilos táblákat. Ugye állatbefogásokról talán még nem beszéltem, ugyanúgy
folytatju[ mint már ']-5 éve, szintén vállalt feladatként' Rengetegen hívnak rókák, nyestek
miatt, kisebb-nagyobb sikerrel be tudjuk őket fogni, illetve hát amit nem győzőkhangsúlyozni,
a jobb oldali képen látható, ez szerencsétlen őzgida. Ugye május második felében születnek
általában az őzgidákés hát sajnos nagyon sokan járnak a természetbe, akár a Terebesi-erdőbe
is, és azt gondoljá( hogy árva, megsimogatják, behozzák hozzánk. Tíz őzgidábőL kilenc
elpusztul sajnos. Ugyan háromóránként itatjuk őket kecsketejjel meg bébitápszerrel, de hát
nem olyan, mint a sutának a teje, sajnos' Népligetet említette szintén Polgármester úr, ugye a
tavalyi évbe becsatlakoztunk mi is ebbe a projektbe' nagyon sok közös elfogás volt a
rendőrséggel. Amit tudtunk mi megtettünk. Valóban katasztrofális volt a helyzet ott, tehát az a
rengeteg kábítószeres ember az, de most már csökkent a számuk, ahogy Kapitány úr is
említette' Felügyelet nélküli |ege|észő állatokról szintén ugye minket hívnah olyan egyszerű
dolognak tűnhet ez, de óriási nagy balesetet tudnak okozni, kiszaladnak az autőpá|yára,
főutakra, a Kerepesi útra, bárhova, akkor nagyon nagy galibát, idáig el 15 év alatt egyszer volt
szerencsére csak egy ilyen baleset, amit a felügyelet nélkül hagyott állatok okoztak. |gazáből az
illegális hulladéklerakásról sokat nem szeretnék Önöknek mondani. A fő problémánk az,hogy
ugyan mindennap dolgozunk, szolgálatba vagyun[ de óriási a terület, nagyon nehéz a tetten
érés, ugye az a |egtisztább ügy, amikor tetten érünk valakit, igazoltatjuk' Szintén az Önök
kerületében volt egyébként,igaz, hogyha az nem tavaly, hanem idén történt, hárman raktak ki
illegális hulladékot és abból kettőt körözött a rendőrség. Egyet a kollegáim a helyszínen
megbilincseltek és űgy várták a rendőr kollegákat és bevitték a helyükre őket. A bal oldali
képen látható, ha már illegális hulladéklerakásról van sző, egy nyolc köbméteres konténert
töltöttünk meg vele, vágóhídi veszélyes hulladékot helyezett ki az ember' Több hónapos
megfigyelés után sikerült tetten érnünh de valaki például konténerrelhozza ki a szemetet, őt
is elkaptuk természetesen, szerencsére' Hát, itt egy-két tettenérésről fotó' Ugye minden évben,
mint önöknél is van lomtalanítás, nem értem, hogy miért kell kirakni a matractól elkezdve a
minden háztartási hulladékot, t(ll azon, hogy nagyon sok helyen a zöldhulladékot elviszi az
önkormányzatingyen, B0 forintba kerül egy zsák, megtölti a ztildhulladékkal a zsákot és nem a
ház e|é rakja ki, hanem az erdőbe' Hát nem tudom, nyilván én vagyok aluliskolázott, de ezt nem
értem ezt a dolgot. Szintén tettenérésekről van szó.
És akkor a vége felé egy kis kitérőt hadd tegyek bár lehet, hogy azt gondolják, hogy nem ide
tartozikaz őrszolgálat munkájához a kertvárosi tanyaudvar, ugyanakkor eI kell mondanom azt,
hogy az Önök iskoláiból, illetve óvodáiból nagyon sokan látogatnak e| hozzánk Ami nagyon
fontos, hogy teljes mértékben ingyenes a társult önkormányzatok részére. Rengeteg
rendezvényt tartunk a tanyán. Most ugye lett volna a húsvéti rendezvényünk is, de hát az ismert
vírusos fertőzés miatt ez sajnos elmaradt. A kovácsoktól elkezdve a néprajzosokon keresztül
tényleg nagyon jól szokott sikerülni, és hangsúlyozom, hogy önöktől is nagyon sokan jönnek. A
közösségi szolgálat projektben benne vagyunk már nem is tudom, hetedik-nyolcadik éve.
Rengetegen járnakhozzánk azt a bizonyos 50 órát ledolgozni. Köszönöm szépen a figyelmüket.
Természetesen, ha kérdés van, akkor megpróbálok válaszolni rá.

Elnök: Köszönjük szépen a beszámolót, köszonjük a képeket is. Sokkoló némelyik felvétel
Jelentkeznekis ahozzászólók sorban. Ács Andreának adok szót.

Ács Andrea: Köszönöm szépen. Először is szeretném megköszönni a beszámolót, merthogy
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emberfeletti munkát végeztek, meg végeznek is, és sokszor én is azt érzem, hogy
szélmalomharcot vívnak az emberi butasággal szemben, és itt keresgéltem közben itt a neten
legalább egy mondást, ami az emberi butasággal kapcsolatos, ezt Stephen King mondta: ,,Az
ember néha azt hiszi, Ielátott már az emberÍ hülyeség - ő hülyeségnek nevezi -, az emberi
hülyeség kútjának fenekére, és a figyelmeztetés, miszerint a hülyeségnek eme kútja feneketlen,
néha fölöttébb hasznos.'' Én azt gondolom, hogy ugye amikor egy átlag, most csak a
kőbányaiakról beszéljünk egy átlag kőbányai nekem is nagyon sokszor elmondja, hogy minél
több zöIdfelületre van szükség, ne legyen beton, legyenek fáh ültetünk is fákat, s a többi, és
amikor meg ilyen zöldfelületeink vannah mint amit Ön is említett, ott meg nem is értem, hogy
ilyenkor neveltetésbőlvagy nem tudom valamilyen kulturális okból, vagy csak hülyeségből -
ezt most én megengedem magamnak -, tönkreteszi a természetet. Én értem, hogy a kutyust ki
kell vinnÍ, és értem, hogy sétáltatni kell, de tekintettel kellene lenni a többiekre is, illetve az
Önök munkájára. tJgye én igazán nem tudom, hogy mit lehetne még jobban tenni annak
érdekében, hogy a felelős állattartást még inkább elültessük az embereknek a gondolatában,
hogy erre oda kell figyelniük. A másik az illegális hulladéklerakás. Ugye az is visszatérő
probléma, hogy bármennyire is van lomtalanítás Kőbányán, azt én is, meg szerintem
mindegyikünk átélte már, hogy megtörténik a lomtalanítás és akkor ugye pár nappal később
visznek ki mindenféle lomot, és istenigazából én nem tudom megérteni ezeket az embereket,
akik föIteszik az autóra a hulladékot és akkor azt gondoljál1 hogy ott Van egy zöIdterület és
akkor oda lepakolom és ott hagyom. Ennek valahol még feljebb kellene megoldásának lenni. Én
azért drasztikusabb lennék. Én nagyon szeretem az állatokat, nincsen semmi problémám a
kutyatartókkal, tehát azzal sem, akinek van kutyája, meg azza| sem, akinek nincs, de ez, hogy
pőráz nélküli sétáltatás, én bírságolnám őket nem tudom, tehát nyilván sétáltassa a kutyáját,
csak akkor legalább legyen tekintettel a mi szabályainkra. Koszönöm szépen'

Elnök: Dr. Péter Norbert következik'

Dr. Péter Norbert: Köszönöm szépen aszőt' Köszönöm én is a beszámolót'Énaztszeretném
kérdezni, itt a prezentációban is szó volt arról, hogy a vállalt feladataik között szerepel a
hajléktalanok ellenőrzése, összeírása és felmérése' Azt szeretném kérdezni, hogy az elmúlt
időszakban mit tapasztaltak ezzel kapcsolatban? Konkrét adatok esetleg vannak-e erre
vonatkozóan, tehát hányan vannak, hol vannak? Illetve itt a Terebesi-erdőt említette, hogy ezen
kívül is vannak-e valahol? Illetve az egyikkérdésemre pedig már választ kaptam részben, hogy
mennyire je|lemző, hogy állatot tartanak' Köszönöm szépen.

Elnök: Megvárunk még egy kérdést, Csaba?

oláh Csaba: El fogom felejteni.

Elnök: Akkor bocsáss meg. Te következel.

oláh Csaba: Igen, csökkenő tendenciát mutat a számuk. Én azt gondolom, hogy még így is
nagyon sokan vannah főként a Terebesi-erdőre je|lemző ez. Egy pár éves statisztikát tudok
mondani, több mint száz regísztrált család volt a Terebesi-erdőben, volt köztük olyan, hát
hívhatjuk családnak, de ez nem szó szerint értendő egyébként, tehát valamikor több férfi
verbuválódik össze, akik légpuskával rendelkeztek, aggregátorral, plazmatévével, mindenféle
ilyesmivel. Az vo|t a )el|emző * ők már nincsenek ott -, hogy napközben ott Voltah hogy
fogalmazzam meg' a helyszínen a kulipintyóba és akkor éjszakajártak molyolni be a városba,
többek között kábítószerrel is foglalkoztak, de ez a rendőrség hatásköre volt, ott vannak a
helyükön. Az állattartással kapcsolatban Van egy érdekes dolog, említettem, hogy többen
tartanak kutyát. Van olyan hajléktalan a Terebesi-erdőben, egy idős bácsi egyedül él, tyúkokat,
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kecskéket is tart, palántázik, a földutca fel van söpörve, illetve elmosogatott tányérok szépen
rendbe rakva. Tehát ez az egyik véglet. A másik véglet pedig az, aki a saját sátrába piszkít.
Köszönöm.

Elnök: Somlyódy Csaba alpolgármester úr következik'

Somlyódy Csaba: Köszönöm szépen. Én viszonylag testközelből tudom szemlélni a Mezei
Őrszolgálat munkáját, mer a felsőrákosi réteknél lakok és ugye a patak túloldalán még az 50-
es évekbe vadásztársaság is működött, annyi vad volt. Most már az apró vadak száma ugye
lényegesen csökkent, de még mindig-mindig van hála isten, különösen a Merzse-mocsárnál és
ennek vidékén, amit ugye egyrészt örömteli, hogy a tanösvény kialakult, és meg lehet nézni, és
eztnyilvánóvnikell.Sajnosazillegálisszemetelők, énazttapasztaltam,hogybárazottlévő
hontalanok, akik úgymond beköltöztek oda ishozzájárulnak ehhez, de igazából a nagy gondot
az íparszerűen odahordott, nyereségvágyból úgymond elkövetett illegális szemétnek a
lerakása okozza, hiszen a terület nagy, és ide nem ritkán tényleg konténerrel szállítják a
szemetet. Ennek az elvitele UBye az Önkormányzatnak is több tízmillió forintjába kerül évente.
A megfogásuk pedig, amikor olyan pofátlanul közlik hogy hát éppen láttuk ezt a szemetet és
most éppen fordítva, nem lerakjuh hanem föl akarjuk szedni és akkor mi jogkövető
állampolgárok vagyunk, az elfogásukkor ilyenekkel is próbálkoznak. Szóval nagy pénz van
ebben a szemétüzletbe, bár csak a lomtalanítást végző cég is így gondolná, mert ugye
megkapju( hogy más kerületek ezt meg tudják oldani, hát tessék átmenni a VIII. kerületbe
most és megnézni, hogy mi folyik ott lomtalanítás címszó alatt meg után. Sok_sok dolga van az
Önkormányzatnak ebből a szempontból' Nagyon sajnálom, hogy menet közben a mezőőri
tevékenységből több kerület is kivált. Én hasznosabbnak tartottam volna, hogyha egységes
koncepció alapján nagyobb területet sikerül megőrizni, de hát más kerületek másképp
döntötte( ezt tudomásul kell venni' Én örülök neki, hogy a mi kerületünkben az iskolákkal,
óvodákkal, a kerület amezőőri szolgálatnak az együttműködése ilyen jónak mondható, és hogy
több rendezvényre, akár előadásra, akár hát tényleg állatsimogatásra, hát városi gyerekekről
van szó, tehát oda elvinni őket, és testközelből megismertetni. Nagyon-nagyon nehéz mondjuk
ennyi emberrel ekkora területet ellátni, de nyilvánvalóan itt a prevenciónak is szerepe Van,
hogyha tudják, hogy van a területen mezőőri szolgálat is bármikor felbukkant, talán némi
visszatartó erővel is mutat, hiszen kollégák elmondják, kollégáid elmondják azt, hogy a
rabsicoknak a megjelenése is, a hurkolás és a többi, tehát az is eléggé gyakorÍ tevékenység ezen
a területen. Úgyhogy én további küzdelmet kívánok, hogy minél eredményesebbek legyünk
ebbe, és hát remélem,hogy az önkormányzatés amezőőri szolgálat együttműködését is tudjuk
támogatni majd.

EInök: Mátrai Gábor Imre'

Dr. Mátrai Gábor Imre: Köszönöm szépen aszót' Először is köszönöm szépen a beszámolót,
köszönöm szépen a munkájukat. Két kérdésem lenne. Egyik az áll'ományi létszámmal
kapcsolatosan, ez hogyan alakul, és hogy maga a fiatalok, illetve a jelentkezők létszáma hogyan
lehet növelni, hogyha ez szükséges, illetve a technikai eszközöh milyen technikai eszközök
állnak rendelkezésre? Illetve a másik az állattetemekkel kapcsolatosan ennek az e|szá||ítása,
tehát mind a háziállatoh mind pedig a vadállat tekintetébe ez hogyan működih illetve kÍ végzi
ezt a tevékenységet most Budapesten? Köszönöm.

oláh Csaba: Igen, tehát a létszámtekintetében most13 mezőőr kollega dolgozik a Rákosmenti
Mezei őrszolgálatnál, illeWe van egy helyettes koIléganőm, illetve egy adminisztrátor. Az elmúlt
16 év tapasztalata az, hogy átlagba egy 2-3 évet dolgozik nálam egy kollega' Van olyan
kollégám, aki már velem van 16 éve. Ennek roppant egyszerú a magyarázata, a fizetés. Tehát
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ugye közalkalmazotti jogviszonyban dolgozunh igazából nagyon sok pénzt nem visznek haza
a kollegák. Ami viszont az előnye talán, ha lehet így fogalmazni, hogy ugyanúgy, mint a
rendőrök, egyhavi beosztás alapján dolgozunk, ezaztjelenti, hogyminden szolgálatba12 őrát
dolgoznak a srácoh ebből következik az,hogy gyakorlatilag féIhónapot dolgoznak, ha méllette
valaki elmegy bármiféle másodállásba, festés, kertészkedés, bármi, akkor úgy már viszont egy
jó átlagos fizetést haza lehet vinni, túl azon, hogy a maximális cafeteriát kapják meg a kouégáh
tehát ezt a 400 000 forint nettót' Technikai eszközök tekintetében el tudom mondani, hogy
újszerű gépjárművekkel járnak a kollegák, amit egyet-egyet két-háromévente le kell cserélni
majd, bízom benne, hogy jövőre talán le tudjuk cserélni az egyik autónkat. Illetve, ahogy
említettem hőkamerák, komoly távcsövek ruházat, minőségi ruházatot kapnak a srácok' Tehát
egy példát hadd említsek megehet, ugye ezt törvény írja elő, hogy milyen ruhákat, milyen
időközönként kell lecserélni, vagy (ljat venni nekik tehát nyilván megtehetném azt, hogy egy
katonai bakancsot veszek 3000 forintért, ezze| szemben 40-50 000 forintos valóban jó
minőségű lábbelibe járnak a kollegák. Állati tetemekkel kapcsolatban, ugye, ha jóI tudom,
minden önkormányzatnálvan szetződés céggel, aki a belterületen elhullott háziállatokat viszi
el. Na most a külterületen elhullott vadállatok elszállítása érdekes dolog, gyakorlatilag a
vadászatra jogosultnak lenne ez a feladata, a hivatásos vadásznak nem védve a hivatásos
vadász, de neki is Ítt az Önök kerületébe, illetve a XVII.-be is 4-5000 hektárt művel idézője|be,
avadőr, a hivatásos vadász, ezért szoktunk mi besegíteni neki. Na most nyÍlván olyan tetemeket
visznek be a kollégák csak a Tábornok utcába, ami, bocsánat a kifejezésért, nem folyik, nincs
elrohadva, satöbbi, tehát ami viszonylag friss, azt beviszik a srácoh ami meg olyan, akkor azza|
a céggel beszélünl1 akivel szerződésb en á|I az önkormányzat. Köszönöm.

EInök Vékony Csongor következik.

Vékony Csongor Levente: Köszönöm aszőt'Ahogy a rendőrség munkájáért, éppúgy az Önök
munkájáért is szeretnék köszönetet mondani. Apőráz nélküli kutyasétáltatás problémakörét
Ön és Ács Andrea képviselőtársunk is említette. A közterület_felügyelet is küzd a jelenség ellen.
Ma már szó volt a számos kutyafuttatóról kerületünkben mégis azt lehet tapasztalni, hogy a
kutyatulajdonosok jelentős része sétáltatjapőráz nélkül a kutyákat akik egymásnak azonnal
jelzik ha a közterület-felügyelet munkatársai közelednek' A szabályok betartása helyett, tehát
a szabályok megkerülése dominál többeknél. Mi lehet a megoldás? Bírság, figyelemfelhívó
előadások és plakátok? Hogyan érhető el, hogy a kutyatulajdonosok gondolkodása e téren
vá|tozzon és a szabályokat betartsák? Köszönöm.

oláh Csaba: Bocsánat, tehát az volt a kérdés, hogy hogy lehetne ezenváltoztatni, ugye? Hát
fejben, gyerekkorban, tehát ugye egy párhuzamot hadd vonjak, olyan, mint a szemetelés. Tehát,
hogyha gyerekként, általános iskolába a diák azt|átja a szüleitől, hogy az édesapja kipöcköli a
csikket, vagy a McDonald's-os zacskót, azM7-esen, atanár, aki gyakorlatilag 50%-ban felelős
talán a gyereknek a neveléséért, az hiába magyarázza el, hogy ez egy káros dolog,
környezetszennyezés, természetet, ugye ez nem működik' De mondhatnék még egy példát.
Ugye a városba hiába ki van rakva a lakott terület, hogy 50 km/órás sebességgel lehet
közlekedni maximum, nagyon sok a gyorshajtó' Tehát a táblákban nem hiszek. Én két dologban
hiszeh az egyikaz, amit képviselő asszony is említett, hogy büntetés, de olyan szintű büntetés,
hogy több százezer forint illetve tőlünk nyugatabbra ugye már működik az, hogy az
elkövetéshezhaszná|t gépjárművet azt sző nélkül elveszi a hatóság és megsemmisíti. Tehát ez
a dolog ez azt gondolom, működik. A másik pedig, amiről nem nagyon beszéltem, de hát önök
biztos tudjáb hogy azért a környezetvédelemnek a tortájából egy kis szeletet mi bevállalunk a
különféle előadássorozatokkal, satöbbi, és bemutatókkal. Én azt gondolom, amit említettem,
hogy gyerekfejjel a gyere[ az általános iskolásoknah tehát alsó_felső tagozat, nekik még lehet
vésődni ennek a dolognak, utána már sajnos nem. Köszönöm,
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Elnök: Köszönom. Nincs több kérdés |ezárom a napirend tárgyalását' Döntéshozata| fog
következni, szavazunk a beszámoló elfogadásáról'

Lt1'/202s. (ru. 17.) KOKT határozat
a Ráko smenti M ezei őr szo|gá|at 2 02 4. évi tevékenységéről szőlő b e számol óró l
[13 igen, egyhangú szavazattal)
Budapest Főváros X' kerület Kőbányai önkormányzat Képviselő-testülete a Rákosmenti Mezei
őrszolgálat 2024. évítevékenysé gér ő| szőlő beszámolót elfogadja'

Elnök: 13 igen, egyhangú szavazattal fogadtuk el a beszámolót. Csaba, köszönöm szépen még
egyszer a munkátokat.

4. napirendi pont:
A Kőbányai Egyesített ovoda létrehozásával kapcsolatos döntések meghozatala

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Akkor most következik az Egyesített Óvoda létrehozásával kapcsolatos döntések
meghozataláról sző|ő napirendünk. Köszöntöm az óvodák képviseletében jelenlévő
óvodavezetőket' Az anyag viszonylag későn került a szerverre, mondhatni az utolsó
pillanatban, ennek egyetlen oka van, bár hosszú ideje folyik az e|őkészítés és nagyon alapos
előkészítés, sok mindenre kiterjedően, környező kerületekben, más kerületekben tartott
tapasztalatgyűjtéstől kezdve, számos belső egyeztetésen át, de itt a Kincstártól kezdve olyan
egyéb szereplőkkel is egyeztetni kellett, ahonnan még a tegnapi napon is vártunk válaszokat.
Ez viszonylag a késői őrákra, késő déIutáni órákra érkezett meg, akkor tudtuk |ezárni az
előterjesztést véglegesen. Nem kis anyag, sok ember komoly együttműködését igényelte,
amelyet köszönök mindenkinek. Most már előttünk van döntéshozatal céljából. Képviselői
jelentkezés nincs. Nem tudom, hogy avezetőkközül szeretne-e esetleg valaki hozzáÍűzni? Éva
gyere, kérlek akkor közelebb az aszta|hoz, a mikrofonhoz.

Gyéressy Éva: Tisztelettel köszöntöm a Képviselő-testület tagjait. Néhány mondatot szeretnék
csák mondani az előterjesztéssel kapcsolatban, illewe azzal kapcsolatban, amiaz eddig megteft
út, hiszen ahogy Polgármester úr is említette, az e|őkészuletek már hónapok óta folynak, a
testületi anyagvégén ott vannak aszi|ői, illetve a nevelőtestú|etihozzászólások, és hogyha ezt
elolvassáh akkor látják hogy igazából a szülők és a kollegák elfogadták ezt a döntést, és én azt
gondolom, hogy ez annak köszönhető, annak az e|őkészítő, egyeztető munkának, ami, ahogyan
ez az egész előkészítés megtörtént. Az idő nagyon rövÍd, nagyon sok feladat áll még előttünk,
ez ís az anyagban benne van, ami az intézményvezetők szoros feladatait illeti, de én azt
gondolom, hogy mÍndenképpen a cél' az, hogy sem a kőbányai gyerekek, sem a szülők ne
szenvedjenek ettől a döntéstől hiányt, sőtezegy olyan hatékonyabb működést eredményezzen,
ami mindenképpen közép- és hosszú távon megtérül az önkormányzatnak' Illetve meg is
történtek azok a garanciák, amik megnyugtatják a kollegákat, illetve a szülőket e tekintetben,
és szerintem ennek is köszönhető, hogy ez más kerületekkel ellentétben állunk, nyugodtan,
kiegyensúlyozottan és harmonikusan történik. Köszönöm szépen.

Elnök: Köszönöm szépen, Mátrai Gábor alpolgármester'

Dr. Mátrai Gábor Imre: Köszönöm szépen aszőt, nem szeretném szaporítani' Igazából ahogy
Polgármester úr is elmondta, hogy hosszú folyamat volt, egy hosszú folyamat itt, ami a kerületi
óvodák egyesítésének folyamatát elindítva'Ugy gondolom, hogy a kerületi óvodákban, tehát
mind a szakmai munkaközösségek kiemelkedőek, tehát mind a pedagógiai munka, mind a
nevelési munka tekintetében, és úgy gondolom, hogy ennek az áta|akításnak a folyamatában a
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továbbiakban is a legfontosabb szempont|esz ez a hármas lába, ami ígazábőI az óvodákban
van. Tehát egyrészt az óvodai munkavállalólt tehát ott egyrészt a pedagógusok, egyrészt a
köznevelési foglalkoztatottah a dajkák és ebbe tartozőan mindenki, illetve a másik lába a
szülők harmadik lába pedig a kiemelt rész pedig a gyermekek esetében, Úgy gondolom, hogy
az az átszervezés tekintetében, tehát a gyermekek esetében pozitív előrelépés, tehát a napi
rutin tekintetébe, illetve a nevelés, foglalkoztatás tekintetébe csak kiemelt részt lehet mondani,
tehát ezek kiemelkedő nevelési programok lesznek, tehát azok a programok amik eddig
megvoltak, azok továbbra is megmaradnalí tehát az egyéni részek, amelyek a mostani
óvodákra meghatározók voltal1 azokat továbbviszik és ezeket tovább fogják fejleszteni, tehát
ezekbe a részbe egyáltalán csak pozitív előrelépések lesznek. A szülői részeknél is, itt maga
csak, ahogy Gyéressy Éva is elmondta, kiemelten azt lehet mondani, hogy itt a szülői
munkaközösségnél is az összefoglaló részen a szülői szervezetek nagyon pozitívan értékelik
ezt a törekvést és ezt az előrelépést. Tehát ebbe az egy mondatban szerintem összefoglalva,
nem minden óvodát kiemelve. A másik pedig, hogy itt a dolgozók esetébe, tehát a megnyugtatás
tekintetében a tagintézmény kiemelve, ugye, hogy a tagintézmény igazgatő az intézmény
operatív működtetését, a pedagógiai munka megfelelő színvonalú irányítását csak a
csoportban töltött kötelező órák jelentős csökkenésével tudja hatékonyabban végezni. Tehát,
ahogy az anyagba is benne van, ennek a hatékony munkavégzése, továbbra is az óraszám 10
órában marad. Illetőleg ami kiemelt, tehát az illetmények pedig változatlanul maradnak
december 31-éig mindenféleképpen. Úgyhogy úgy gondolom| ezen a folyamaton elindultun(
ezt a folyamatot ti maxÍmálisan összefogjátok az ővodában dolgozók, illetve maga itt az
Önkormányzat is minden lehetőséget biztosít arra, hogy gördülékenyen, hatékonyan meg
tudjon valósulni egy magas szakmai színvonalon tovább tudjon folyni a kerületi nevelési
munka a kerületi óvodákban' Köszönom szépen.

Elnök: Stemler Diana képviselő következik'

Stemler Diána: Köszönöm szépen a szőt Polgármester úr. Valób an ez egy nagyon bonyolult és
hosszú anyag, amelyet a rengeteg melléklet alapján sokféleképpen és különböző közösségekkel
egyeztetett a vezetés. Én csak a jegyzőkönyv kedvéért szeretném kiemelni, hogy milyen
aggodalmakat fogalmaztak meg, és ezze| kapcsolatos biztosítékok érdekében, hogy nagyjából
igazábőI minden nevelőtestület, illetve szülői munkaközösség hasonló aggodalmakat
fogalmazott meg az összes intézményben. Ezeket szeretném ú,gy nagyjából felsorolni.
Szeretnék, hogyha nem lenne indokolatlan egyeztetés nélküli átvezénylés a megvalósítást
követően' Szeretnék megtartani a szakmai arcélüket, a pedagógiai programjukat
függetlenségüket, szeretnék az a|apítványaikat megtartani és a jövőben tagintézményként
műkodő óvodák javára fordítani, illetve a szakmaÍ és tárgyi feltételek biztosítását. Erre
megkérdeztem Mátrai alpolgármester urat, biztosítékot adtak ezeken az egyeztetéseken,
megbeszéléseken a munkaközösségekne( illetve a szülőknek. Én remélem, hogy ez így is fog
tudni folytatódni, Jó munkát kívánok a továbbiakban. Alapvetően szerintem, illetve nyilván
egyértelműen az e|őterjesztés alapján is szükség van erre avá|toztatásra' Nem ellenzésként
szólaltam most föl, csak szerettem volna, hogyha aláhúznánk ezeket az aggodalmakat a
jegyzőkönyv kedvéért. Köszönöm szépen.

Elnök: Köszönöm. Más nem jelentkezik hozzászőlásra' Döntéshozatal fog következni. Indítom
aszavazást'

LIT/zozs. (ru' 17.) KÖKT határozat
aKőbányai Egyesített Óvoda létrehozásával kapcsolatos döntések meghozataláról
[13 igen, egyhangú szavazattal)
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Onkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai Aprók
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Háza ovodát, a Kőbá\yai Bóbita Óvodát, a Kőbányai Csodafa Óvodát, a Kőbányai Csodapók
Óvodát, a Kőbányai Gépmadár Óvodát, a Kőbányai Gesztenye Óvodát, a Kőbányai Gézengűz
Óvodát, a Kőbányai Gyöngyike Óvodát, a Kőbányai Hárslevelű Óvodát, a Kőbányai Kiskakas
ovodát, a Kőbányai Mászóka Óvodát, a Kőbányai Mocorgó Óvodát, a Kőbányai Rece-fice Óvodát
és a Kőbányai Zsívaj Óvodát egyesíti összeolvadás útján, és létrehozza aKőbánvai Egyesített
Óvodát 2025' augusztus 1-jei hatállyal'
2. AKőbányai Egyesített Óvoda székhelye azI'J'OB Budapest, Újhegyi sétány 5-7' címen kerül
meghatározásra.
3. A feladatellátási helyek neve, Címe, helyrajzi száma, a felvehető maximális gyermeklétszám,
a maximális gyermeklétszámból a sajátos neveIési igényű gyermekek \étszámaés a felvételüket
biztosító intézmények kijelölése ahatározat 1' melléklete szerint kerül meghatározásra'
4. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a Kőbányai Aprók Háza Óvoda, a
Kőbányai Bóbita Óvoda, a Kőbányai Csodafa Óvoda, a Kőbányai Csodapók Óvoda, a Kőbányai
Gépmadár Ovoda, a Kőbányai Gesztenye Óvoda, a Kőbányai Gézengűz Óvoda, a Kőbányai
Gyöngyike Óvoda, a Kőbányai Hárslevelű Óvoda, a Kőbányai Kiskakas Ovoda, a Kőbányai
Mászóka ovoda, a Kőbányai Mocorgó Óvoda, a Kőbányai Rece-fice Óvoda és a Kőbányai Zsivaj
ovoda megszüntető okiratának, valamint a Kőbányai Egyesített Óvoda alapító okiratának
aláírására és megküldésére a Magyar Államkincstár részére a törzskönyvi nyilvántartásba
történő bejegyzés céljából.
5. A Képviselő-testület a Kőbányai Egyesített Ovodában a pedagógus és a nevelő munkát segítő,
valamint a technikai alkalmazottak álláshelyszámát 2025' augusztus 1'-jétől a 2. melléklet
szerint állapítja meg.
6. A Képviselő-testület Gyéressy Évát megbízzaaKőbányai Egyesített Óvoda (11oB Budapes!
Újhegyi sétány 5-7.) igazgatói teendőinek ellátásávai. 2025' augusztus I-)étő| 2026.július 31-
éig terjedő határozott időre' Az igazgatő részére a jogszabály szerinti illetményelemek mellett
határozott időre, 2025' augusztus 1_jétő|2026. február 21-áig99 777 Ft/hó Kőbányai pótlékot
állapít meg, egyben felkéri a polgármestert a munkaügyi intézkedések megtételére'
7. Amennyiben az óvoda igazgatőja az 1. pont szerinti egyesítést követően tagintézmény-
igazgatői feladatot lát el, a 2025' március l-jén megállapított összes illetménye változatlan
összegű marad 2025' december 31-éig. A vezetői megbízási díj megszűnéséből adódó
különbözetet a fenntartó Kőbányai pótlék címén biztosítja.
B' Az 7' pont szerinti egyesítést követően az ővoda volt igazgató_helyettese esetében a2025'
március 1-jén megállapított összes illetmény változatlan összegű marad 2025. december 31-
éig, avezetői megbízási díj megszíjnésébő| adódó különbözetet a fenntartó Kőbányai pótlék
címén biztosítja.
9' A Képviselő-testület a Kőbányai Egyesített Óvoda igazgatőjának és igazgató-helyettesének
kötelező őraszámát 0 órában határozzameg'
10. A Képviselő-testület a tagintézmény-igazgató kötelező őraszámát 10 órában batározza
meg. A tagintézmény-igazgatő a kötelező óraszámát a pedagógus-órakedvezmények
biztosítására (gyakornok, szakértő mesterpedagógus), illetve felzárkőztató, tehetséggondozó
foglalkozások keretében használja fel.
11. A Képviselő-testület felkérÍ a Kőbányai Egyesített Óvoda igazgatőját, hogy 2025. augusztus
77-éig az 7. pont szerint készítse el az intézményi dokumentumokat [pedagógiai program,
s z e rvez eti é s m ű kö dés i szab ályzat' h áz i re nd)'
12. Budapest Főváros X' kerület Kőbányai Onkormányzat Képviselő-testülete elrendeli a
Budapest X' kerület, Ú1hegyi sétány 5-7. szám alatti ingatlan részleges felújítását.
13. A Képviselő-testület az12' pont szerinti feladat fedezetére a Budapest Főváros X. kerület
Kőbányai önkormányzat 2025' évÍ költségvetéséről sző|ő 2/2O25. [II. 20.) önkormányzati
rendelet (a továbbiakban: költségvetési rendelet) 12. mellék\et 72' sora (Bevételkiesés
tartaléka) terhére bruttó 50 000 000 Ft (39 370 079 Ft + I0 629 92IFt áfa) összeget biztosít a
költségvetési rendelet II' mellékletében a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. rendelkezési
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jogkörében'
14' AKépviselő-testületaKőbányaiAprókHázaovodarészére20353B35Ftösszegűirányító
szervi támogatást biztosít az egyéb gép, berendezés beszerzése e|őírányzat bruttó
15 353 B35 Ft (12 0B9 634 Ft + 3264 201 Ft áfa) összegű emelésére és az informatikai gép,
berendezés beszerzése e|őirányzat bruttó 5 000 000 Ft (3 937 00B Ft + 1 062 992 Ft áfa)
összegű emelésére a költségvetési rendelet12' melléklet 12' sora (Bevételkiesés tartaléka)
terhére'
15. A Képviselő-testület 2025. augusztus l-jével a Kőbányai Egyesített Óvoda részére
17 927 079 Ft összegű irányító szervi támogatást biztosít a személyi juttatások
e|őírányzatának 15 B15 570 Ft összegű és a munkaadókat terhelő járulékok és szociális
hozzájárulási adó e|őirányzatának?111 509 Ft összegű emelésére a költségvetési rendelet 12.
melléklet 14' sora [EIőre nem tervezett bérjellegű kifizetések tartalékal terhére'
'l'6' Címzetes vezetői megbízási díj mértéke a Gyakornok fokozathoz tartoző havi illetmény
2o/o-a.
'l'7' A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a L3., 14. és 15. pont szerinti előirányzat-
átcsoportosítás végrehajtására, valamint a költségvetési rendeletben történő átvezetés
érdekében a szükséges intézkedések megtételére.
Határidő: leltározási, beszámolási, vagyonátadási és egyéb pénzügyi

feladatok: a megszűnés napját követő hatvanadik nap
munkaügyi intézkedések' 2025. augusztus 31.
alapító okirat módosítása, megszüntető okirat: 2025. augusztus 1.

Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási F őosztá|y v ezetője
aGazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője
a Koordinációs és Jogi Főosztály Személyügyi osztály vezetője
a Kőbányai Aprók Háza Óvoda igazgatőja
a Kőbányai Bóbita Óvoda igazgatőja
a Kőbányai Csodafa Óvoda igazgatőja
a Kőbányai Csodapók Óvoda igazgatőja
a Kőbányai Gépmadár Óvoda igazgatőja
a Kőbányai Gesztenye Óvoda igazgatőja
a Kőbányai Gézengűz Óvoda igazgatőja
a Kőbányai Gyöngyike Óvoda igazgatőja
a Kőbányai Hárslevelű Óvoda igazgatőja
a Kőb ány ai Ki skakas Ó vo da ígazgatőj a
a Kőbányai Mászóka Óvoda igazgatőja
a Kőbányai Mocorgó Óvoda igazgatőja
a Kőbányai Rece-fice Óvoda ígazgatőja
a Kőbányai Zsiva'1 Óvoda Ígazgatőja
a Kőb ányai Vagyonkez elő Zrt. v ezérigazgatőja
a Kőbányai Egyesített Óvoda ígazgatőja

7. melléklet a L12/2025. (IV. 17.) KÖKT határozathoz

A B c D E F

I
feladatellátási

helyek
megnevezése

feladatellátási
hely címe

ingatlan
helyrajzi

száma

maximálisan
felvehető

gyermeklétszám

A maximális
gyermeklétszámból
az SNI gyermekek

létszáma

Ellátható sajátos
nevelési igényű

kategória
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2

Kőbányai
Egyesített
Óvoda Aprók
Háza
Tagóvodája

1108
Budapest,
Ú1hegyi
sétány 5-7.
(székhely)

42309/73 1,62 72

autizmus
spektrum
zavatra]' küzdő,
egyéb pszichés
fejlődési zavarra|
küzdő, enyhén
értelmi
fogyatékos,
beszédfogyatékos

3

1108
Budapest
Ú;hegyi
sétány 1-3'

42309/r71 L07 B

autizmus
spektrum
zavarra| küzdő,
egyéb pszichés
fejlődési zavarral
küzdő, enyhén
értelmi
fogyatékos,
beszédfoevatékos

4

Kőbányai
Egyesített
Óvoda Bóbita
Tagóvodája

1.1,02

Budapest,
Halom utca
7/b

39068/2 757 T2

autizmus
spektrum
zavarra| küzdő,
egyéb pszichés
fejlődési zavarral
küzdő,
középsúlyos
értelmi
fogyatékos Down
szindrómával élő

5 Kőbányai
Egyesített
Óvoda
Csodafa
Tagóvodája

1108
Budapest
Ú;hegyi
sétány 17-79

42309/19 189 L4

autizmus
spektrum
zavarra|küzdő,
egyéb pszichés
fejlődési zavarra|
knzdő,látássérült

6 Kőbányai
Egyesített
Óvoda
Csodapók
Tagóvodája

1104
Budapest,
Mádi utca
r27.

41160/6 108 B

autizmus
spektrum
zavarra|kúzdő,
egyéb pszichés
fejlődési zavarral
küzdő

7
1103
Budapest,
Kada utca 27-
29.

41677/r 94 B

autizmus
spektrum
zavarralkizdő,
egyéb pszichés
fejlődésÍ zavarra|
küzdő

B
Kőbányai
Egyesített
Óvoda

1106
Budapest
Gépmadár
utca 15

39210/45 779 74

autizmus
spektrum
zavarra|kizdő,
eevéb pszichés
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Gépmadár
Tagóvodája

fejlődési zavatra|
küzdő,
beszédfo kos

1"r06
Budapest
Maglódi út B.

40997 120 1B

autizmus
spektrum
zavarra| küzdő,
egyéb pszichés
fejlődési zavarral
küzdő

9
Kőbányai
Egyesített
Óvoda
Gesztenye
Tagóvodája

autizmus
spektrum
zavarra|kizdő,
egyéb pszichés
fejlődési zavarra|
küzdő,
középsúlyos
értelmi
fogyatékos Down
szindrómával élő

10

Kőbányai
Egyesített
Óvoda
Gézenguz
Tagóvodája

7r07
Budapest,
Zágrábiutca
13/A

38315/50 100 B

772 1,4

autizmus
spektrum
zavarra|kúzdő,
egyéb pszichés
fejlődési zavarra|
küzdő

11
Kőbányai
Egyesített
Óvoda
Kékvirág
Tagóvodája

7707
Budapest,
Kékvirág utca
5.

38315/BB

1101
Budapest,
Salgótarjáni
tit 47.

38e1.7/2 100 B

autÍzmus
spektrum
zavarralkuzdő,
egyéb pszichés
fejlődési zavarral
kuzdő

72
Kőbányai
Egyesített
óvoda
Gyöngyike
Tagóvodája

42526/37r 100 B

autizmus
spektrum
zavarralkizdő,
egyéb pszichés
fejlődési zavarra|
küzdő,
középsúlyos
értelmÍ
fogyatékos Down
szindrómával élő

73

Kőbányai
Egyesített
Óvoda
Hárslevelű
Tagóvodája

7r06
Budapesq
Hárslevelű
utca 5.

7r04
Budapesf
Mádi utca 86-
94.

41.203/7 194 1,6

autizmus
spektrum
zavarral küzdő,
egyéb pszichés
fejlődési zavarra|
küzdő,
mozgásszervi
fosyatékos

T4

Kőbányai
Egyesített
Óvoda
Kiskakas
Tagóvodája

s5



15
Kőbányai
Egyesített
Óvoda
Mászóka
Tagóvodája

1105
Budapest,
Ászok utca 1-
3.

47446 160 TZ

autizmus
spektrum
zavarra]' küzdő,
egyéb pszichés
fejlődési zavarra|
küzdő

16

Kőbányai
Egyesített
Óvoda
Mocorgó
Tagóvodája

L101
Budapesf
Kőbányai út
38.

38924/1.3't 150 72

autizmus
spektrum
zavarra|kuzdő,
egyéb pszichés
fejlődési zavarra|
kizdő,
mozgásszervi,
érzékszervi
Ilátási, hallási)
fogyatékos

77 Kőbányai
Egyesített
Óvoda Rece-
fice
Tagóvodája

1 105
Budapest,
Vaspálya utca
B-10.

4751.0/9 102 B

autizmus
spektrum
zavarra| küzdő,
egyéb pszichés
fejlődési zavarral
küzdő

1B

Kőbányai
Egyesített
Óvoda Zsivaj
Tagóvodája

1105
Budapest,
Zsivaj utca 1-
3.

41400/3 100 B

autizmus
spektrum
zavarral küzdő,
egyéb pszichés
fejlődési zavarra|
kizdő, hallási
fosvatékos

2' melléktet a 112/2025' (IV. 17') rc)xr határozathoz

A Kőbányai Egyesített Óvodában a pedagógus és a nevelő munkát segítő, valamint a
technikai és ügyviteli alkalmazottak álláshelyszáma?O2í. augusztus l-iétő|

A B

I Munkakör/beosztás álláshely
2

pedagógus
munkakör

igazgatő 1

3 igazgatóhelyettes 2

4 ta gi nté zm é ny -igazgatő 15

5 óvodapedagógus r62
6 gyógypedagógus 3

7 fejlesztő pedagógus T6

B pszichológus B

9
nevelést
segítők

óvodatitkár 17,5

10 dajka BL

1.7 pedagógiai asszisztens 27
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72 technikai technikai létszám (konyhalány, kertész,
gondnok) 42,5

13 ügyviteli ü gyvitel i, gazdasági úgyintéző 2

74 összes 377

1'I3 /2025. (lv. L7 .) KÖKT határozat
a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai önkormányzatá|ta|fenntartott óvodák felvételi
körzetéről szó|ő 67 /2o2z.(|n.25.) KOKT határozathatályon kívül helyezésérő|
[13 igen, egyhangú szavazatta|)
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a nemzeti
köznevelésrő| sző|ő 2077' évi CXC. törvény 49. s [3) bekezdése alapján, figyelemmel a
jogalkotásról szóló 2010. évi CXXX. törvény 23. s [2) bekezdésére a következőket rendeli el:

1'' Hatályát Veszti Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-
testületének a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai önkormányzatá|tal fenntartott óvodák
felvételi körzetéről sző|6 67 /2022' (|U.25.) KÖKT határozat.
2'Ez ahatározata2025. augusztus 1-jén lép hatályba.

Elniik: L3 igen, egyhangú szavazattal döntöttünk' Köszönöm még egyszer mindenkinek az
eddig végzett munkáját, és Éva, gratulálokaz elnyert megbízáshoz,hiszenahatározatok között,
vagy a határozatban ott Van az is, hogy a jövőben neked kell majd ezt az egyesített intézményt
vezetni. Nem kis feladat ami előtted áll, a kollégáid előtt áll, de én hiszek abban, hogy ezt ti meg
tudjátok úgy oldani, hogy akár azokat az aggodalmakat el tudjuk oszlatni, amelyek fölmerültek
a nevelőtestületekben, szülőkben, vagy amik nem merültek föl, de bennünk azért ott vannak,
hiszen nap mint nap egyeztetünk olyan kérdésekről, amelyek nem is merültek föl, vagy
folyamatosan a munka során, menet közben jönnek elő, és meg kell oldani, de hiszem, hogy ez
jó lesz.

Gyéressy Éva: És köszönöm szépen a támogatást, és legfőképpen azt, hogy számíthatok a
testület, illetve a kollégák segítségére, és ez is csak csapatban megy, és én azt gondolom, hogy
ez az ővodavezetői közösség, aki most jelenleg van Kőbányán, eddig is magas szintű szakmai
munkát végzett, és a csapatot pedig magunk mögött tudhatjuk, és ez nagyon fontos' És azt
gondolom, hogy a biztosítékokat pedig megkaptuk arra, amit a KépvÍselő asszony kiemelt, tehát
ezekre a pontokra, hogy ezek megfelelő módon fognak megtörténni, ahogy említette
Alpolgármester úr is, a gyerekek, a szülők és a kollégák megelégedésére' Köszönöm szépen.

Elnök: Köszönöm szépen, még egyszer jó munkát kívánok' (taps) Azzal ajavaslattal szeretnék
élni a munka folytatásában, hogy az egyes gazdasági társaságokhoz tartoző napirendeket
összevontan tárgyaljuk, mint ahogy ezt szoktuk egyéb előterjesztéseknél is, így a Kőbányai
Vagyonkez e|ő Zrt. napirendjei| amely az eredeti napirend 3-as és 7-es pontja között található.
|avaslom, hogy egybevontan tárgyaljuk. Természetesen a szokás szerint ahatározatokat külön
bontva kezeljük. Majd indítom a szavazást arról, hogy tárgyalhatjuk-e egybevontan ezeket a
napirendeket.

A Képviselő-testüIet 12 fővel határozatképes, miután dr. Mótrai Góbor Imre elhagyta az
üléstermet.

Az elnök az SZMSZ 22. s u) bekezdés B' pontja alapján javaslatot tesz a meghívő szerinti 3-7.
napirendi pontok összevont tárgyalására'
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Budapest Fővdros X. kerület Kőbónyai Onkormúnyzat Képviselő-testülete 72 igen, egyhangú
szavazattal dönt a Kőbónyai Vagyonkezelő Zrt.'t érintő érintő 5-9. napirendi pontok összevont
tórgyaldsáróL [174/2025. (ru' 17.)]

Elnök: 12 igen, egyhangú szav azatta| dö ntöttünk úgy, ho gy igen'

A KépvÍselő-testület 13 fővel hatórozatképes, miutón dr. Mőtrai Gdbor Imre visszatért az
ülésterembe.

5. napirendi pont:
A Kőbányai Vagyonkeze|őZrt. közszolgáltatási szerződ'és szerinti 2024. évi éves

működési ielentése
Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester

6. napirendi pont:
A Kőbányai Vagyonke ze|ő Zrt. 2 024. évi számviteli beszámoló j a

Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester

7. napirendi pont:
A Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. felügyelőbizottságán ak 2024. évi beszámolóia

Előteriesztől Somlyódy Csaba alpolgármester

B. napirendi pont:
A Kőbányai Vagyonkeze|őZrt.2025. évi üzleti terve

Elóteriesztől Somlyódy Csaba alpolgármester

Elnök: Koszöntöm a cég képviseletében jelenlévőket' (Ameghívó szerint) 3-astól 7-esig terjedő
napirendek tekintetében bármely előterjesztéshez lehet most hozzászólni, illetve kérdezni.
Somlyódy Csaba alpolgármester úr következik.

Somlyódy Csaba: Köszönöm szépen. Mint előterjesztő én is ezt javasoltam volna, hiszen így
értelemszerű, hogy az egészről egyben szóljunk' Először is szeretném tájékoztatnÍ a testületet,
hogy teljesen természetesen a felügyelőbizottság az elénk kerülő összes anyagot megtárgyalta
és a tulajdonos részére elfogadásra javasolta. 2024-et tárgyaljuk, de egy folyamatot kell látni
ebben a tekintetben és mind a jelentésből kiderül, aközszo|gáltatási jelentésből is kiderüI, hogy
2024-ben is az elmúlt időszakhoz hasonlóan a Vagyonkezelő elvégezte azt a feladatot, amivel a
közszolgálati szerződésben a szerződést megkötötte, illetve az onkormányzat megbízta ennek
a feladatnak elvégzésével' Hozzáteszem, hogy ez a feladat nagyon sokrétű, hiszen itt
gyakorlatilagegyrészt egy üzemeltetési feladatról is szó van, ahol a szociális lakásoknak az
üzemeltetéséről, különféle dolgairől, ezt most nem részletezném nyilvánvalóan. Egy témára
felhÍvnám a figyelmet,ho1y például a felújítások mellett, itt az elmúlt időszakban kezdődött és
az idénre befejeződött mintegy 700 lakásban a különfé|e zárt térű és nyílt térű hűtési
rendszerek mellett annak a jelzőrendszernek a behelyezése, üzemeltetése, amely gyakorlatilag
életeket menthet adott esetben. Ezze| teljes körűvé vált a lakásainkban az ilyen jellegű
je|zőrendszer' Sajnálatos módon nem mindenki együttműködő ember, mintegy 50 esetben
nehezen tudtunk bejutni, vagy egyáltalán nem tudtunk eddig bejutni, pedig a lakóknak lenne
ez az érdeke. A másik rész,hogy emellett terveztetési feladatokat, kivitelezési és lebonyolítási
feladatokat is ellátott. Azokban az esetekben, amit az Önkormányzat megjelölt a számára,
ezeket úgy bonyolította le, általában közbeszerzési pá|yázat keretén belül, hogy ebben
szakértők bevonásával nem volt jogi probléma ezeken a részeken. A felügyelőbizottság
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jelentéséből az is kiderül, hogy a felügyelőbizottság több esetben vizsgálta külső szakértővel,
akár igazságügyi szakértő bevonásával is ezeket a munkafolyamatokat. Ezeket általában
pozitív jelzéssel kaptuk vissza a különböző tőlünk független szakértőktől. A jellemző adatként
szeretném elmondani, hogy a kivitelezéseknek a minőségében ugye elmondta azÉvoSZ-nakaz
elnöke is, hogy nemcsak kivitelező, nemcsak tervező szükséges, hanem a megrende|ő részéről
egy olyan képvisele! amely eztanívőtbiztosítja, eztaYagyonkezelő látja el az önkormányzat
nevében, és az idén is ezt bizonyítja, hogy bocsánat, 2024-ben is ezt bizonyítja, hogy több
nívódíjat is kapott, építészeti nívódíjat azon alkotások amik a Vagyonkezelőnek a
lebonyolításában zajlottak le' A számvizsgálő megállapította, hogy a számviteli beszámoló az
teljeskörű, tehát megadta a szükséges aláírást a benyújtott anyaghoz, ugyhogy így egy
korlátozás nélküli aláírással jelezte azt, hogy megvizsgálta, és rendben levőnek találta. A
felügyelőbizottságjelentésében én is elmondanám itt, mint ahogy az e|őző bizottsági anyagból
is elhangzott, hogy az idén egy váltás van, tehát az a furcsa helyzet áIlt elő, hogy általában a
felügyelőbizottságok, mint új bizottságok a réginek a munkájáról számolnak be, de eZ nem egy
olyan ördöngösség, hiszen mi tényadatokból dolgozunk, tehát itt azt jelenítjük meg a
tulajdonos felé, hogy milyen témákban, hányszor ülésezett a fegyverbizottság, úgyhogy
viszonylag nem volt ez olyan bonyolult, mint aminek elsőre látszik. Aziz|etiterv esetében ugye
már egy része gyakorlatilag meg is valósult. Csak egy példát mondok erre, az útépítéseknél
vagy a járdaépítéseknél már ugye a kijelölés folyamatban Van, de már vannak olyan
beruházásaink amik már megvalósultak. Tehát az iz|eti terv esetében is úgy vélem, hogy
megalapozottak azok az ijzleti tervek, amik elkészültek 2025-re, ezt a felügyelőbizottság is
megerősítette' Szeretném azt is elmondani, merthogy új testületről van sző, hogy a 7-es
tájékoztatásban technikainak látszik ugye mind a kettőt, a kontrollrendszert és a megfelelési
tanácsadótisugyetörvényírjae\ő,agazdaságitörvénybenenneklennikell azillrető gazdasági
cégnél, van természetesen a Vagyonkezelő esetében is, és a tulajdonos kérésének megfelelően,
vagy e|őÍrásának megfelelően minden évben beszámol a cég, a tulajdonos képviselője, jelen
esetben az önkormányzat testülete felé' Hogy mit is jelent a megfelelői tanácsadó, csak nagyon
röviden, ugye Vannak folyamatok, amin jogszabályi és belső szabályozási előírások írnak elő
egy cég számára, hogy hogyan kell működni a tevékenysége során' Ez á|ta|ában jogi
összefüggései vannak, általában a jogász szokta ezt ellátni, jelen esetben dr. Széll Richárd úr
látja el ezt a feladatot, és azoknak a folyamatoknak a jogszerűségét, betartását ellenőrzi
folyamatosan, ami a cég számára vagy törvényi kötelezettség, vagy belső rendeletei, belső
szabá|yozása kötelezővé teszi a működése során. Erről kapunk most egy tájékoztatót, úgyhogy,
ha elolvassák a tisztelt Képviselő hölgyek, urak, akkor errőI a tevékenységről kapnak egy átfogó
képet. Ha kérdés van természetesen akkor én is, meg itt ülnek a szakértő kollégáh akik ezzel
foglalkoznak szakmai szinten válaszolni fognak.

EInök: Más nem jelentkezik hozzászőlásra. A cég részéről nem szeretnék kiegészíteni az
anyagokat. Döntéshozatal fog akkor következni' Szeretném kérdezni, hogy szavazhatunk-e
egyben az előterjesztésekben lévő határozati javaslatokról? Nincs ellenvetés, akkor aszavazás
is összevontan történik.

LLs/2o2s. (v. 17.) KöKT határozat
a Kőbányai Vagyonkeze|ő Zrt. közszolgáltatási szerződés szerinti 2024. évi éves
működési ielentéséről
(1,2 igen, 1 ellenszavazattal)
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai
Vagyonkezelrő Zrt' - közszolgáltatási szerződés szerinti - 2024' évi éves működési jelentését
elfogadja.
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116l2o2s' (v.17') KÖKT határozat
a Kőb ány ai Vagyo nke ze|ő Zrt. 2 0 2 4. évi számviteli b e számo lói áról
[12 igen, 1 ellenszavazattal)
1'' Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai
Vagyonkezelő Zrt' 2024' évi számviteli beszámolóiát és üzleti jelentését - mely szerint a mérleg
főcisszege: 2927 119 eFt, azadőzotteredmény:86 886 eFtnyereség_jóváhagyja,ésazadózott
eredményt eredménytartalékba helyezi'
2' A Képviselő-testület a 2024. évi számviteli beszámoló és üzleti jelentés alapján
megállapítja, hogy a Kőbányai Vagyonkeze|ő Zrt.2024' évi ügyvezetési tevékenysége megfelelő
volt, ezért avezérigazgató kérésére a Polgári Tcirvénykönyvrő|szólő 2013. éviV' tcirvény 3:II7 '

$ [1) bekezdése szerinti felmentvényt Szabó Lász|ó vezérigazgatő részére megadja.
Határidő: 2025' május 31.
Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője

a Kőbányai Vagyonkez eIő Zrt' vezérigazgatőja

1L7 /2o2s. (lv. L7.) KöKT batározat
a Kőbányai Vagyonkeze|őZrt. felügyelőbizottságának2024. évi beszámolóiáról
(I2 igen, 1 ellenszav azattal)
Budapest Főváros X' kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai
Vagyonkezelrő Zrt. felügyelőbi zottsága 2024. évi beszámolój át elfogadja.

rLB/2o25. (v.17.) KÖKT határozat
a Kőbányai Vagyonkeze|őZrt.2o2s. évi üzleti tervéről
[12 igen, 1 ellenszavazattal)
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai
Vagyonkezelő Zrt.2025. évi üzIeti tervét jőváhagy1a'
Határidő: a teljesítésre:2025' december 31.

a beszámolásra:2026' április 30.
Feladatkörébenérintett: aGazdaságiésPénzügyiFőosztályvezetője

a Kőbányai Vagyo nkez e|ő Zrt' v ezérigazgatőja

Elnö k: 12 igen, 1 n em szav azatta| fo ga dtu k e| a határ ozati j avas Iato kat.

9. napirendi pont:
Táiékoztató a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. belső kontrollrendszere működéséről és a

megfelelési tanácsadó jelentéséről
Előteriesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester

Budapest Főváros X. kerüIet Kőbónyai )nkormdnyzat Képviselő-testüIete a Kőbőnyai
Vagyonkezelő Zrt' belső kontrollrendszere miÍködéséről és a megfelelési tanőcsadó jelentéséről
s z ő l ó táj é ko ztató t (2 1 1. s z ámű el ő terj e s ztés t) m e g tór gy al ta.

A Képviselő-testüIet L2 fővel határozatképes, miutőn Stemler Diána elhagyta az üléstermet.

Elntik: A napirendek tárgyalását lezárom' Köszönöm szépen mindenkinek a munkáját, az
anyagok összeállításában, illetve az anyagok mögött rejlő tartalom vonatkozásában.
A következő napirendeke! a rŐrnnr napirendjeit a 8-astól a lO-esig ha jól látom tudjuk
összevontan tárgyalni. Erre teszek javaslatot. (Hozzőszólásra jelentkezik Somlyódy Csaba
alpolgármester) Csaba, most ügyrendben szeretnél vagy, de mármint a napirendhez? Igen, de
még nincs napirend' Igen, indítom a szavazást,
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Az elnók az SZMSZ 22' s U) bekezdés B. pontja alapján javaslatot tesz a meghívó szerinti B-70.
napirendi pontok összevont tőrgyalására.

Budapest Fővóros X. kertjlet Kőbónyai )nkormónyzat Képviselő-testüIete 1-2 igen, egyhangú
szavazattal dönt a KőKERT Kőbónyai Non-profit Közhasznú Kft'-t érintő érintő 10-12. napirendi
pontok összevont tárgyalósőrőL [119/2025. (ru. 17.)]

Elntik: 72 igen, egyhangú szavazattal döntöttünk.

A Képviselő-testüIet 11fővel hatórozatképes, miután dr' Horváth Mórk elhagyta az üléstermet.

10. napirendi pont:
A KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft.2024. évi számviteli beszámolóia,

valamint közhasznúsági melléklete
Előteriesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester

11. napirendi pont:
A KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. felügyelőbizottságának 2o24. évi

beszámolóia
Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester

12. napirendi pont:
A KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú KÍt.2024. évi tevékenységi beszámolóia,

valamint a2o25. évi üzleti terve
Előteriesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester

Elnök: Na most nyomd meg Csaba a gombot. Megadom aszőt'

Somlyódy Csaba: Köszönöm szépen' Igyekszem itt is gyors lenni, de én azt gondolom, hogy itt
is el kell mondani, hogy amit minden egyes xŐxnRt-es eseményen el szoktam mondani, hogy
aki Kőbányára látogat, a cégnek a munkájával találkozik legelőször is, mint külső szemlélő. És
én azt hiszem, hogy az utóbbi időszakban hát olyan eredményes volt a cég, amely Iáthatóan
meg is nyilvánult itt a külső szemlélőben. Belülről meg pláne. Tessék kimenni, megnézni a teret,
de egész Kőbányát is, hogy 30 000 tulipán el van ültetve és 20 000 évelő jelen pillanatban,
májusban jön a következő adag' Több mint 30 000 fa van Kőbányán, ennek egy jelentős részét
a kőbányai kertészet az, aki ezt kezeli. Ez nemcsak annyira, hogy ások egy gödröt, és beleteszek
egy fát, hanem természetesen ugye itt megfelelő, ebbe a kultúrába való fáról van sző, és egy
utógondozás, ami legalább háromévig tart, illetve hát még tovább is. Emellett ugye a sajnos, bár
a szemét feldolgozására nincsen jogi lehetőségünk, de a szemét elszállítása az anná| nagyobb
mértékben jelentkezik a cégnél. Sokszor a lakosság, hogy úgy mondjam, úgy gondolja, és itt a
TeSzedd mozgalomra is visszautalnék, hogy mért vannak kevesen. Nagyon sokan úgy
gondoljá( hogy hát legfeljebb a portámról kitolom közterületre, aztán felhívom a
szemétfigyelőt és majd úgyis a hülye önkormányzat elviszi nagy pénzért' Hát sajnos ez a
hozzáállás azért eléggé ragadós szokott lenni, ezt a rŐrrRt igyekszik ennek is megfelelni, bár
nagyon-nagyon sok pénzbe kerül. Azt is szeretném elmondani, hogy szeretném felhívni a
figyelmet, hogy 20Z4-ben volt egy olyan rendezvény, amely a xŐxpnt-ben a szemléletváltásra
is jellemző példa volt, én csak úgy hívom, hogy gépmustra, amÍko r azohegy parkban a xŐrnRr
felvonultatta azokat a különböző típusú, akár a fűnyírótól a nagyobb fafeldolgoző gépéig a
különböző járműveit, ami egyenként is a millióstól a több száz milliósig terjed. Tehát ezeknek
a beszerzésével és üzemeltetésével próbáljuk azt a régi problémát orvosolni, ami jelentkezik,

47



hogy a munkaerőhiányban szenvedünk. Az idén, és ezt el kell mondanom, és a Vagyonkezelőnél
is elfelejtettem említeni, hogy köszönik szépen a helyi szinten, hogy az átlagot meghaladó
béremelést sikerült elérni mind 2024-ben mind pedig 2025-ben január 1-jére
visszamenőlegesen Némileg enyhítette ez a xÓKBRT esetében a létszámgondot, azon azonban
nem oldotta meg, hiszen tessék belegondolni, hogy a gépek üzemeltetéséhez azért oda
szakképzettebb munkaerő kell, mint mondjuk egy kasszát a kezébe adni valakinek' Tehát egy
több százmillió forintos gépüzemeltetés az több dolgot, tudást igényel' Én aztgondolom, hogy
ezen túlmenően számos olyan jellegű feladatot is ellátott, a KŐKERT, amit, amit, amit a kerület
építéséhez, szépítéséhez látványosan is hozzájárult, mint például a Virágos Magyarország
esetében, de például az a mennyiségű fa, amit nemcsak, hogy elültet, hanem amit megmetsz,
amit kivág, az én erdészekkel beszéltem, az ilyen erdészeti méretű lett lévén, hogy itt azért a
fák számajóval meghaladja az átlagot, tehát ezeknek a karbantartása, gondozása az feladatot
rő.lttszázas nagyságrendben kerül előírásra a fáknak a metszése havonta, és több tucat fát kell
kivágni, sajnos nem hobbiból, hanem azért, mert elérték az életük azt a ciklusát, amikor
cserélni kell. A há|a az égneh az önkormányzat biztosítja az erre való fedezetet, hogy a
megfelelő fák beszerzésével évente több 1oo fát ültet el a KŐKERT' A gond inkább az,hogy a

fáknak oda, ahova ki lehet ültetni, helye egyre inkább fogy Kőbányán, de ez egy pozitív gond,
énazthiszem. Ezeknek a parkoknak azuzeme|ése, hiszen itt most a' ugye két új parkot is kapott
2}24-ben üzemeltetésre a KŐKERT, itt a Kocsis Sándor kapcsán már szóba került, hogy
bizonyos tevékenységet ugye átvett, és hogy a játszótereknek a rendben tartása, tessék itt
nemcsak a játékokra gondolni, aminek évente felülvizsgálata Van, vagy az óvodákban évente a
játékoknak a felülvizsgálata is ide tartozih hanem a szökőkutak üzemeltetése, karbantartása,
vagy pedig a hamarosan sorra kerül a párakapuknak az izemeltetése, karbantartása és a
cégnek a feladata. En azthiszem, hogy nonprofit cégről van sző, de az aszerény eredmény, amit
e|étt, az azt mutatja, hogy jól használták ki azokat az anyagi erőforrásokat, ami a rendelkezésre
áll. Bár az Ági mindig nyilvántartja azt a dolgot, hogy milyen új pluszkérések és -feladatok
érkeznek be, és az körülbelül, hogyha a piacon kéne megvenni, mennyibe kerülne, ami előre
nem volt megtervezve, de ez a kis dohogás mellett azmég mindig el van végezve a, a munka.
Úgyhogy én nagy tÍsztelettel kérem, hogy szavazzuk meg az előterjesztéseket.

Elntik: Radványi Gábor alpolgármester úr következik.

Radványi Gábor: Köszönöm szépen. Én érdemi részhez nem kívánokhozzászőlni, kizárólag
egy apró pontosítást. Csabának a faállományra vonatkozőbeszédétmár hallottam korábban is,
és akkor is megütkoztem rajta, hogy 30 000 fa van Kőbányán. Én 15 éwel eze|őttolvastam azt,
hogy közel 1 000 000 favan, hogy akkor ez annyit csökkent vagy nem csökkent. Utánajártam a
dolgoknak, 30 000 fa az valőban, amit Alpolgármester úr mondott, pontos szám, a Kőbánya
tulajdonában, önkormányzatitulajdonban lévő telkek, területeh parkok után, de egyébként itt
van a Pilisi Parkerdőnek van a Népliget, meg a temető, meg a fővárosi területek, így jcitt össze,
tehát mind a kettőnknek igazunk van, de amit mondtáI, az pontatlan, tehát nem Kőbányán van
30 000 fa,kőbányai tulajdonban lévő területek után, hogyha ezt mondjuk, ez így pontos. Ezt
csak azért mondom, mert amikor arról beszélünk, hogy milyen zöld kerület vagyunk, akkor
netán azt mondhatják, hogy 30 000 fával, nem is olyan sok, hát nem 30 000 fa van Kőbányán,
de valóban minden, mindenkinek igaza van. Köszönöm.

Elntik: No, majd eldöntjük egy szavazással, hogy igazavan-e azoknah akik ezt az előterjesztést
így elénk tárták. Megszámoljuk. Attila, ez a gerjedés mitől következik be Ezze| a mikrofonnal
már nem tudom hová eldugni, hogy följebb is tehetem. Akkor indítom aszavazást.
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Lzol2o2s. (IV. 17.) KÖKT határozat
a xÓxrRr Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft.. 2024. évi számviteli beszámolóiáról,
valamint közhasznúsági mellékletéről
(11 igen, egyhangú szavazatta|)
7' Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő:testülete a KÓKERT
Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft' 2024. évi számviteli beszámolóját és üzleti jelentését -
mely szerint a mérleg főösszege 770 864 eFt, az adőzott eredmény 1'27 eFt' -, valamint
közhasznúsági mellékletét jóváhagyja, továbbá az adózott eredményt eredménytartalékba
helyezi.
2' A Képviselő_testület a beszámoló és a könywizsgáIói jelentés alapján megállapítja, hogy a
KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft' 2024. évi ügyvezetési tevékenysége megfelelő
volt, ezért azúgyvezető kérésére a Polgári Törvénykönyvrő|sző|ó 2073' éviV' törvény 3:117' $
[1) bekezdése szerinti felmentvényt megadja.
Határidő: 2025' május 31.
Feladatkörébenérintett: aGazdaságiésPénzügyíFőosztályvezetője

a K0KERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. ügyvezetője

Í2L/2o25. (IV.17.) KOKT határozat
a xÓxERr Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. felügyelőbizottságának 2o24. évi
beszámolójáról
[11 igen, egyhangú szavazattal)
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai önkormányzat Képviselő-testülete a xŐrnRt Kőbányai
Non_profit Közhasznú Kft. felügyelőbizottsága 2024' évi tevékenységéről sző|ő beszámolóját
elfogadja.

L22 / 202s. (N. L7 .) KÖKT határozat
a KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú ldlft.2024. évi tevékenységi beszámolóiárőI,
valamint a2025. évi üzleti tervéről
[11- igen, egyhangú szavazattal)
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a xirnRr
Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft'2024. évi tevékenységi beszámolóját elfogadja.
2' A Képviselő-testület a xixnRr Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft.2025' évi üzleti tervét
jőváhagy1a'
Határidő: azúz|eti terv teljesítésére: 2025. december 31,

beszámolásra: 2026' április 30'
Feladatkörében érintett: aGazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője

a rŐxpRt Kőbányai Non_profit Közhasznú Kft. ügyvezetője

Elnök: 11 igen, egyhangú szavazattal fogadtuk el a különböző anyagokban megfogalmazott
határozatijavaslatokat. Köszonöm én is mindenkinek a munkáját.
De át is térünk rögtön a következő napirendi pontokra, ahol javaslom, hogy összevontan
tárgyaljunk és most egy szavazással' |egyző úr jelezte, hogy akár még így is gyorsíthatunk egy
picit. |avaslom, hogy a 11-13-as napirendeket tárgyaljuk összevontan, illetve döntsünk arról is,
hogy a 14-es 15-ös L6-os napirendeket is összevontan fogjuk tárgyalni' Ha nincs ellenvetés,
indítom erről a szavazást.

Az elnök az SZMSZ 22. s u bekezdés B. pontja alapjón javaslatot tesz a meghívó szerinti 77-73.,
valamint a L4-16' napirendi pontok összevont tárgyalására,
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Budapest Fővóros X. kerület Kőbányai Önkormdnyzat Képviselő-testüIete LL igen, egyhangti
szavazattal dönt a Kőbónyai Szivárvány Nonprofit Kft'-t érintő érintő 73-75., valamint a 16-18.
napirendi pontok összevont tórgyalásdről. [123/2025. (ru, 17.)]

Elnök: 11 igen, egyhangú szavazatta| döntöttünk, hogy összevontan tárgyaljuk ezeket a
napirendeket.

A Képviselő-testület 13 fővel határozatképes, miutőn dr. Horvóth Márk és Stemler Diőna
visszatért az ülésteremb e.

13. napirendi pontr
A Kőbányai Szivárvány NonprofitKft'.zo24. évi szakmai és számviteli beszámolóia,

valamint közhasznúsági melléklete
Előteriesztő: Weeber Tibor alpolgármester

14. napirendÍ pont:
A Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. felügyelőbizottságának 2o24. évi

tevékenys égér ő| szőló beszámolóia
Előteriesztől Weeber Tibor alpolgármester

15. napirendi pont:
A Kőbányai Szivárvány NonprofitKft..202s. évi üzleti terve

Előteriesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Megnyitom a (meghívó szerinti) LI-'J'2-L3-as, napirendeket. Mátrai Gábor lmrének adok
szőt'

Dr. Mátrai Gábor Imre: Köszönöm szépen a szőt, akkor olybá bátorkodom szólni, hogy a
felügyelőbizottság 2024' évi, tehát maga a Szivárvány szakmai számiteli beszámolójánál még
felügyelőbizottsági tagként közreműködtem, elnökként. Úgy gondolom, hogy a 2024, ha
visszanézünk 2004-2024, tehát tavaly volt a Szivárvány ldősek Otthonának alapításának
huszadik évfordulója, megnyitásának. Tehát az amaga a szakmai színvonal, amit képvisel az
intézmény, illetve a vezetés tekintetében. Lajtai Ferencné, Erzsike is, ahogy a Bizottság részéről
is kifejtette, maga azacsapat, nem olybá, hogy csakte, hanem maga a csapat, ahogy egyeztetted,
tehát itt mind a gondozóh mind az ápo|ők, mind a konyha magas szakmai színvonalat nyújtana.
Kerületi időseh illetve még a kerületen kívüli nyugdíjasok tekintetébe is, maga a megkeresés
tekintetében is lehet mondani azt, hogy nagyon nagy a megkeresés száma, illetve a
túljelentkezés esetében. De kiemelnénk azt az utat, amit végig járt itt a Szivárvány, tehát a
tavalyi esztendőben is, tehát a huszadik születésnapján túl azért olyan beruházásoh
fejlesztések történtek meg az intézmény életébe, amelyek korábbi éveknek a következményei
voltak a jó szakmai munkána[ illetve a maga a számviteli szakmai részeknek is a
gazdálkodásából kifolyólag' Tehát maga a tetőnek a teljes felújítása megtörtént a tavalyi
esztendőbe, illetve a tavalyi esztendőbe egy új elektromos gépjármű beszerzése is megtörtént,
aminek átadása megtörtént szintén az idősek elégedettségéből kifolyólag, illetve a korábbi
években, tehát egy új sport, kültéri fitneszeszköz kihelyezése is megtörtént, illetve továbbiakba
az idősek megelégedésére egy kis emlékhely is kialakításra került' Tehát mind-mind azok a
pontok, illetve azok a beruházásoh fejlesztések, amelyek mind az ott élők elégedettségét,
örömét, boldogságát fejezik kÍ. És úgy gondolom, hogy nekünk testületnek illetve az ott
dolgozóknak ez a legfontosabb, ez a szakmai mérték' És úgy gondolom, hogy a következő
esztendőkben is ez a magas szakmai színvonal fog megvalósulni a Szivárvány életébe. Úgyhogy
javaslom elfogadásra' Köszönöm szépen, hogy meghallgattak'
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Elnök: Más nem jelentkezik hozzásző|ásra. A döntéshozatal következik.

L24/202s. (W.17.) KOKT határozat
a Kőbányai Szivárvány NonprofitKft.2024. évi szakmai és számviteli beszámolóiáról,
valamint közhasznúsági mellékletéről
(13 igen, egyhangú szavazattal)
1' Budapest Főváros X' kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai
Sztvárvány Nonprofit Kft'2024. évi szakmai beszámolóját elfogadja'
2. A Képviselő-testület a Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft.2024' évi számviteli beszámolóját
és üzleti jelentését _ mely szerÍnt a mérlegfőösszeg 750 626 eFt, az adőzott eredmény 23 675
eFt nyereség -, valamint a közhasznúsági melIékletét jóváhagyja,továbbá azadózott eredményt
ere dménytartalékba helyezi.
Határidő: 2025' május 31'
Feladatkörébenérintett: aHumánszolgáltatásiFőosztá|yvezetője

a Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. ügyvezetője

l25 / 2025. (|v. 17 .) KÖKT határ ozat
a Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. felügyelőbizottságának 2024. évi tevékenységéről
szől'őbeszámolójáról
[13 igen, egyhangú szavazatta|)
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai
Szivárvány Szociális Gondoskodást Nyújtó Közhasznú Nonprofit Korlátolt Felelősségű
Társaság felügyeIőbizottságának a2024' évi tevékenységéről sző|őbeszámolóját elfogadja'

126/2025. (Iv.17.) KÖKT határozat
a Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. 2025. évi üzleti tervénekióváhagyásáről
[13 igen, egyhangú szavazatta|)
Budapest Főváros X' kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai
Szivárvány Szociális Gondoskodást Nyújtó Közhasznú Nonprofit Korlátolt Felelősségű
Társaság 2025. évi üzleti tervét jőváhagyja.
Határidő: 2025. december 3]-.

Feladatkörébenérintett: aHumánszolgáltatásiFőosztályvezetője
a Kőbányai SzÍvárvány Nonprofit Kft' ügyvezetője

Elnök: L3 igen, egyhangú szavazattal fogadtuk el a határozati javaslatokat. Köszönöm én is
Erzsike a munkátokat és további jó munkát, egészséget kívánok mind mindannyiótoknak'
Lezárom a napirendeket. Megnyitom a (meghívő szerinti) 1'4-1'5-I6-os napirendi pontokat.

16. napirendi pont:
A Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság

2024. évi szakmai és számviteli beszámolóia
Előteriesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester

17. napirendi pont:
A Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság

felügyelőbizottságán ak 2o24. évi tevékenységérőI szóló beszámolója
Előteriesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester

18. napirendi pont:
A Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság
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2025. évi üzleti tervének iőváhagyása
Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester

Elnök Gál |uditnak adok szót.

GáI |udit: Köszönöm szépen aszőtés a lehetőséget. A Kőrösi Nonprofit Kft.2024 es évi szakmai
beszámolóját, számviteli beszámolójá! valamint a 2025. évi üzleti tervét, a felügyelő_
bizottságnak a beszámolőját, illetve a felügyelőbizottság ügyrendjének a módosítását, mind a
felügyelőbizottság, mind pedig a Közművelődési Bizottság megtárgyalta és hosszasan beszélt
róla. Én azt gondolom, hogy ezek a beszámolók bizonyítottáh hogy az elmúlt esztendő nagyon
eredményes volt a Kőrösi Nonprofit Kft. életében, épp ezért kérem a testület tagjai! hogy
fogadják el és támogassák a beszámolókat' Köszrjnöm.

Elnök: Köszönöm. Mátrai Gábor Imre következik.

Dr. Mátrai Gábor lmre: Koszönöm szépen a szőt Polgármester úr. Igen, hogy felügyelő-
bizottsági elnök asszony is elmondta, tehát a maga szakmai színvonala, ami a Kőrösi e|őző
esztendőjének beszámolóját meghatározta, illetve a bizottsági ülésen tárgyaltuk a 2025' évi
üzleti tervet is, ahol a rövid- középtávú programokat kifejtette igyvezető (lr. Győrffy Lász|ó,
Megbeszéltük a küldetést, a digitalizáció! illetve az Újhegyi Közösségi Ház programjait,
kulturális intézményekkel való együttműködést, illetve a fiatalabb korosztályt hogyan lehet
bevonni ezekbe a részekbe. Egy kérdésem lenne Lacihoz, kiegészítésképpen, igazábő| a
célcsoport a fiatalok tekintetében, hogy milyen olyan programok vannak, amik a megvalósítás
tekintetébe jobban bevonhatóah illetve maga a fejlesztés tekintetébe hogyan tudjuk bevonni a
fiatalokat. De először csak annyit, hogy ma, most volt áprilÍs a 71'-én a költészet napja, és ezek
a folyamatok elindultah ahogy |Jgyvezető úr is elmondta, tehát a fiatalok tekintetébe szintén
egy olyan program volt, ahol meg lehetett mozdítani őket. Laci csak röviden ennyire, hogy
tudnál válaszolni, és természetesen a telephelyek tekintetébe, tehát a lellei üdülő felújításába,
illetve az almádi üdülő felújítása tekintetében. Most ezeket, illetve a Kőrösi Uszoda felújítását
most nem is kiemelve, de rengeteg olyan szakmai program, infrastruktúra-fejlesztés
megtörtént a Kőrösi életébe az előző évben, az előző esztendőkbe, amely kiemelt figyelmet
fordít és az Önkormányzattekintetében meghatározók voltak. Köszönöm szépen Laci.

ElnÖk: Köszönöm. Ács Andreának adok szót,

Ács Andrea: Köszönöm szépen. Először is gratulálok az e|őző évhez' Én igazán egy pozitív
értelemben véve egy igazi kulturális sokkhatás volt itt Kőbányán, aminek én nagyon örülöh
hogy többféle műsor is, idézőjelbe tévéműsor is van most már a kulturális központunkban.
Jómagam is jó páron részt tudtam venni, és az, hogy eredményes volt az e|őző év, az is a Ti
munkátoknak köszönhető. És még egy rövid mondat, a2025 évben tudom, hogy nagyon sok jó
programunk lesz, én tavaly is kiemeltem a Piknikmozit az összes többit is természetesen
nagyon-nagyon jónak és hasznosnak találom, és én abban bízom, hogy az idei év is nagyon
eredményes lesz, és nagyon, nagyon-nagyon színvonalas és nagyon_nagyon, jó és nagyon sok
új programot sikerült behoznotok. Azt meg szerintem nagyon nagy elégedettséggel látom, hogy
amikor én legutóbb például próbáltam valamelyik programra jegyet venni, akkor már nem
nagyon volt, tehát az, hogy bemennek a Kőrösibe, ezt sikerült szépen megújítani, és a egyik
előadáson az volt a számomra nagyon meglepő, de teljesen jó, hogy nemcsak kőbányaiak
jönnek egyébként a Kőrösibe, hanem máshonnan is. És amit meg Mátrai alpolgármester úr
mond, az nekem is kérdésem lenne, hogy igen, hogy a fiatalabb korosztály| hogy még mi az,
amivel még vonzőbbá tudjuk tenni a részükre azt, hogy éljenek a kőbányai kulturális
lehetőségeinkkel. Köszönöm szépen' 
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Elnök Köszöntöm Ügyvezető urat' Kedves Laci, akkor kérlekválaszolj a kérdésekre, illetve, ha
van egyéb mondandód azt is hozd meg velünk.

GyőrÍÍy Lászl.ő: Köszönöm szépen. A bizottsági ülésen sokat beszéltünk az elmúlt évről meg a
terveinkről. Nem szeretnék most hosszan, de a felmerült kérdésekre azért megpróbálok
válaszolni. Valóban a célcsoportot tekintve a középiskolások, illetve a főiskolások azok
huszonévesek, akiket a legnehezebb bevonni, és hogyan tudjuk ezt, ugye erre mi folyamatosan,
törekszünk, ugye ennek volt egy része, amit már többször kitárgyaltunk, hogy a Piknik mozináI
kifejezetten fiatalokat tudtunk bevonni és azok a programoh amik ugye már a HölgyFesztnéI,
ahol tehát valamilyen tevékenységre tudjuk sarkallni őket, az szerintem a sikeres. Ez is ilyen
volt' Itt nagyon szoros kapcsolat alakult ki akkor a Lász|ő Gimnáziumnak a diákjaival, amit
folytatunk tovább, hiszen a Szecesszió napját azttava|y találtuk ki, azt folytatjuk szintén ez a
korosztály az' És a Költészet Napja is erről szólt, tehát akik ők a Vers sétán részt vettek, azt
láttáh hogy mi hogyan lehet megmozgatni,vagy a,vagy az a program, amit a Kőrösibe hoztunh
az is eztmutatta, hogy igenis meg lehet mozgatni a fiatalokat igenis lehet a vers felé irányítani.
Itt már a bizottsági ülésen is elhangzott, hogy hogyan lehetett motiválni a fiúkat, hogy hogyan
Ísmerkedjenek ugye a lányokkal, mert mi van akkor, hogyha kicsit eltérően egy Verssel történik
ezmeg, és akkor rögtön ráirányítottuk a szerelmes versekre a figyelmet, és lehetett látni, hogy
lehet ezt a korosztályt mozgatni. Ez nekünk továbbra is feladatunk, és törekszünk rá' Ahhoz, ez
szükséges, hogy olyan szakembereink legyenek, fontos az,hogy mindig legyen újítás, most is
Van egy új kolléganőnk Ú;hegyen, akitől sokat várunk, ő egy fiatal, aki aLászlő Gimnáziumban
végzett, és egy kis kitérővel került ugye hozzánk tehát ez szerintem folytatódni fog, de ez
nemcsak nekün\ más művelődési háznak is fontos feladata. Ami a programokat illeti, mindig
sokszor fölmerül az,hogy egy művelődési háznak mi a feladata. Ugye itt nemcsak arról van szó,
hogy rendezvényszervezés, hanem hogy hogyan tudunk mi itt a civil folyamatokba
bekapcsolódni, és hogyan tudunk egy kellemes légkört teremteni Kőbányán' És csak példát
tudok erre mondani, ami szerintem egy ilyen művelődési háznak feladata, amikor megkeres
egy család azzal,hogy az édesanyja most 75 éves lenne, az anyukája az festeget és van egy
csomó képe, hogy ő szeretné itt az anyukájukat meglepni azzaI, hogy a születésnapjára egy
kiállítást csinálnának, hogy meg lehetne ezt oldani, teljesen mindegy, hogy milyen színvonalú
az a festmény' nem ez alényeg, hanem az,hogy van egy ilyen gesztus, és akkor mi azt mondjuk,
hogy természetesen, hát ez a feladatunk, hogy ezt mi megcsináljuk, és csinálunk egy olyan
családi eseményt, amikor az anyuka teljesen meg Van ugye hatódva, mert megszervezik a
lányai, hogy a festményeit egy jó trükkel kicsempészve megcsin álja eztakiállítást' És most ezek
azok és több ilyen, ilyen dolog van, amikor azt mondjuh hogy igen, nekünk ezeket a dolgokat
is támogatni kell. Én bízombenne, hogy a következő időszak is ilyen szempontból eredményes
lesz, Itt felmerültek a programokon kívül, hogy milyen fejlesztések zajlottak meg zajlanak le az
elmúlt időszakban és hát bízom benne, hogy ezt sikeresen végre fogjuk hajtani. Miért tudjuk
ezeket mi megvalósítani? Elhangzott ezmár ma, de eztén is szeretném kiemelni, hogyvan egy,
Van egy biztos hátterünk. Tehát hogy tudunk nyugodtan dolgozni, elengedhetjük a

fantáziánkat, az is lehet, hogy néha még hibázunk is, mert ez belefér, de mindig érezzik, azt a
hátteret, amivel mi jól tudunk működni, amit elsősorban ugye az onkormányzatnak
köszönhetünk, mert Van egy stabil működési hátterünk tehát Kőbártyára szerintem je||emző

ez az összefogás, tehát nekem, amikor én újként jelentkezett náIunh hogy nagyobb munkákat
vezényeltünk le közbeszerzéseket, amihez mi nem értettünk akkor nekem az természetes,
hogy fölhívom a Vagyonkezelő vezérigazgatóját, elmondom, hogy mi van, és azt mondja aLaci,
hát ne hülyéskedj, azértvagyunk, miben segítsünk. És ezt megkapom a hivataltól, hogy kéne
egy olyan, olyan közbeszerzési szakember vagy ügyvé d, aki ezze| foglalkozih és én a hivataltól
ezt megkapom, és tudunk és akkor elkezdünk így dolgozni, és nekünk ez e1y nagyon 1ő érzés,
hogy ez így működik, és ez szerintem beszámolt erről a Rendőrkapitány úr, bárki, hogy ezek
így működnek, tehát nem egyedÍ eset, és ezért is jó szerintem Kőbányán élni és dolgozni, és ezt,
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ezt mi köszönjük. És hát ugye az is lényeges, hogy ugye a szakmai dolgok mellett rendben van
legalábbis ugye a beszámoló alapján látszik hogy rendben Van a Kőrösi pénzügyileg is, és azért
ha valaki megfigyeli, hogy itt a gazdasági társaságok amik Kőbányán vannak, háromnak is
ugyanaz a könywizsgálőja, szerintem az se véletlen, és én külön szeretném megköszönni az ő
a cégnek a munkáját Varga Eszter személyében, mert nekem egy olyan segítséget adnak, ami
szerintem felbecsülhetetlen, tehát én nyugodt vagyok ebben a dologban, hogy rendbe vagyunk,
hogyha ő azt mondja, hogy ígyvan, és év közben is az a segítség, amit kapun\ az számunkra
nagyon fontos. Úgyhogy ezt mind köszönöm, és hát bízom benne, hogy'25-ben is egy sikeres
évünk lesz.

Elnök: Köszö nj ük szép en Laci. Szav azni fo gu nk'

127 /2o25.(p. 17.) KÖKT határozat
a Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelósségű Társaság
2024. évi szakmai és számviteli beszámo|őiárő|
[13 igen, egyhangú szavazatta|)
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőrösi Csoma
Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2024' évi szakmai
beszámolóját elfogadj a.

2. A Képviselő-testület a Kőrösi Csoma Sándor Kőbányaí Kulturális Nonprofit Korlátolt
Felelősségű Társaságnak2024' évi számviteli beszámo|őját _ mely szerint a mérleg főösszege
I074 864 eFt, azadózotteredmény 75 0B9 eFt nyereség- jőváhagyja, és azadőzotteredményt
eredménytartalékba helyezi.
Határidő: 2025' május 31.
Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási F őosztá|y v ezetője

aGazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője
a Kőrosi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft'
ügyvezetője

1z$/2o2s. (ru.17.) KÖKT határozat
a Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság
felügyelőbizottságán ak 2024. évi tevékenységéről szóIő beszámolóiáról
(13 igen, egyhangú szavazatta|)
Budapest Főváros X' kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőrösi Csoma
Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság felügyelőbizottságának a
z 02 4' évi tevé ke n y s égér ő| sz ő|ő b eszám o l ó j át e l fo gadj a'

L29 / 2025. (|v. Í7 .) KÖKT határozat
a Kőrösi Csoma Sándor Kóbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság
2025. évi üzleti tervének ióváhagyásáról
[13 igen, egyhangú szavazatta|)
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőrösi Csoma
Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2025. évi üzleti tervét
jőváhagy1aazzal,hogy az Önkormányzatrendezvényeinek finanszírozása a Budapest Főváros
X. kerület Kőbányai önkormányzat 2025' évi költségvetéséről sző|ő 2/2023. (|l' 20.)
önkormányzati rendelet 12. melléklet 15. sorának [Rendezvények tartaléka) terhére történik
rendezvényenként egyedileg történő elszámoláson alapuló finanszírozással.
Határidő: a végrehajtásra:2025' december 31.

a beszámolásra:2026. március 31.
Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője

aGazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője
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a Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft.
ügyvezetője

Elnök: 13 igen, egyhangú szavazatta| fogadtuk e| az e|őterjesztésekben lévő határozatokat'
Köszönöm még egyszer a munkátokat, és köszönjük a könywizsgáló munkáját is minden
cégünknél, régi a kapcsolat és együttműködés.

19. napirendi pont:
A lakásokróI és a nem lakás céliára szolgáló helyiségekről szóló 32/20Lz. (Ix. 24.)

önkormányzati rendelet módosítása
Előteriesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: A (meghívő szerinti) tizennyolcadik napirenddel tudjuk folytatni a munkát, ez a
lakásokról és a nem lakás célját szolgáló helyiségekrőlr szőlő rendeletünk módosítása, mely
rendeletmódosításhoz még itt ülés közben is folyt az egyeztetés, hogy akár még további
módosító javaslatok is megfogalmazódjanak, mint ami megfogalmazódott bizottsági ülésen.
Nyitott a napirend. Weeber Tibor alpolgármester úrnak adott szót.

A KözióIéti Bizottság módosító javaslata [Weeber Tibor szóbeli módosító javaslatára): A
rendelettervezet3' S-ában a ,,350/o-ánál" szövegrészhelyére a,,3)o/o-ánál'' szöveg lép'
Indokolás: abban az esetben, amikor a lakásban élők jövedelme kizárólag nyugdíjfolyósító
szerv által folyósított pénzellátás a jövedelemhez képest alacsonyabb száza\ékú lakbér
megállapítása könnyebbé teheti a megélhetést. (223 /t. számil módosító iavaslat)

Weeber Tibor |őzsef: Elnézést kérek, mert pluszfeladatot okoztam azza|,hogy itt még egy-egy
gyors egyeztetést végre kellett hajtani. Remélem, hogy azért ettől néhány embernek jobb lesz
majd még az élete, illetve tarthatóbb, biztosabb a lakhatása. A rendeletmódosításra azértvo|t
szükség, hiszen az előző évben volt egy olyan lakbérkorrekció, ami elkerülhetetlen volt, mert
előtte sok évig nem volt ilyen, és ennek egy finomhangolása történik most meg, hiszen az é|et
hoz olyan dolgokat amiket az elején nem pontosan tudunk kiszámítani és ez a
rendeletmódosítás szerintem erre alkalmas lesz. A bizottsági ülésen egy javaslatottettünk már,
az nyiVán itt látszik az az, hogy abban az esetben, ha a lakásban élők jövedelme kizárőlag a
nyugdíjfolyósító szerv által folyósított pénzellátás, a lakbér nem lehet magasabb a lakásban
élők összjövedelmének 30 száza|ékánál'Ezt kértük eredetileg, 35-ről volt szó, de itt 30% volt.
És még egy olyan társadalmi réteg, szerencsére nem olyan nagyon nagyszámú, de mégis
nagyon nehéz helyzetben élő ember érdekében egy olyan javaslatot tennénk, hogy egyedül élő,
egyedülálló, rokkantsági ellátásból élő személy esetén ez25 százalék legyen, tehát egyedül élő,
egyedülálló és rokkantsági ellátásb ő| élő, ennek a maximális osszege az o|yan I24 500, tehát
nem egy óriási összeg.

EInök |egyző úrnak adok szót.

Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm. Akkor megfogalmaznám pontosan a módosító javaslatot
Alpolgármester úr által elmondottakhoz' Az úgy hangzi( hogy az előterjesztés első
mellékletében foglalt rendelettervezet3.5-ával megállapított a rendelet 24' s [6J bekezdése a
következő mondattal egészül ki: ,,Abban az esetben, ha az egyedülálló bérlő jövedelme
kizfuő|ag a rokkantsági ellátás, a lakbér nem lehet magasabb a bérlő jövedelmének 25
száza|ékánál. " Kö sz ö n ö m.

Elnök: Nincs hozzászőlás. Módosító javaslatot természetesen támogatom. Következhet a
döntéshozatal.
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Weeber Tibor szóbeli módosító iavaslata: A rendelettervezet 3. $-ával megállapított, a
rendelet 24. s t6) bekezdése kiegészül a következő mondattal:
,,Abban az esetben, ha az egyedülálló bérlő jövedelme kizárő|ag a rokkantsági ellátás, a lakbér
nem lehet magasabb a bérlő jövedelmének250/o-áná|"'
Indokolás: egy űjabb társadalmi csoport számára nyújthat könnyebbséget a módosító javaslat.

(223/2. számú módosító javaslat)

Az e|őteriesztő támogatja a 2z3 /2. számú módosító iavaslatot.

Rendeletalkotás
Budapest Főváros X' kerület Kőbányai önkormányzat Képviselő-testülete 13 igen, egyhangú
szavazatta| - a 223/7. és a 223/2' számit módosító javaslat figyelembevételével - az
előterjesztés 1. mellékletében foglaltak szerint megalkotja a lakásokról és a nem lakás céljára
szolgáló helyiségekrőlr szőlő 32/2012' (IX.24.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló
önkormányzati rendeletet.

EInök: 13 igen, egyhangú szavazattal döntöttünk.Lezártam a napirendet.

20. napirendi pont:
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatalban a 2023. évi
igazgatási szünet elrendelés érő| sző|ő önkormányzati rendelet megalkotása

Előteriesztő: Dr. Szabó Krisztián iegyző

Elnök: Megnyitom a (meghívó szerinti) 19-es napirendet. A Kőbányai Polgármesteri Hivatalban
2025' évi igazgatási szünet elrendelésérő| sző|ő önkormányzati rendelet megalkotása a
napirendünk' Szavazni frgunk.

RendeletaIkotás
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai onkormányzat Képviselő-testülete L3 igen, egyhangú
szavazatta| az előterjesztés I' mellékletében foglaltak szerint A Budapest Főváros X' kerület
Kőbányai Polgármesteri Hivatalban a 2025. évi igazgatási szünet elrendeléséről szóló
önkormányzati rendelet megalkotásáról szóló önkormányzati rendeletet

Elnök; L3 igen, egyhangú szavazatta| hoztunk döntést. Lezárom a napirendet.

21. napirendi pont:
A Kőbányai Egyesített BöIcsődék alapító okiratának módosítása

Előteriesztő: Weeber Tibor alpolgármester

EInök (A meghívő szerinti) 20-as napirendünk a Kőbányai Egyesített Bölcsődék alapító
okiratának módosítása. Indítom a szavazást'

13o/2oz5. (IV.17.) KÖKT határozat
a Kőbányai Egyesített Bölcsődék alapító okiratának módosításáról
[13 igen, egyhangú szavazatta|)
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai
EgyesÍtett Bölcsődék (PIR: 679B6B) alapító okiratát módosítja akként, hogy

a) a költségvetési szerv főtevékenységének államháztartási besorolása a BB9130
Gyermekek egyéb napközbeni ellátása szakágazati számra és elnevezésre módosul,
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b) a Kőbányai Csukás István Magyar-Angol Két Tanítási Nyelvű Általános Iskola
néw á|tozása átvezetésre kerül, valamint

c) avezetői megbízás öt év határozott időtartama kiegészül a,,legfeljebb" szövegrésszel.
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a Kőbányai Egyesített Bolcsődék alapító
okiratát módosító okirat a|áírására, valamint a változás Magyar Államkincstárhoz történő
bejelentésére'
Határidő: azonnal
Feladatkörébenérintett: aHumánszolgáltatásiFőosztályvezetője

Elnök: 13 igen szavazatta| döntöttünk.Lezárom a napirendet. MegkérdezemJegyző urat, most
látom a jegyzeteimben, hogy a 21-es napirendnél külön kellett volna szavazni a normatíV
batározatről, plusz határozatről egyben szavaztunk, okozhat-e ez bármilyen gondot? Nem.
Rendben' Köszönöm.

22.napirendi pont:
Az óvodai pedagógus-továbbképzési intézményi programok ióváhagyása

Előteriesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester

Elnök: Akkor megnyitom a huszonkettes napirendünket' Az óvodai pedagógus továbbképzési
intézményi programok jóváhagyása a napirend. Következhet a döntés.

13í- / 2025. (lv. 17 .) KöKT határozat
a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat fenntartásában működő óvodák
pedagógus-továbbképzési intézményi programiainak ióváhagyásáró|
(13 igen, egyhangú szavazattal)
Budapest Főváros X' kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő_testülete a nemzeti
köznevelésrőlr sző|ő 207L évi CXC. törvény 83. s (2) bekezdés g) pontja alapján a

1, KőbányaÍAprók Házaovoda,
2' Kőbányai Bóbita Ovoda,
3. Kőbányai Csodafa Óvoda,
4' KőbányaiCsodapókÓvoda,
5' Kőbányai Gépmadár Óvoda,
6' Kőbányai Gesztenye Óvoda,
7. Kőbányai GézengűzÓvoda,
B' Kőbányai Gyöngyike Óvoda,
9. Kőbányai Hárslevelű Óvoda,

1o' Kőbányai Kiskakas Óvoda,
77' Kőbányai MászőkaÓvoda,
72' Kőbányai Mocorgó Óvoda,
L3. Kőbányai Rece-fice Óvoda, valamint a
1'4' Kőbányai Zsivaj Óvoda

pedagógus-továbbképzési intézményi program ját jőváhagy,1a.

Határidő: azonnal
Feladatkörébenérintett: aHumánszolgáltatási Főosztályvezetője

a Kőbányai Aprók Háza Óv oda igazgatőja
a Kőbányai Bóbita Óvoda ígazgatőja
a Kőbányai Csodafa Óvoda igazgatőja
a Kőbányai Csodapók Óvoda igazgatőja
a Kőbányai Gépmadár Óvoda igazgatőja
a Kőbányai Gesztenye Óvoda igazgatőja
a Kőbányai Gézengűz Óvoda igazgatőja
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a Kőbányai Gyöngyike Óvoda igazgatőja
a Kőbányai Hárslevelű Óvoda igazgatőja
a Kőbányai Kiskakas Óvoda ígazgatőja
a Kőbányai Mászóka Óvoda igazgatőja
a Kőbányai Mocorgó Óvoda igazgatőja
a Kőbányai Rece-fÍce Óvoda igazgatőja
a Kőbányai Zsivaj Óvoda igazgat'ő)a

Elnök: 13 igen, egyhangú a szavazat' Lezárom a napirendet.

A Képviselő-testület 12 fővel határozatképes, miután Weeber Tibor elhagyta az üléstermet.

23. napirendi pont:
A Budapest Airport Szomszédiaiért Alapítvány,,Kibővített zajvédelmi program 2022-

2 02 s" című p á|y ázatán tö rténő ré szvétel
Előteriesztő: Radványi Gábor alpolgármester

EInök: Huszonhármas a Budapest Airport Szomszédjaiért Alapítvány kibővített zajvédelmi
program 2025 címíjpá|yázatonvalő részvétel Ács Andreának adok a szót.

Ács Andrea: Köszönöm szépen a szőt. Elöljáróban igent fogok nyomni a szavazáskor, viszont
egy pár megjegyzésem, illetve kérdésem is lesz Polgármester úrhoz' Felkerestem a Budapest
Airportnak az o|da|át és én megnéztem, hogy mi az, amire nem terjedt kÍ ugye a zajvédelmi
program, illetve nem a program, maga a pályázati lehetőség' IJgye azt látjult hogy az ingatlan
lakó-, és pihenőhelyiségeiben lehet kérni, hálószoba, gyerekszoba, nappali, amerikaÍ konyhás
nappali, viszont amire nem lehet kérni, azok a mellékhelyiségeh ez a konyha, fürdőszoba,
toalett, gardrób, |épcsőház,lépcsőfeljáró, tehát ha itt szeretne ugye valaki bármit is kezdeni,
akkor, hogy erre bármilyen támogatást kapjon, erre a program nem ad lehetőséget. A kérdésem
az lenne, hogy én nagyon szépen köszönöm Polgármester úrtól, vagy bármikor elénk kerül ez
a zajvédelmi program, vagy zajvédelemmel kapcsolatos előterjesztés, mindig készséggel
válaszolt számomra, ugye2023 júniusában írásban Polgármester úr tájékoztatást adott nekem
arról, hogy a repülési zajterheléssel kapcsolatban a Kőbányai Önkormányzat milyen
intézkedéseket tett meg, és én méltányolom az eddigi intézkedéseket. Én azt tudom ajánlani a
képviselőtársaimnak, nézzenek utána, valóban mÍndent, amiről mi beszéltünk és amit a
Iakosságtól is kapunk észrevételeket, szerepelnek a Polgármester úr által eljuttatott
levelekben' Ugye a repülési zajterheléssel kapcsolatban megtett önkormányzati
intézkedéseketLázár miniszter úr részére továbbította a Polgármester úr, korábban meg ugye
a másik Palkovics miniszter úr részére is. És továbbra is az a kérdésem, hogy érkezett-e vá|asz
erre a 2023. február 24-én elküldött levélre? És lesz majd még további megjegyzésem, de erre
szeretnék választ kapni, hogy kaptunk-e már bármilyen jellegű választ. Köszönöm.

Elnök: Most kapásból nem tudok válaszolni képviselő hölgynek. Legutóbb szerintem, és most
kicsit bizonytalan vagyoI mert a különböző feladatkörok átrendezésre kerültek a
minisztériumok között. Legutóbb szerintem Nagy Márton miniszter úrtól kaptam levelet ez
ügyben, mely a repülőtér környezetvédelmi engedélyével kapcsolatos levél és az azzal
kapcsolatos egyeztetési folyamatot írja le és annak a határidejeit fogalmazza me1' Most kicsit
búvárkodnom kellene, hogy eztmegnézzem' de jelen pillanatban egyébként a repülőtérrel való
együttműködésben ez az egyik olyan kardinális kérdés, amellyel foglalkoznunk kell, hiszen a
bíróság megsemmisítette az engedélyt, és egy új eljárást kell lebonyolítani, és ennek az
állomásairól írt emlékeim szerint Miniszter úr legutóbb nekem levelet. Ez részben egyébként
összefügg azza\, amit Lázár miniszter úrtól kérdeztünk korábban, de egy kicsivel több idő
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kellene, hogy ő pontosan válaszolni tudjak. Tessék.

Ács Andrea: Igen, köszönöm szépen. Csak felsorolásképpen, hogy négy pontot kiírtam, hogy
mire kérte a Polgármester úr, illetve hát ugye igen, a Kőbányai Onkormányzat, de nyilván
Polgármester úr képviseli a Miniszter urat: a lakosság érdekvédelmének minisztériumi szintű
támogatására, a repülési zajterhelés vizsgálata során alkalmazott határértékek
meghatározásának és értékelési rendszerének a felülvizsgálatáta, a repülési szabályokat
megsértő légitársaságok légügyi hatóság általi szankcionálására, a reptér működési
túlsúlyának a csökkentésére. Ezeket csak azért olvastam fel, mert valóban minden olyan fontos,
lényeges kérdést elküldött Polgármester úr, amit a facebookon Vagy bárhol, hogyha bármelyik
kőbányaival beszélünk, akit ugye ez érint, vagyis azt mondom, hogy mindannyiunkat érint,
hogy amit nekem is feltesznek kérdésben, tehát foglalkozunkezzel a kérdéssel. Még egy dolgot
megemlítenék. Volt egy vá|asz, amit szintén Polgármester úrtól megkaptam, amit az akkori
közlekedésért felelős államtitkár úr reagált még 2022^ben, és egy mondatot szeretnék
kiemelni, teljes mértékben megértjü( hogy a légiközlekedésből származő zajterhelés
kellemetlenséget jelent az érintett lakosok számára, ezzel egyitt a légiközlekedés társadalmi
és gazdasági jelentősége, haszna is vitathatatlan' A hatóság ezért a vonatkozó jogszabályok
betartásának szigorű felügyeletével védelmezi minden érintett jogát. Én azt gondolom, hogy
akkor lesz itt igazán megoldás, hogyha majd az illetékes minisztériumtóI, meg az illetékes
minisztertől tényleg olyan válaszokat kapunl! hogy valóban figyelembe veszik a X. kerületben
élők észrevételeit. De én nagyon bízom abban, hogy eljön az az időpont, amikor Polgármester
úr meg a környező kerületek polgármesterei együtt le tudnak ülni egy aszta|hoz akár a
kormány illetékes minisztereivel, és akkor ebben valami előrelépés lesz, mert ez valóban egy
megoldandó kérdés. És végezetül meg fogom szavazníaz előterjesztést, mindent el kell fogadni,
amit felajánlanak. Egyelőre ezvan, ennek meg egyébként van haszna, csak szerettem volna így
a nagy nyilvánosság előtt is elmondani, hogy mi az, ami eddig történt, és köszönöm
Polgármester úrnak az eddigi tájékoztatását.

Elnök: Folyamatos az eweztetés, hiszen az Zajbizottságnak továbbra is tagja a Kőbányai
önkormányzat is. Volt idő, amikor azvolt a szándéh hogy változzon aZajbizottság összetétele
és a Kőbányai Önkormányzat is kimaradt volna ebből a testületből, akkor elhívtam ide
Kőbányára a kimaradó önkormányzatok képviselőit, polgármestereit és itt megállapodtunk a
határozott tiltakozásban és ennek nyomán továbbra is úgy tud működni a testüIet, hogy
Kőbánya ott el tudja mondani a véleményét. Meg is tesszük rendre. A közelmúltban is volt egy
egyeztetés, ahol elmondtunk sok olyan tapasztalatot, amelyet akár jeleznek felénh akár mi
magunk közvetlenül tapasztalunk a repülőgépek légtérben történő tartózkodásának
időpontjáról. Itt tudjuk ugye a védett időszakok is sok esetben repülőgépekkel terheltek,
repülőgépzajjal terhelt, tehát sok mindenről beszéltünk' Kaptunk is visszacsatolást az Airport
vezetőítől. Találkoztam Vezérigazgató úrral is, ahol ezeket a kérdéseket egyeztettük például
arra tett ígéreteg hogy azokat a büntetési tételeket, amelyek megsértik a vonatkozó rendeletet,
jelentősen emelni fogják. Emelték is egyébként, alpolgármester úr azt is el tudja mondani, hogy
milyen mértékben. Tehát számos apró eredményt el lehet érni, és az, amit most tárgyalunh ez
az együttműködés is eredmény, hiszen a BudapestAirportnak, mivel mi zajgátló-védőövezeten
kívül vagyunk, nem lenne olyan kötelezettsége, hogy itt bármilyen lakosságvédelmi
intézkedést ily formában megvalósítson. Ezt mondhatjuk úgy, hogy pluszban vállalta, úgyhogy
ezt köszönjük. Igyekszünk is ezt ú,gy kihasználni, hogy akár a teljes egészében Kőbányai
Önkormányzati tulajdonban lévő lakóingatlanok felújításáná|, minél teljesebb felújításba
tudjuk vinni'az ingatlanokat. Alpolgármester úr.

Radványi Gábor: Köszonöm' Tehát tudni kell azt, hogy a kibővített zajvédelmi program, az
gyakorlatilag a szankciókból származó bevétellel működih a költségvetésének a jelentős részét
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ez adja' Azt is tudni kell, hogy ami Kőbányán is és akörnyező kerületekben nagy gondot okoz,
az az éjszakai berepüléseh a mélyalvási időszakban a megengedettnél jóval többen jönnek. A
tavalyi évben megdöbbentő adat volt számomra, és átlagban napi 20 éjszakai berepülés
történt, és nyilván itt ez most egy átlagszámot mondok, attól függ, hogy mennyivel, tehát a 23

óra után mennyivel jön, ettől fnggő a szankció is, de átlagban egy 300 euró volt körülbelül a

büntetés' Ezt többek között az e|őbb kritizált minisztériumnak a javaslatára ez 1000 euróra
változott most. Ezáltal a szankció okozta bevételnövekedés alapján több területre is ki tudják
terjeszteni a zajvédelmi programot. Polgármester úr elmondta, felírtam én is a jegyzetemnél,
hogy válaszoljak rá, valóban Kőbánya azajgát|ő^védőövezetben csak a temetőnek egy bizonyos
részével van, ahol |akőbáz nincsen, tehát ott azt hiszem elég hatástalan a bármiféle
kedvezmény Kőbánya számára' Ennek ellenére bevonták Kőbányát is, és ugye most az ötödik
ütem következih amiben a Kozma utcai részt fogjuk felújítani' Az is tény, hogy Képviselő
asszony az elején említette, hogy mÍre nem terjedt ki, ezt a Budapest Airport írja ki, tehát mi
ebbe gyakorlatilag kedvezményezett, bár jogszabály alapján nem kötelezett támogatottak
vagyunk, és ennek örülni kell, tehát így, ahogy van. Tehát én nem mennék oda, hogy mondjam
azt, hogy a vécéket is, meg a belső folyosókat is zajgátló hatást kiváItó eszkőzvásárlással és

beépítéssel oldják meg' És az az érd'ekes egyébként, hogy a lakóknak egy jelentős része, aki
maga kicserélte mondjuk a nyílászárőját, nem kéri, tehát sokan nem is kérik. Tehát amikor én
kérdeztem azt,hogy akkor itt most mindenki, az kiderült, hogy nem' Egyébként volt egy bejárás
a lapra, a Vagyonkeze\őnéI fölmértük, ott volt a Duplo nevű cég, akik le vannak szerződve a

BudapestAirporttal anyílászárőknál, akár műemléki épületeknél a fatokozatot is biztosítjáh
nyilván többe kerül, d,e aztgondolom, hogy ilyet amit így adnah azt el kell fogadni. Úgyhogy
tulajdonképpen ezért én nagyon hangos nem lennék ebben a dologban. Természetesen azt
gondolom, hogy jó célt szolgál és minden ilyen megje gyzést meg kell gondolni, mert valóban az
a célunh hogy minél halkabb legyen itt a légtér fölöttünk' Én temetésekre sajnos rendszeresen
járok az utóbbi időben szörnyű és már-már kegyeletsértőnek érzem azt, hogy ott Van, de hát
ezzel kell együtt élnünk. Amit tudunk, azt nyilván változtatunk és jobbítunk rajta.

Elnök: Ács Andreának adok szót'

Ács Andrea: Köszönöm szépen. Még egy utolsó megjegyzés. Igent kell nyomni erre az
előterjesztésre, amit adnak, azt el kell fogadni, de én meg azt gondolom, hogy az észrevételeket
meg a javaslatokat eI kell mondani adott időben, adott helyen. Én Alpolgármester úrnak
szeretném megköszönni, ahogy Polgármester úrnak is, hogy írásban tájékoztatott a zajvédelmi
bizottságban folytatott munkájáról. Ugye nem tudok beszámolni, merthogy harmadik
személynek nem adható ki, de megkaptam. Azhiszem ezt tavalyi évben kértem és szeretném
arra kérni önt, hogy akárhányszor megy, de most megerősített benne Polgármester úr is, meg
Alpolgármester úr is, mondja e| az észrevételeket, hogy mi mit gondolunk erről' Én most egy
kicsit negatívan kritizáltam az adott minisztériumot, de hát ilyen a )ogszabály, tehát én nem
tudok ezze| mit tenni. Őket tudom kritizálni, őtőlük tudom kérni. Én egy megválasztott
önkormányzati képviselő vagyok, nekik van erre hatáskörük' Szerintem aZ nem baj, hogyha
valamit többször is elmondunk. Jó, pap is holtig tanul. Köszönöm szépen.

Elnök: Köszönöm nincs több hozzásző|ás. Lezárom a napirend tárgyalását. Szavazunk'

t32/2o2s. (ru. 17.) KÖKT határozat
a Budapest Airport Szomszédiaiért Alapíwány ,,Kibővített zaivédelmi program 2022-
2 0 2 5" címíi p á|y ázatán tö rté nő ré szvételről
(I2 igen, egyhangú szav azatta|)
1. Budapest Főváros X' kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest
Airport Szomszédjaiért Alapítvány ,,Kibővített zajvédelmi program 2022-2025" címíj
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programjára pályázatot nyújt be a költségmentes zajszigete|ési lehetőségekre a Budapest
Főváros X' kerület Kőbányai Onkormányzat tulajdonában állő, Budapest X. kerület, 42511'/7
helyrajzi számű (110B Budapest, Maglódi űt32-36.,Maglódi út 3B' és Ú1hegyi út 55.) ingatlanon
található valamennyi lakásra vonatkozóan.
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti páIyázathozszükséges
intézkedések és nyiIatkozatok megtételére, továbbá a megvalósult beruházások térítésmentes
átVételére'
3' A Képviselő-testület felkéri a Kőbányai Vagyonkeze|ő Zrt.-t az 1. pont szerinti pá|yázat
keretében megvalósított ablakcserét követően visszamaradt helyreállítási munkák
elvégzésére.
Határidő: 2025' május 30.
Feladatkörében érintett: a Városüzemeltetési és Környezetvédelmi Főosztály vezetője

a Gazdasági és PénzügyiFőosztá|y vezető'1e
a Kőbányai Vagyonkeze|ő Zrt' v ezérigazgatója

Elnök: 12 igen szavazattal hoztuk meg a döntésünket.

A Képviselő-testüIet 13 fővel hatdrozatképes, miután Weeber Tibor visszatért az úlésterembe.

24.napirendi pont:
A Budapest X. kerület Kőbánya Hőség- és UV-riadóterve című dokumentum elfogadása

Előteriesztő: D' Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök Megnyitom a következőt. Az önkormányzat Hőség- és UV riadó terve című
dokumentum a napirendünk.

Kerületfeilesztési és Környezetvédelmi Bizottság módosító iavaslata (dr. Péter Norbert
szóbeli módosító javaslatára): A határozat I' melléklete 19. oldalán \évő táb|ázat (Hogyan
védekezhettink a magas UV-sugórzós ellen?) 2' sora (B'0 felett) 3. oszlopában a ,,kalap viselése"
szövegrész helyébe a,,kalap, napszemüveg viselése'' szöveg lép.
Indokolás: a huzamosabb ideig szabadban tartózkodók védekezésénél az extrém magas UV
sugárzási szint esetében hiányzik a napszemüveg megjelölése, holott az alacsonyabb szintű UV
sugárzási szintnél mindenhol megjelenik. (222/t.számú módosító iavaslat)

Az előteriesztő támogatja a 222/I.számű módosító iavaslatot.

Elnök: Dr. Péter Norbertnek adok szót.

Dr. Péter Norbert: Köszönöm a szőt Polgármester úr. Egy pár szóval szeretném csak
kiegészíteni. Elolvastam a programo! és nagyon jó a program, azt gondolom, még egy pár dolog
idetartozik, mivel a riadótervben leírtakon túl is több mindent teszünk annak érdekében, hogy
elviselhetőbbé tegyük a hőhullámokat, a forró és hőségriadós napoka! a városi környezetben.
Úgy gondolom, hogy kiemelten kezeljük a zöldfelületeinket, köztük a parkokat és az erdőket is,
amelyeknek ugye jelentős szerepe van a hőmérséklet csökkentésében. Az elmúlt években ugye
két erdőrészletet is sikerült megújítanunk a Pilisi Parkerdő Zrt'-vel együttműködve, amelyek
hűtik a környezetüket és ezzel elviselhetőbbé teszik a városi klímát. Illetve azt is fontos
kiemelni, hogy a tavalyi és az idei évben összesen közel 500 fát ültettünk el a közterületeinken,
tehát ez az 1' 000 000 fához jön, amit Alpolgármester úr Ís mondott, úgyhogy azt gondolom,
hogy jól állunh ezeknek az árnyéka azt gondolom, hogy nélkülözhetetlen ezeken a forró nyári
napokon' És még azt is kiemelném, hogy mit teszünk azivegházhatású gázokkibocsátásának
csökkentése érdekében, amelyek ugye okozzák a globális felmelegedést, 202l-ben került
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elfogadásra a SECAP Kőbánya Energia-, és Klímaakcióterve, tavaly elkészült ennek monitoring
jelentése, amely alapján májusban megtartjuk az e|ső Fenntartható Kőbánya Konferenciát.
Nemrég csatlakoztunk a Budapesti Zöldpanel programhoz. És véleményem szerint ide tartozik
a társasházak fejlesztését célző pá|yázatunk is, amelyet minden évben meghirdetünh és
amelynek keretében többnyire energiahatékonysági felújítások valósulnak meg' Köszönöm
szépen.

Elntik: Más nem jelentkezik. Köszönöm Tanácsnok űr hozzászólását. Döntéshozatal áll
előttünk.

Í33 / zozs. (N. 17 ) KÖKT határozat
a Budapest x. kerüIet Kőbánya Hőség- és UV-riadóterve című dokumentum
elfogadásáról
[13 igen, egyhangú szavazatta|)
Budapest Főváros X, kerület Kőbányai önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest X' kerület
Kőbánya Hőség- és UV-riadóterve című dokumentumot - a222/7. szám(l módosító javaslat
figyelembevételével _ az 1-' melléklet szerinti tartalommal elfogadja.

A hatőrozat 1. melléklete a 222/1. számú módosító javaslat figyelembevételével mÍndenben
meg egyező az előterjesztésben szereplővel.

Elnök: 1_3 igennel most már mögöttünk. Lezárom a napirend tárgyalását.

25. napirendi pont:
A Budapest Főváros X. kerüIet Kőbányai önkormányzat kerületi építési szabá|yzatárő|

szőlő 16/2020. (xI. 26.) önkormányzati rendelet telepítési tanulmányterv alapián
történő, a Budapest X. kerüIet, orbán István utca, Keresztúri út, (39210 /L91) hrsz._ú
közterüIet , (392L0 / LBB) hrsz.-ú közteriilet és a (392Í0 / 17 4) hrsz.-ú közterület által

határolt területre vonatkozó módosításának kezdeményezése
Előteriesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Megnyitom a huszonötödik napirendünket, mely az Onkormányzat kerületi építési
szabáIyzatáról szóló rendelet kezdeményezése. Radványi Gábor alpolgármester úr.

Radványi Gábor: Próbálom ezt nagyon leegyszerűsítve mondani. Amikor Van két út,
egymással nem kompatibilis teljesen, két derékszögű útszakasszal eddig így oldották meg' Erre
készült egy terv, ami egy sokkal laposabb átnyúlást jelentett ami viszont a fáknak a kivágásával
járt volna, illetve más helyen való telepítésével. Ezt egyeztetve a Fővárossal, beruházóval,
mindenkivel, úgy gondoltul1 hogy Van egy olyan megoldás, ami nem két derékszöget jelent, de
nem is azt a hosszabb, elnyújtott változatot, hanem emellett a fák megtartása mellett és az
újratelepítés helyett a meglévő helyszínen megoldható ilyen módon. Lehet, hogy egy kicsit
nehezebb lesz bevenni úgy itt a kanyart mint hogyha a hosszan elnyújtott változat lett volna,
de a két derékszögnél mindenképpen ez jobb megoldás és a fák is megmaradtak. Körülbelül ez
a lényege ennek a módosításnak.

Elnök: Somlyódy Csaba alpolgármester úr

Somlyódy Csaba: Köszönöm szépen' Akkor én itt folytatnám a dolgot, mert ugye a, a médiába,
elsősorban a Facebookon több mint száz-százötvenhozzásző|ást indikált ez a Győgyszergyári
út melletti fakivágásnak az ügye. Nyilvánvalóan ezt a többség meg is értette, hogy a
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szervizútnak a kialakítása miatt szükséges ez. Csak szeretném elmondani, hogy ott, ahol a
beruháző,aki nem mi vagyunk, nem az Önkormányzat, hanem egy magánb eruháző, ővégzí ezt
a munkát, és nem pedig a helyi önkormányzat, de kötelezve van ezeknek a fáknak a pótlására,
amit a jogszabályi keretek között meg fog tenni. Tehát nem úgy vágja ki a fákat, hogy utána nem
ültet és helyette nem lesznek új fák. Sajnos ez minden építkezés velejárója, hogy elsősorban
ezek nem minőségi fák, azért azt el kell mondani, hiszen itt az egész terület egy volt katonai
termelőüzemnek a véderdősávja volt. A termelés itt megszűnt, a véderdősáv kialakítására
pedig nyilván úgy került sor, hogy a lehető leggyorsabban nővő, ezek általában nem a
legminőségÍbb fákat jelentik került ki. Ennek ellenére ugye a másik rész is igaz, amire ez az
előterjesztés vonatkozik, hogy igyekeztünk egy olyan megoldást találni, hogy a lehető legkisebb
veszteség ér)e a zöldállományt. Még egy hozzátartozik ehhez, hogy szintén a social mediában
merül föl itt lévő úgynevezett Tulipán köz vagy a homelesseknek a kérdése. Nyilvánvalóan az
előrejelzések szerint hamarosan ennek az útnak a kialakítása is el fog kezdődni. Tehát
nyilvánvalóan majd egy későbbi előterjesztésben látni is fogjuk ezt a dolgot, erre intézkedések
fognak a területen, erre a tészére is történni. Köszönöm szépen'

EInök: Köszönöm' Más nem jelentkezik hozzásző|ásra, Szavazni fogunk.

134/202s. (IV. 17.) KÖKT határozat
a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat kerületi építési szabá|yzatárő|
sző|ő !6/2020' (XI' 26.) önkormányzati rendelet telepítési tanulmányterv alapián
történő, a Budapest X. kerület, orbán István utca, Keresztúri út, (39210/LgI) hrsz.-ú
közterület, (392I0/LBB) hrsz.-ú közterület és a (392Ío/L74) hrsz.-ú közterület által
határolt területre vonatkozó módosításának kezdeményezéséről
[13 igen, egyhangú szavazattal)
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért a
Budapest X' kerület, Orbán István utca, Keresztúri út, (39210/79L) hrsz'-ú közterület,
(39270/7BB) hrsz._ú közterület és a (39210 /174) hrsz'-ú közterület által határolt területre
vonatkozó, a KASIB Komplex Kft. által 2025 márciusában készítetttelepítési tanulmánytervben
foglaltakkal.
2. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete felhata|mazza a
polgármestert a Budapest Főváros X' kerület Kőbányai Önkormányzat kerületi építési
szabályzatáról szóIó 76/2020' (XI' 26') önkormányzati rendelet Budapest X. kerület, orbán
István utca, Keresztűri(lt, (39270/791] hrsz'-ú közterület, (39270/7BB) hrsz.-ú közterület és
a (39210/174) hrsz'-ú közterület által határolt területre vonatkozó módosítása
finanszír ozásának áthárításáről sző|ő településrendezési szerződés megkötésére.
3. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért a
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat kerületi építési szabá|yzatáról szóló
16/2020' [XI. 26.) önkormányzati rendelet Budapest X' kerület, orbán István utca, Keresztúri
űt, (39270/191) hrsz.-ú közterület, (392L0/1BB) hrsz.-ú közterület és a(39270/774) hrsz.-ú
közterület által határolt területre vonatkozó módosításának kezdeményezésével a fejlesztési
terv változatlan tartalommal történő alkalmazásával.
4. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a 3. pont szerinti
módosítást megalapozó vizsgálatnak és az a|átámasztő javaslatnak a tartalmárő| szőlő,
F o / 75 6 - 5 / 2 0 25 számű, f ő építészi felj egyz ést j őv áhagy) a.

Határidő: 2025' április 30'
Feladatkörében éríntett: a Főépítészi Osztályvezetője

Elnök 13 igen, egyhangú szavazatta| hoztunk döntést. Lezárom a napÍrendet.
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26. napirendi pont:
A Gyermekkor Alapítvány - a Kisgyermekkor Nevelés Támogatására szervezettel

kötendő ellátási szerződés
Előteriesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Megnyitom a huszonhatost, a Gyermekkor Alapítvány a Kisgyermekkor Nevelés
Támogatásáraszervezettel kötendő ellátási szerződés a napirend. Nincs kérdés,hozzásző|ás.

L35/202s. (tV' 17.) KöKT határozat
a Gyermekkor Alapítvány - a Kisryermekkori Nevelés Támogatására szervezettel
kötendő ellátási szerződésr ő|
[13 igen, egyhangú szavazattalJ
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat a Gyermekkor Alapítvány - a
Kisgyermekkori Nevelés Támogatására (1183 Budapest Komárom u. II' adószám:
IB220454-I-43, nyilvántartási szám: 07-07-0071372) szervezettel bölcsődei ellátás
biztosításárahatározatlan időre ellátási szerződést köt'
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az ellátási szerződés 1. melléklet
szerinti tartalommal történő aláírására'
Határidő: 2025.június 30.
Feladatkorébenérintett: aHumánszolgáltatásiFőosztá|yvezetője

1. melléklet a 135/2025. (W, 17.) t<)Kr határozathoz

ELLÁTÁSI szERZŐDÉs

amely létrejött egyrészrő| a
Budapest Főváros X' kerület Kőbányai önkormányzat
Székhely: 1102 Budapest, Szent Lász|őtér 29.
Adószám: L57 357 39 -2-42
KS H statisztikai számj e|e: L57 357 39 -B4IL-32I -0'l'
Képviseli: D. Kovács Róbert Antal polgármester megbízásából Weeber Tibor alpolgármester (a
továbbiakban: Önko rm ányzat)
másrészről a

Gyermekkor Alapítvány - a Kisgyermekkori Nevelés Támogatására
székhely: 1183 Budapest, Komárom u. 11.
adószám : IB22045 4-I-43
nyilvántartási szám: 0I-0I-00I137 2;

Képviseli: Kővári Csilla kuratóriumi elnök
[a továbbiakban: Szolgá|tatő, együttes említésük esetén: Felek)
között az a|ábbi feltételekkel :

1. Aszerződés tárgya

1'1. A Szerződést a Felek a Magyarország helyi önkormányzatairő| sző|ő 20IL évi CLDfiIX.
törvény 13. s (1) bekezdés B. pontjában meghatározott gyermekjóléti szolgáltatások és
ellátások, valamint a gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásről szóló 1997. évi )fiXI.
törvény (a továbbiakban: Gyvt.) 94.s (3) bekezdés aJ pontja és a 96. $ (1J bekezdése alapján a
megnövekedett bölcsődei ellátásra felmerült igények teljesítése érdekében, a Gyvt' 43. s (1)
bekezdésében meghatározott bölcsőde szolgáltatás biztosítására kötik figyelemmel a Gyvt.97 .
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$_ában, valamint a szociálÍs igazgatásről és szociális ellátásokról szóló 1993' évi III. törvény
1 2 1. $-ában meghatározottakra'

1.2' A Felek rögzítih hogy a Szolgáltató fenntartásában működik a Gyvt. 43' s (1] bekezdésében
meghatározott szolgáltatást nyújtó Idesüss Bölcsőde [110B Budapest Sütöde u. 4.; oM
azonosító : B B 0 1 3 6; adőszám: 1'B7 29 5 68 -7- 42)'

2, Aszerződés tartalma

2'I' A Szolgáltató vállalja, hogy a Gyvt.43. $ (1) bekezdése szerinti bölcsőde szolgáltatást
nyújtja az onkormányzat területén lakóhellyel, ennek hiányában tartózkodási hellyel
rendelkező gyermekek részére a Gyvt. lz / l' $-ában meghatározott korú gyermekek részére.

2.2. A Szolgáltató a szerződés 2'7' pontjában meghatározott feladatát az áIta|a fenntartott és

működtetett Idesüss Bölcsődében látja el az Önkormányzat kizárólagos tulajdonában álló,
Budapest X' kerÍilet, 42309 /I70 he|yrajzi szám alatt nyilvántartott, 110B Budapest, Sütöde u'
4. szám alatt találhatő ,,régi gondozóház épület" megjelölésű ingatlanban.

2'3' A Szolgáltató szavatolja, hogy a feladat ellátásához a személyes gondoskodást nyújtó
gyermekjóléti, gyermekvédelmi intézmények, valamint személyek szakmai feladatairól és
működésük feltételeiről szóló 75/I99B' (IV' 30.) NM rendeletben meghatározott személyi és

tárgyi feltételekkel, továbbá a szolgáltatói nyilvántartásban hatályos működési engedéllyel
rendelkezik.

2'4' A Szolgáltató kijelenti, hogy a feladatellátásának jogszabályban meghatározott szakmai
követelményeit és az ellátáshoz kapcsolódó nyilvántartási, adatkezelési és adatvédelmi
kötelezettségeket maradéktalanul ismeri, és azokat feladatellátása során maradéktalanul
betartja' Vállalja, hogy külön jogszabályban meghatározott adatszolgáltatási
kötelezettségének a jogszabályi előírásoknak megfelelően eleget tesz, illetve a statisztikai
adatszolgáltatáshoz szükséges adatokat az Önkormányzatrendelkezésére bocsátja'

2'5' A Felek rögzíti( hogy a Szolgáltató a bölcsődei ellátásért jogosult a normatíVa közvetlen
igénylésére és igénybevételére.

2'6' A költségvetési előirányzatok felhasználására az á||amháztartásról szőlő
2071'' évi CXCV. törvény és az á||amháztartásról szóló törvény végrehajtásárő| szó|ó
368/20IL IXII. 31.) Korm' rendelet vonatkozó előírásait kell alkalmazni.

2.7 ' A Gyvt' 146-751' S-aiban meghatározott térítési díj rendelkezések alapján az intézményi
térítési díj és a személyi térítési díj megállapítása a Szolgáltató feladata. A Szolgáltató feladata
továbbá megállapítani a személyi térítési díj csökkentésének, illetve elengedésének eseteit és
módjait.

2'B' A Felek megállapodnak abban, hogy jelen ellátási szerződésben foglaltakhoz
kapcsolódóan az Önko rmányzat külön szolgáltatási, hozzájárulási díjat a Szolgáltatő részére
nem fizet, a feladatellátással kapcsolatos valamennyi költséget a SzolgáItató viseli.

2'9 A 2.B. pontban rögzített megállapodásra figyelemmel a Felek kártérítés viselésére
vonatkozó kötelezettségről nem rendelkeznek.

3. A szerződés időtartama
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A Felek megállapodnak abban, hogy a jelen szerződést 2025. január 1-jei hatálybalépéssel,
határozatlan időre kötik'

4. A szerződés megszüntetése

4.L A szerződést a Felek írásban, hat hónapos felmondási idővel a bölcsődei gondozási-
nevelési év végére, augusztus 31' napjára felmondhatják, aszerződésben érintett a bölcsődei
ellátás folyamatos biztosítása és a megállapodással érintett jogok és kötelezettségek
körültekintő érvényesítése mellet! figyelemmel a szociális, gyermekjóléti és gyermekvédelmi
szolgáltatók, intézmények és hálózatok hatósági nyilvántartásáról és ellenőrzéséről sző|ó a

369 /2073' (x.24') Korm. rendelet 35. s [4] bekezdésében foglaltakra.

4'2. A Felek a szerződést, annak hatáIya alatt kölcsönös megegyezéssel bármikor
módosíthatják'

4'3' Aszerződésben foglalt kötelezettségek megszegése esetén bármelyik szerződő fél azonnali
hatályú, rendkívüli felmondással élhet. Azonnali hatályú felmondás előtt a sérelmet szenvedő
fél köteles a másik felet írásban B napos határidő kitűzése mellett felszólítani aszerződésszegő
magatartás megszüntetésére va1y következményeinek elhárítására. Azonnali hatályu
felmondással csak a határidő eredménytelen eltelte esetén lehet élni.

4.4. A Felek megállapodnak, hogy abban az esetben, ha a )elen szerződést valamelyik fél
megszegi, a szerződésszegés elhárultáig vagy másik szolgáltatóval történő feladatellátási
szerződés megkötéséig is kötelesek gondoskodni a szolgáltatás folyamatosságának
biztosításáról.

5. Egyéb rendelkezések

5.1. A Szolgáltató évente egyszer köteles írásban beszámolni az Önkormányzatnak az á|tala
végzettbölcsődei ellátási feladatról. A beszámolási határidő a bcilcsődei nevelési évet követően
minden év május 31. napja.

5.2. A Szolgáltató vállalja, hogy a Gyvt' 33. $ (1) és [2) bekezdésében meghatározott
táj ékoztatási és értesítési kötelezettségének maradéktalanul eleget tesz.

5'3. A bölcsődei szolgáltatást igénybe vevők a nyújtott szolgáltatással kapcsolatos panaszaikat
a Szolgáltató vezetőjénél tehetik meg. A panaszokról, a kivizsgálás eredményéről, illetve a tett
intézkedésekről a kivizsgálást követő 5 napon belül az Önkormányzatot is tájékoztatni kell' A
panaszjog gyakorlására a Gyvt. 36. S-ában foglaltak az irányadók.

5.4' A Felek megállapodnak abban, hogy az Onkormányzat képviseletében eljáró személy a
bölcsődei ellátást a helyszínen a Szolgáltató vezetőjével egyeztetett időpontban jogosult
ellenőrizni. Az esetleges észrevételeket az Onkormányzat és a Szolgáltató képviselőinek
bevonásával tárgyalás útján rendezik.

5'5. A Kapcsolattartók:
az Ö nkorm ányzat r észér ől:

Telefon:
Ehrenberger Krisztina főosztá|yv ezető

06 1 4338 331
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e-mail

a Szolgáltatő részérő|
Telefon:

e-mail:

Ehrenb ergerKrisztina@ kobanya.hu

Kővári Csilla kuratóriumi elnök
06 20 324 9856
alapitvanygyermekkor@ gmail. com

5'6. A Felek megállapodnak abban, hogy a jelen szerződésből származő, esetleges vitás
kérdéseket egymás között, elsősorban egyeztetés útján kísérlik meg rendezni. A szerződésben
nem szabá|yozott kérdésekben a Polgári Törvénykönyv és a hatályos jogszabályok
rendelkezései az irányadók.

5'7. A Felek megállapodnak abban, hogy a közhiteles nyilvántartásban szereplő adataikban (pl.
székhely, képviseletre jogosult szemé|y, adószámJ, valamint a kapcsolattartók személyében
vagy elérhetőségében történő vá|tozás nem minősül szerződésmódosításnah ezekről a Felek
egymást írásban értesítik aváltozás bekövetkezésétől számított 5 napon belül.

5.B' A szerződést az önkormányzat Képviselő-testülete a I35/2O25. [IV. L7.) KÖKT
határ ozatával ha gyta j óvá, m e ly határ o zat a szer ző dé s mel l é kl etét ké p e zi.

5.9. A szerződést a Felek mint akaratukkal mindenben megegyezőt elolvasás és együttes
értelmezés után jóváhagyólag 3 példányban írták alá.

Budapest 2025. április,,...." Budapest, 2025. április,,...."

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai
Önkormányzat

D. Kovács Róbert Antal polgármester
megbízásából

Weeber Tibor alpolgármester

Gyermekkor Alapítvány - a KÍsgyermekkori
Nevelés Támogatására

Kővári Csilla kuratóriumi elnök

Szakmai és jogi ellenjegyzés

Ehrenberger Krisztina Dr. Éder Gábor
főosztá|yvezető osztályvezető

Elnök: 1' 3 -i gen, egyhangú szav azatta| dö ntöttünk . Lezár om a napirendet.

27. napÍrendi pont:
A civil szervezetek és egyházak2o2í. évi támogatásáról szólő pá|yázati felhívás

Előteriesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök Megnyitom a huszonhetest, a civil szervezetek és egyházak 2025. évi támogatásáról
sző|ő p á|yázati felhívása a nap irend' I ndítom a szav azást'
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L36/202s. (IV.17') KOKT határozat
a civil szervezetek és egyházak?o?í. évi támogatásáról szóI'ő pá|yázati felhívásról
(13 igen, egyhangú szavazattal)
1' Budapest Főváros X' kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete pá|yázatotír ki a
civil szervezetek és egyházak 2025. évi támogatására B 000 000 Ft összegben a Budapest
Főváros X' kerület Kőbányai Önkormányzat2025. évi költségvetéséről sző|ő 2/2025. (II. 20.)
önkormányzati rendelet 12. melléklet21.' sora (Civil és egyházipá|yázati támogatás tartaléka)
terhére.
2. A Képviselő_testület a civil szervezetek és egyházak 2025. évi támogatásáról sző|ő pályázatÍ
felhívást az ].' melléklet szerinti tartalommal jóváhagyja.
3' A Képviselő_testület felkéri a polgármestert, hogy a pá|yázati felhívást a Kőbányai
Önkormányzat honlapján és a Kőbányai Hírek című lapban tegyeközzé'
4' A Képviselő-testület a költségvetési rendelet 72' melléklet 21. soráról a Közművelődési
Bizottsága rendelkezési körébe tartoző e\őirányzatot átcsoportosítja a Társadalmi Kapcsolatok
Bizottság rendelkezési körébe.
Határidő: azonnal
Feladatkörébenérintett: aHumánszolgáltatásiFőosztá|yvezetője

a Gazdasági és Pénzügyi F őosztáIy vezetője

L. melléklet a 136/2025. (ru' 17.) t<Öt<r hatórozathoz

pÁt';vÁzplrl FELHÍVÁs

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai önkormányzat (a továbbiakban: Önkormányzat)
pá|yázatot ír ki a civil szervezetek és egyházak2025. évi támogatására.

1. Apá|yázat célia:
Apályázat célja a civil szervezetek és egyházak kulturális, közművelődési, hagyományápoló,
ismeretterjesztő, környezet- és természetvédelmi, egészségvédő, kerület- és közösségfejlesztő,
karitatív és szociális tevékenységének támogatása'

2. Pénzigyi támogatásban az 1. pontban meghatározott tevékenységen belül az alábbi
programok részesíthetők:
a) közösségi életre nevelés érdekében programok szervezése,
b) kulturális és közmíjve|ődési tevékenységgel osszefüggő programok, hagyományok

ápolása,
c) egészséges életmód propagálása, terjesztése,
d) szociális, karitatív tevékenység, esélyegyenlőséget elősegítő programok,
e) természeti és épített környezeti értékek védelme, megóvása, propagálása,

Í) az elnyert támogatási összeg 2}o/o-áigműködési költség,
g) rendezvények, kirándulások szervezése határon túli magyar civil szervezetekkel

együttműködve,
h) nemzeti önazonosságtudat erősítése érdekében programok szervezése, kiadványok

készítése, továbbá
Ü gyermekeküdültetése,táboroztatása.

3. Apá|yázatra rendelkezésre álló támogatási keret: B 000 000 Ft

4. A pá|y ázat benyúitásának feltételei :

4.t. Apá|yázaton részt vehet:
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a) a kőbányai székhelyű civil szervezet,
b) a nem kőbányai székhelyű, de Kőbányán tagszervezettel rendelkező civil szervezet,
c) a Kőbányán székhellyel rendelkező bejegyzett egyház, illetve belső egyházi jogi személy (a

tovább i akb an: egyház),
d) a nem kőbányai székhelyű, de Kőbányán tagszervezettel rendelkező bejegyzett egyház'

4.2. Apá|yázatot kizárólag apá|yázati adatlap nyomtatványon lehet benyújtani, amelyen az
alábbi adatokat kell kitölteni és az alább felsorolt iratokat kell csatolni:
a) a pá|yáző szervezet és a kőbányai tagszervezet, bejegyzett egyházi, belső egyházi jogi

személy, illetve tagszervezet adatai, e-mail címe,
b) a bankszám|át vezető pénzintézet neve és a bankszámlaszám, ahová a támogatás

átutalását a p á|y áző kéri,

") a program célja, részletes leírása legfeljebb egy oldal terjedelemben, a program
megvalósításának Ídőszaka, a program tervezett költsége és az igényelt támogatás
összege,

d) képviselői nyilatkozat arról, hogy:
da) a szervezetnek nincs köztartozása, nem áIl végelszámolás vagy fe|számolás alatt, vele

szemben csődeljárás Vagy egyéb, a megszüntetésére irányuló eljárás nincs
folyamatban,

db) apá|yázatnem irányul más forrásból finanszírozottpá|yázat megvalósításával azonos
célra,

dc) a szervezet a támogatás vonatkozásában adólevonási j oggal rendelkezik-e,
e) a civil szeÍvezet hatályos létesítő okiratát érintő, folyamatban levő változásbejegyzési

eljárás esetében be kell csatolni az illetékes bírósághoz benyújtott vá|tozásbejegyzési
kérelmet - a változással érintett részekkel egységes szerkezetbe foglalt létesítő
okirattalmásolattal - az annak befogadásáról szóló bírósági igazolással együttesen,

Í) nem kőbányai székhelyű, de Kőbányántagszervezettel rendelk ező civíl szervezet esetében
a szerv ezet igazolás a a kőb ányai ta gs z erve z et mű kö dés érő l,

g) abejegyzett egyház hatályos létesítő okiratának (alapszabály) az egy|táz képviselője által
szabá|yszerűen hÍtelesített másolata,

h) a nem kőbányai székhelyű, de Kőbányán tagszervezettel rendelkező egyház esetében az
egyház törvényes képviselőjének nyilatkozata a kőbányai tagszervezet működéséről,

ü a nyilvántartásba nem Vett belső egyházi jogi személy jogi személyiségét a bevett egyház,
bejegyzett egyház, valamint a nyilvántartásba vett egyház egészének vagy legfőbb
szervéneb vagy az adott belső egyházi jogi személy közvetlen felettes egyházi szervének
a bíróságnál bejelentett képviselője, Vagy abejegyzett egyttáz, valamint a nyilvántartásba
vett egyház belső szabálya szerint erre feljogosított tisztségviselője igazolása,

j) a szervezet, az egyház törvényes képviselője aláírási címpéldányának másolata,
k) 2024' évrő| sző|ő beszámoló, valamint közhasznú szervezet esetében a közhasznúsági

melléklet országos Bírósági Hivatalnál történő letétbe helyezéséről szóló bírósági
igazolás,

u amennyiben a páIyáző 2025-ben már részesült az önkormányzat által nyújtott
támogatásban, ennek feltüntetése a támogatás célja és osszege megjelölésével.

4.3.Egy pályázőkizárőlagegy pá|yázat benyújtására jogosult ugyanakkor apá|yázatban több
program támogatása kérhető.

4.4. Atámogatási időszak: 202s. ianuár I. - 2o2s. december 31.

5. Apá|yázati összeg nem használható fel:
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a) bérjellegű kiadásra és a kapcsolódó közterhek kifizetésére,
b) saját gépjármű hivatalos célú használatának elszámolására,
c) karbantartási, felújítási költségre, valamint a programhoz nem kapcsolódó működési

költségre,
d) 200 000 Ft-ot meghaladó értékű eszközökbeszerzésére.

6. Apályázaton nem vehet résztl
a) sport- és polgárőr egyesület
b) munkaadói és munkavállalói érdekképviseleti szervezet,
c) olyan szerv ezet, amelynek célja az onkormá nyzat á|tal fenntartott bölcsőde, óvoda Vagy a

Kelet-Pesti Tankerületi Központ fenntartásában lévő iskola támogatása,
d) olyan szervezet, amely az onkormányzatbármely pá|yázatán nyert összeggel a megadott

határidőig nem számolt el vagy köztartozása van'
e) olyan szervezet, amelynek az Önkormányzattal, költségvetési szervével, illetve a

tulajdonában álló gazdasági társasággal szemben lejárt tartozása áll fenn,

fl közalapítvány'

7. Apályázat benyúitásának helye, módia és határideie:
A pályázat Önkormányzathoz történő beérkezésének legkésőbbi
személyes benyújtás esetén is) 2025. május 15-e (csütörtök).

időpontja [postai és

Apályázatokat be lehet nyújtani;
a) elektronikus úton az elektronikus azonosítással rendelkező szervezeteknek az e-papír

szolgáltatás (https://epapir.gov'hu) igénybevételével a BP10KER hivatali kapu címre,
b] postai úton a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal (a

továbbiakban: Hivatal) Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és Civilkapcsolati
osztá|yának címezve az II02 Budapest, Szent Lászl ó tér 29 . címen,

c) személyesen - a 06 7 4338 145-ös telefonszámon előre egyeztetett időpontban _ a
Kőbányai Polgármesteri Hivatal (11'02 Budapest Szent Lászlő tér 29') II. emelet 220-
as irodájában.

ApáIyázattal kapcsolatban bővebb felvilágosítás kérhető Káli Eszter civilkapcsolati referenstől
a +36 7 4338 145-ös telefonszámon és a kalieszter@kobanya.hu e-mail-címen' A pá|yázati
adatlap igényelhető a fenti e-mail címen, illetve letölthető az Önkormányzat honlapjáról
[www'kobanya.hu). Az adatlap másolás útján sokszorosítható.

8. A pá|y ázat elbíráIásának menete :

A Hivatal szükség esetén egy alkalommal hiánypótlási felhívást ad ki, a hiánypótlási határidő
meghosszabbítására nincs lehetőség. A pá|yázati feltételeknek nem megfelelő pá|yázat
érvénytelen.
Apályázatokat a Társadalmi Kapcsolatok Bizottság a2025'júniusi ülésén bírá|jael. A Hivatal a
döntést követően e-mailben értesíti a páIyázőkat a pályázat eredményérő|. A nyertes
p á|y ázőv a| az ö nko rmá ny zat támogatási sz e rző d ést köt.

9. Az e|számolás módia, határideie:
Apá|yázat terhére csak a támogatási időszakot (2025' január 1_je és 2025' december 31-e
között) terhelő költségekre vonatkozó számlák, bizonylatok számolhatók el, amelyek kiállítási
dátuma és teljesÍtési időpontja a támogatási időszakra esik és amelyek pénzügyi teljesítése a
támogatási határidő végéig megtörtént,
A támogatás összegével legkésőbb 2026' január 31-éig kell elszámolni. A pá|yáző a fel nem
használt Vagy nem szabályosan felhasznált támogatási összeget köteles a támogatási
szerződésben előírtaknak megfelelően visszafizetni. A pályáző a támogatás lebonyolításában
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köteles a Hivatal feladatkörrel rendelkező szervezeti egységével együttműködni, az e||enőrzési
munkát a megfelelő dokumentumok, számlák, a megvalósítást igazolrő okmányok, bizonylatok
rendelkezésre bocsátásával elősegíteni'

Budapest 2025' április,,
D. Kovács Róbert Antal

polgármester

Elnök: 13 igen, egyhangú szavazatta| döntöttünk'Lezárom a napirendet.

28. napirendi pont:
Az óvodai és iskolai nyári táborok, valamint erdei iskolák 202s. évi támogatásáról

szólő p á|y ázati felhívás
Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester

Elnök Megnyitom a huszonnyolcast, óvodai és iskolai nyári táborok, valamint erdei iskolák
2025' évi támogatásáról szőIő páIyázati felhívás. Döntünk a kiírásról.

L37 /2025. (IV. 17.) KÖKT határozat
azővodai és iskolai nyári táborok, valamint erdei iskolák zo25. évi támogatásáról szóI'ő
pályázati felhívásróI
(13 igen, egyhangú szavazattal)
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai önkormányzat Képviselő-testülete az óvodai és
iskolai nyári táborok, valamint erdei iskolák 2025, évi támogatásáról szóló pá|yázatí felhívást
az 1. melléklet szerinti tartalommal elfogadja.
2' A Képviselő-testület felkéri a polgármestert hogy gondoskodjék a pályázat kiírásáról,
valamint az érintett általános iskolák és óvodák pályázatről történő tájékoztatásáról'
Határidő: azonnal
Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője

7' melléklet a 137/2025. (IV. 17.) KOKT hatdrozathoz

pÁtvÁznrl FELHÍvÁs

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete (a továbbiakban:
Képviselő-testület) pá|yázatotÍr ki az óvodai és iskolai nyárÍ táborok, valamint az erdei iskolai
programok 2025. évi támogatására'

L. ApáIyázatcélia:

Az óvodai és iskolai nyári táborok valamint erdei iskolák szervezésének elősegítése, a
működési költségekhez nyújtott támogatás által a részvételi költségek cstikkentése, és így a
programokon a gyermekek minél szélesebb körű részvételi lehetőségének a biztosítása,
továbbá a szerv ező pedagógus ok munkadíj ának finans zír ozása.

2' Apá|yázatra rendelkezésre álló keret: 9 000 000 Ft

3. A támogatás megállapításának szabáIyai:
a) a támogatási összeg a résztvevők száma és az eltöltött napok arányában kerül felosztásra,
b) a vándortáborban részwevő gyerekek figyelembevétele 7,2-es szorzőva|, a helyi

táb orokb an r észtv ev ő gyerekek figyelembevétele 0, 5 -es szorzőv a| történik

4, A pályázatbenyúitásának feltételei:
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4.1. Apá|yázaton a Budapest Főváros X' kerület KőbányaÍ Önkormányzat (a továbbiakban:
ÖnkormányzatJ által fenntartott óvodák, valamint a Kelet-Pesti Tankerületi Központ
fenntartásában működő kőbányai székhelyű általános iskolák vehetnek részt.

4.2. ApáIyázatot kizárólag apá|yázati adatlap nyomtatványon lehet benyújtani, amelyen az
alábbi adatokat kell kitölteni:
a) apá|yáző intézmény adatai, e-mail címe,
b) a támogatni kért óvodai, iskolai tábor, illetve erdei iskola (a továbbiakban együtt:

program) leírása legfeljebb egy oldal terjedelemben, valamint köItségvetés készítése, a
bevételek és kiadások tervezése a kért támogatás és az egyéb források összegének
megjelölésével,

c) a programban résztvevő gyermekek, pedagógusok, egyéb személyek |étszáma,
d) nyilatkozat a személyes adatok pá|yázattal összefüggésben történő kezeléséről.

4.3. Egy pá|yázati adatlapon egy programhoz lehet támogatást kérni. Az intézmény több
programhoz is kérhet támogatást. A támogatni kért tábor időtartamának legalább három
naptári nap hosszúságúnak, az erdei iskola esetén legaIább öt naptári napnak [négy éjszaka, öt
nap) kell lennie.

5. A támogatási időszak2025' május L-jétől2025. október 1o-éig tart.

6. Nem lehet pályázni:

Az Önkormányzat által támogatott balatonlellei tábor igénybevételére 2025' június 20-átő|
2025. augusztus 3 1 -éig.

7 . A p á|y ázható költségek:

a) utazási költség [közösségi közlekedési eszköz menetdíja, különjárati busz díja),
b) szállásköltség,
c) étkezési költség,
d) programok, belépőjegyek díja,
e) programhoz kapcsolód ő anyag-, és eszközvásárlás,
fl a táborban közreműködő pedagógusok bére és annak járulékai legfeljebb a támogatási

cisszeg 67o/o-áig.

B. Apá|yázat benyúitásának helye, módja és határÍdeie:

Az a|áírt, intézményi pecséttel ellátott pá|yázatokat2025' május 5-én (hétfő) 16.00 óráig lehet
benyújtani:

a] elektronikus úton a KaliEszter@kobanya.hu e-mail címre, vagy
b) eey példányban papíralapon személyesen a Kőbányai Polgármesteri Hivatal (a
továbbiakban: Hivatal) Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és Civilkapcsolati
osztá|yánál (Budapest X' kerület Szent Lászlő tér 29.)'

A pá|yázattal kapcsolatban bővebb felvilágosítás kérhető a 06 7 4338 145-ös telefonszámon
va1y a KaliEszter@kobanya.hu e-mail címen Káli Eszter civilkapcsolati referenstől. Az adatlap
másolás útján sokszorosítható.

9. A pály ázat elbíráIásának menete :

A Hivatal szükség esetén egy alkalommal elektronikus úton hiánypótlási felhívást ad ki
határidő megjelölésével. A hiánypótlási határidő meghosszabbítására nincs lehetőség. A
p ály ázati fe l t ét e l e kn e k n e m m e g fe l e l ő p á|y áz at é rvé nyt e l e n.

A páIyázatokat a Képviselő-testület várhatóan a Z0Z5. júniusi ülésén bírálja el. A nyertes
pá|yázatokra az Önkormányzat az iskolák vonatkozásában a Kelet-Pesti Tankerületi
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Központtal köt támogatásí szerződést. A nyertes óvodák 2025. évi költségvetését az
onkormány zat a támo gatás összegével megemeli'

1o. Az elszámolás módja, határideje:
A támogatással 2025. november 15_éig kell elszámolni. A kedvezményezett a támogatás
lebonyolításában a Hivatal képviselőjéVel együttműködih az e||enőrzési munkát a megfelelő
dokumentumoh számlák [a jogszabályok által meghatározott formai követelményeknek
megfelelően feltüntetett adatokkalJ, a megvalósítást igazoló okmányok, bizonylato11 megbízási
szerződések, illetve túlóra-elrendelések rendelkezésre bocsátásával elősegíti. A fel nem
használt Vagy nem szabályosan felhasznált támogatási összeget kamattal együtt kell
visszafizetni. A támogatott intézmény a honlapján vagy az intézményi faliújságon koteles
közzétenni a támogatott programra vonatkozó önkormányzati támogatás mértékét.

Budapest, 2025. április,,
D' Kovács Róbert Antal

polgármester

Elnök: 13 igen, egyhangú szavazattal tettük. Lezárom a napirendet.

29. napirendi pont:
A Kőbánya Sport Club részére nyúitandó támogatás

Előteriesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Huszonkilences, Ksc részre nyújtandó támogatás a napirend. Nincs kérdés,
hozzászőlás. Szavazni fogunk.

L3B/z025. (IV.17.) KÖKT határozat
a Kőbánya Sport Club részére nyújtandó támogatásról
[L3 igen, egyhangú szavazatta|)
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbánya Sport
Club (székhelye: 1105 Budapest lhász u. 24', adőszáma: 19B05322-1-42, nyilvántartási száma:
01-02-0000937, képviseli: dr' György István elnök) részére 5 000 000 Ft működési célú
támogatást nyújt a Kőbánya Sport Club Öttusa szakosztálya tevékenységének ellátása és
működése keretében az infrastrukturális feltételek megteremtése, az olimpiai felkészüléshez
szükséges sportfelszereléseh eszközök biztosítása, valamint oktatási intézmények bevonásával
egy széles utánpótlásbázis kÍalakítása költségeinek fedezése céljából a Budapest Főváros
X' kerület Kőbányai önkormányzat 2025. évi költségvetéséről szóló 2/2025. [Il. 20')
önkormányzati rendelet (a továbbiakban: költségvetési rendelet) 12' melléklet 11. sora
(Előre nem tervezett feladatok tartaléka) terhére.
2' A Képviselő_testület felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés megkötésére,
továbbá felkéri az előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, valamint a költségvetési
rendeletben történő átvezetés érdekében a szükséges Íntézkedések megtételére'
Határidő; azonnal
Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője

a Gazdasági és Pénzügyi F őosztály vezetője

Elnök: 13 igen, egyhangú szavazatta| döntöttünk.Lezárom a napirendet.

30. napirendi pont:
A Budapest Külső-Üilői Úti Református Misszió Egyházkozség támogatása

Előteriesztő: Weeber Tibor alpolgármester
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Elnök: Harmincas, Budapest Külső-Üllői Úti Református Misszió Egyházközség támogatása a
napirend. Döntéshozatal következik.

139/zo25. (IV.17.) KÖKT határozat
a Budap est Külső -Üll ő i Úti Reformátu s M i s szi ói Egyházközsé g támo gatásáról
[12 igen szavazatta|, 1 tartózkodással)
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest Külső-
Üttoi Úti Református Missziói Egyházközség (székhe|ye: 11-07 Budapest, Bihari utca 9/A,
statisztikai számjele: L9BIB362 9497 559 0L, adószáma: 19B1B362-I-42, számlaszáma:
1170B001_2037209L OTP Bank Nyrt', képviseli: Kiss Sámson Endre református lelkipásztor,
dr. Osváth Lász|ő gondnok) részére 5 000 000 Ft felhalmozási célú támogatást nylijt az II07
Budapest, Bihari utca9/A szám alatti templom épületének felújítására a Budapest Főváros X.

kerület Kőbányai Onkormányzat 2025' évi költségvetéséről sző|ő 2/2025. [II. z0')
önkormányzati rendelet [a továbbiakban: költségvetési rendelet) 12' melléklet 29. sora
(Képviselő-testület általános tartalékal terhére'
2' A Képviselő-testület felhatalmazza a po|gármestert a támogatási szerződés megkötésére,
továbbá felkéri az előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, valamint a költségvetési
rendeletben történő átvezetés érdekében a szükséges intézkedés megtételére'
Határidő: azonna|
Feladatkörébenérintett: aHumánszolgáltatásiFőosztá|yvezetője

a Gazdasági és Pénzügyi F ő o sztá|y v ezetőj e

Elntik: 72 igen,1 tartózkodással döntöttünk. Lezárom a napirendet'

31. napirendi pont:
Az Utcafront Menedék Hajléktalan Személyek és Szenvedélybetegek Integrált

Intézménye támogatása
Előteriesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök Harmincesgyes, az Utcafront Menedék Hajléktalan Személyek és Szenvedélybetegek
Integrált Intézménye támogatása. Vékony Csongor következik'

Vékony Csongor Levente: Köszönöm a szót' Örömmel fogadtam ezt az előterjesztést. Az
elmúlt hónapokban többször emlékeztem meg a hajléktalanok helyzetéről Kőbányán, azon
belül is kiemelt figyelmet fordítottam a Terebesi-erdő melletti erdős területekre, és most arról
hozhatunk döntést, hogy egy felmérés keretében részletes beszámolót kapjunk a fennálló
helyzetről. Ezze| párhuzamosan az aktuális Kőbányai Hírek havilapban szintén a
hajléktalanokról és a hajléktalanszállókról olvashatunk két oldalon keresztül. Ilyenkor érzem
azt,hogyvolt értelme felszólalnom, mert az adott ügyképviselete nem a felszólalás befejeztével
ért véget. Az előterjesztés támogatását javaslom mindenkinek' Köszönöm.

Elntik Megnyugtatom Képviselő urat, hogy nem is ahozzászólása nyomán keletkeztekezekaz
intézkedések. Indítom a szavazást'

L4o/2o2s. (IV. 17.) KOKT határozat
az Utcafront Menedék Hailéktalan Személyek és Szenvedélybetegek Integrált
lntézménye támogatásáról
(13 igen, egyhangú szavazatta|)
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Utcafront
Menedék Hajléktalan Személyek és Szenvedélybetegek Integrált Intézménye [székhely: 1102
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Budapest, Bánya u' 7', adőszáma: 78977943-I-42, képviseli: dr. Miletics Marcell
intézményvezető) részére 1664 330 Ft egyszeri működési támogatást nyújt a kerületben élő,
hajléktalan életmódot folytató személyek felméréséhez kapcsolódó kutatás megvalósításához a
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai onkormányzat2025. évi költségvetéséről szőló 2/2025.
[II' 20') önkormányzati rendelet (a továbbiakban: költségvetési rendeletJ 12' melléklet 11. sora
[Előre nem tervezett feladatok tartaléka) terhére.
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a po|gármestert a támogatásÍ szerződés megkötésére,
továbbá felkéri az előirányzat_átcsoportosítás végrehajtására, valamint a költségvetési
rendeletben történő áwezetés érdekében a szükséges intézkedések megtételére.
HatárÍdő: azonnal
Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője

a Gazdasági és PénzügyiFőosztály vezetője

Elnök: 13 igen, egyhangú szavazatta| döntöttünk.Lezárom a napirend tárgyalását.

32. napirendi pont:
A Budapest Főváros X. kerüIet Kőbányai Polgármesteri Hivata|2024. évben végzett

tevékenys égér ő| szóló beszámoló
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián iegyző

Elnök Megnyitom a harminckettes napirendünke| ami a Kőbányai Polgármesteri Hivatal
2024' évben végzetttevékenységérő|szőlő beszámoló' Ács Andreának fogok itt szót adni, bár
időközben áttanulmányozva azt a mellékletet, amelyet az eredeti levelében még nem küldött,
itt majd olyan hatósági kérdése[ hatóságra tartoző kérdések merülnek föl, amelyek nem
önkormányzati ügye[ majd|egyző úr elmondja, hogy milyen módon és milyen keretek között
tud arra esetleg válaszoIni.

Ács Andrea: Nagyon szépen köszönöm. Tisztelt Polgármester úr, jó gyakorlat-e egy
betonfogadó a családi fészek mellett? Az elmúlt öt évben írásban már fordultam Polgármester
úrhoz és Jegyző űrhoz is a fogadó utcában hosszú évek óta folytatott ipari tevékenységgel
kapcsolatban. A környéken élő lakók ismételten kérdéssel fordultak hozzám, tudunk-e tennÍ
bármit azért, hogy a kevert beton, építési betontermék beton, gipsz, és cement termékek
gyártása ezen a területen befejeződjön. Kérem önöket, hogy bizonyosodjunk meg arról, hogy
az itt üzemelő telep működése a hatályos jogszabályi rendelkezéseknek még megfelel-e?
Amennyiben nem, akkor a lehetőségeinkhez mérten tegyünk meg mindent annak érdekében,
hogy szabályos keretek között, ha lehetséges, kerüljön megtiltásra a tevékenység. Kérem, hogy
amennyiben Polgármester úr, elnézést, egyetért a fentiekkel, akkor tájékoztassuk ezekről a
fejleményekrő| az ott élő lakótársainkat mert a tiszta levegő és a nyugodtan szabadban
eltölthető idő minden kőbányainak jár. Köszönöm és várom a választ'

EInök: Kőbánya Budapestnekaz a kerülete, ahol jelentős mértékű a gazdasági tevékenység és
ez a gazdasági tevékenység azt is mondhatjuk, hogy egy ideig organikusan fejlődött, majd
nagymértékben keveredett a lakófunkcióval, vagy fordítva' Az elmúlt évek során nagyon
komoly törekvésünk volt, hogy ezeket a különböző funkciókat szétválasszuk, köztük akár
útközőzőnákat hozzunk létre, olyan vegyes intézményi területeket, melyek átmenetet
jelenthetnek a kétféle, sok esetben egymást zavarő tevékenység között. De vannak olyan
területek és még hosszan meglesznek azok a területek, ahol az együttéléssel számolni kell.
Ilyen például ez a térség is, a Gyárdűlő térsége, amely jellemzően egyébként az elmúlt
évtizedekben gazdasági funkcióval bírt, munkahelyek sokasága jellemezte és a közelmúltban
jelentős átalakuláson ment keresztül és megjelent a lakófunkció is. Biztos, hogy majd azokat a
zárványokat amelyek itt megjelenneh ha ezeket lehet egyáltalán zárványnak tekinteni, meg
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akár a Bihari úton, akár a Fogadó utca-Árpa utca térségében, akár itt az említett betonüzem
vonatkozásában előjönnek, felmerülnek. Ezeket nagyon nehéz lesz különválasztani. Majd
Jegyző úr elmondja azt,ho1y jogszerű Vagy nem jogszeríi, de tartok tőle, hogy igen' És azt is
tudom, hogy ahol már megtörtént, vagy megtörténhetett ennek a helyzetnek a rendezése, az
sehol sem volt egy egyszerű folyamat. Nagyon komoly érdekeh gazdasági érdekek ütköztek.
Láttunk erre jó megoldásokat, jó péIdákat, akár egy másik betonkeverő üzem esetében, ahol az
átalakuló Gergely utcai sávban ma már a Közterület-felügyelet mellett, az önkormányzatnak
Van egy olyan ingatlana, amely egyébként korábban egy vasüzem, illetve egy betonkeverő
üzem területét jelentette'Jegyző úr, bocsánat, Ács Andreának ügyrendi kérdése van.

Ács Andrea: Igen, köszönöm szépen' Az lenne a kérdésem, hogy most ezt azonnali kérdésként
kellett kezelni? Tehát csak egyszer mondhattam el a véleményemet, vagy pedig
hozzásző|ásként? Mert ha hozzászőIásként, akkor még szeretnék valamit hozzátenni.

Elnök: Napirend keretén belül vagyunh tehát itthozzászóIásként kell tekinteni.

Ács Andrea: |ó. Nagyon szépen köszönöm. Annyit hozzá szeretnék tenni, hogy 2020-ban
kaptam egy levelet Polgármester úrtól ésJegyző úrtól és akkor az történt, hogy egy 30 napra
Ídeiglenesen sikerült bezáratni ezt az, idézőjelbe téve, üzemet. De természetesen a hatósági
eljárások hosszasan - ezt majd akkor Jegyző úr mindjárt kifejti -, ment és mindent rendben
találtah tehát nincsen légszennyezés, semmiféle probléma nincsen, sem munkajogi probléma,
tehát ennek megvolt a menete, és én erről az ott é|őket többször is tájékoztattam. Na most ugye,
amikor jő idő van, odaszáll a por, kinyitják az ablakot, bemegy a por a lakásba, és ez mindig
visszatér, és én elmondtam az ott élőknek, hogy ez a kft' ott jogszerűen Van jelen, tehát az, az
ipari tevékenység, amelyet folytat, arra ő annak idején engedélyt kapott, szabályos keretek
között, és ahogy Polgármester úr is mondta, ezze| egye|őre nem tudok rá jobb megoldást,
egyelőre együtt kell élni ezze|, hogy ők ott vannak' Merthogy próbáltul1 tehát |egyző úrnak
szerintem én annak idején meg is köszöntem, hogy végigment a hatósági folyamat, de
semmilyen rendellenességet nem találtah és mivel újra megkerestek a lakók, ezért én azt az
ígéretet tettem nekih hogy újra rá fogok erre kérdezni, hogy történt-e egyáltalán azőta
bármilyen pozitív változás, vagy pedig még mindig az van, hogy működhet, működik, betart
minden szabá|yt és nem úgy működik ez, hogy kimegyünk és azt mondjuk ott az ipari
tevékenységet folytató cégnek, hogy akkor tessék egy pár kilométerrel arrébb menni, hogy
biztosítunk Önöknek helyet. Tehát hogy ez nyilván nem így működik, csak szerettem volna,
hogyha erről ennyi év elteltével ismételten beszélünk' És akkor várom |egyző úrnak avá|aszát,
tud-e valami biztatót mondani az ottlakóknak? Köszönöm szépen.

Elnök: |egyző úr' Kérlek a lehetőségekvagy keretei között.

Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen' Igen, fontos ott kezdeni, hogy nem önkormányzati
ügyről vansző,tehátigazából a képviselő_testület hatásköre nem terjed ki erre a kérdésre, de
Képviselő asszony a korábbi tájékoztatásban foglaltakat összefoglalta, és ehhez nyilván hozzá
lehet tenni a legfrissebb információkat annyiban, hogy egyrésztaz önkormányzat, a Képviselő-
testület amit e vonatkozásban tehetett a szabályozásnak a módosításáva|, azt réges-régen
megtette. Az építési szabá|yzat, illetve annak a rendeltetésekre vonatkoző, az itt működtethető
rendeltetésekre vonatkoző szabályok azok régen módosultak. Egy ilyen üzem természetesen
ma már nem lenne létesíthető és nem kaphatná meg az engedélyeket a működéséhez, de az
ilyen szabá|yozás az nem lehet visszaható hatályú' Tehát mivel ez az územ ez ZOO3-ban akkor
éppen egy jogszabá|yváltozás miatt egyébként jóval régebb óta működik, de a legutóbbi
telepengedélyezési eljárás az2003-ban volt, rendelkezik a tevékenységéhez az engedélyekkel'
Folyamatosan vizsgáljuk egyébként hivatalból az üzemnek a működését' A szakhatóságok
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tehetnének olyan megállapításokat, akár a zaj-, akár a légszennyezés kibocsátásával
kapcsolatban, amelyek az üzemnek a működését befolyásolhatnák vagy bezárást tennének
lehetővé. A hatóságom is ellenőrizte az ingatlant egyébként az utóbbi időben, panasz nem
érkezett, tehát hatósági eljárás panasz kérelem alapján nem indult. Ez az említett 2020-as
eljárás óta. A hivatalbóli ellenőrzés legutóbb 2023-ban történt a helyszínen. A jogszabályi
feltételeknekazúzem működése megfelel, tehát sem az ipari hatóságok, sem a szakhatóságok
nem állapítottak meg, sem a közszolgáltató( ugye itt csatornahasználati problémára is volt
korábban bejelentés, a csatornaszo|gá|tatő sem állapította meg a csatornarendszernek a nem
megfelelő használatát' Tehát nincs a jogszabályi helyzetben sem, illetve a hatósági engedélyek
vonatkozásában sem változás azőtaa2020-as állapot óta, amiről korábban Képviselő asszonyt
tájékoztattam'
Ha már szólok, akkor a hivatal beszámolójával kapcsolatban csak egy-két mondat erejéig
venném igénybe a tisztelt Képviselő-testület türelmét, hiszen a beszámoló hosszasan,
részletesen taglalja a hivatal tevékenységével kapcsolatos különböző információkat
statisztikai adatokat. Igyekszik a nyilván a feladatellátásra vonatkozó szabályok mentén
áttekintést adni azzal kapcsolatban, hogy melyek a Polgármesteri Hivatalnak a legfontosabb
feladata, azokat milyen szervezeti struktúrában, milyen működési rend mellett, milyen
eredményességgel látja el. Számos kötöttség mellett, nyilván elsősorban a jogszabályi
kötöttség mellett, egyébként megfelelő anyagi és tárgyi eszközrendszer mellett a folyamatos
megújulásnak, azűj eszközöknek, eljárásoknak az igénybevéte|éhez, ehhez a képviselő-testület
a költségvetésben mindenféle téren megfelelő eszközöket biztosít, akár a személyi juttatások
tekintetében, akár az eszközrendszer rendelkezésre állása tekintetében. Én szeretném
megköszönni minden munkatársamnak, aki ennek a beszámolónak nem magának a
beszámolónak az elkészültéhez, persze az is egy jelentős munka ilyenkor az évnek atavaszán,
de aki részt vett mindazon feladatokban, amiről ez abeszámoló ilyen módon szólni tud, és

köszönöm szépen minden vezető és minden szervezeti egységben dolgozó munkatársamnak
az o daadő, lelkiismeretes munkáj át. Köszönöm szépen.

Elnök: Köszönöm jegyző úr' Weeber Tibor alpolgármester úr

Weeber Tibor |ózsef: Köszönöm szépen' Ez a napirendi ugyan minden évben van, de néha
átsiklik felette egy képviselő. Nagyon izgalmas pedig, mert nyilván azt a területet jobban követi
az ember, ami kifejezetten az ő szíve ügye, de az,hogy az egész hivatalra rálásson, arra az egy
kiváló lehetőséget nyújt, és nagyon hasznos volt' Engem kicsit meglepett, lehet, eddig |azábban
Vettem, most kicsit több időm volt, és jobban elmélyedtem a részleteiben, és úgy magam is
elszégyelltem magam, hogy lehet, hogy ezt alaposabban kellett volna az e|őző években is
átolvasnom a többi részre Vonatkozóan is, mint ami kifejezetten az én területem.
Viszont egyetlen mondatban hadd reagáljak ugye Ács képviseIő asszonyn ak ahozzászőIására,
ami engem azért lepett meg, mert meg is válaszolta a kérdéseit, tehát magyarán nem egészen
értettem, hogy mi vo|t az alapja. A képviselői munkánk kapcsán, ami nyilván a lehetőségeken,
tényleges lehetőségi határainkon túl mindig más feladatokkal is ellát, vagy meglep minket, Vagy
ellát, sokszor olyan problémákba ütközünk, amiket nem tudunk megoldani és egyébként nem
is tartozik a képviselői feladatunk közé, de ráadásul nem tartozik a képviselő-testület elé még
annyira sem' Tehát én csak azt szeretném kérni, mivel minden képviselő bejönne olyan
napirendekkel, vagy olyan kérdésekkel, amikhez semmi köze nincs, vagy hatásköre nincs
ennek, akkor minden alkalommal egy-másfél órával hosszabbak lehetnénk körülbelül a

testületi ülésen anélkül, hogy bármilyen érdemi intézkedést tudnánk tenni' Megvannak azoka
források, amin fordulhatunk az országgyűlési képviselőkhöz, amelyben olyan jellegű dolgok
vannak. Ielezhetjük persze Jegyző úr felé és a Hivatal is megpróbál tenni dolgokat de szerintem
vannak dolgoh amiket nem kéne itt csak azért, hogy minél többet szerepeljünk a testület elé
hozni.
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Elnök: Ács Andreának adok szót.

Ács Andrea: Köszönöm szépen a szót. Egyrészt köszönöm a választ Polgármester úr, meg

|egyző űr válaszát Másrészt meg Weeber alpolgármester úrnak reagálva, hogy ez nem
önkormányzatíugy, értem, hogy nem az, de akkor ne adjanak nekem szót. Másrészt szerintem
meg azért fontos, hogy ilyenkor ezt elmondjuk, mert én ahogy járok a lakosok között, szóval
azért ez nem világos a lakosság számára, és én azért szerettem volna, hogy ez itt elhangozzon,
hogy értsék meg, hogy az onkormányzat ebben nem tud már mit tenni. Tehát elmentünk a falig,
akármilyen színezetú az önkormányzat, teljesen lényegtelen' nem tudunk benne többet
segíteni, és én ezért köszönöm a Jegyző úrnak a vá|aszát, mer megerősített benne, tehát hogy
ennyi. Tehát hogyha valamit szeretnénk még. Én egyébként nagyon szívesen látnám Dunai
Mónika országgyúlési képviselő asszonyt, sose találkoztam vele, teljesen jó lenne, hogyha
egyszer eljönne és akkor én nagyon szívesen elmondom neki, hogy Van egy ilyen probléma,
nem önkormányzati ügy, mi az, amiben tud segíteni. De félretéve a politikai megnyilvánulást,
én nem sztárolni szeretném magam itt az önkormányzati képviselő-testületi ülésen. Az,hogy a
testületi ülés meddig tart hát a Fővárosi Közgyűlést tessék megnézni, vagy akár a IX' kerületet.
ott ilyenkor még fél egykor, sőt hát még nem tudom, még a második napirendnél tartanak'
Szóval engedje meg alpolgármester űr azt a lehetőséget a polgármester úrnak, hogy ha a
Polgármester úr úgy gondolja meg |egyző úr, hogy amit én fölteszek kérdést, az nem ide
tartozih akkor ne adjon nekem szót mert ehhez megvan a joga. Köszönöm szépen. Hát, ha
nincsen meg a joga, akkor beszéljék meg egymással. De ezt én most sértőnek, ne haragudjon,
de ezt én most sértőnek neveztem. Tehát azért ne zárjuk már be magunkat ebbe az épületben'
Hallgassuk meg a kint élőket is. Köszönöm,

Elnök: Dunai Mónikának, jelezni fogom, hogy szívesen látnánk. Egyébként én a múlt hét előtti
héten egyeztettem vele, rendszeresen szoktunk Kőbánya ügyekről akkor épp a mozgásszervi
rehabilitációs osztály Kőbányán tartásáról egyeztettünkvele és Államtitkár úrral a szomszédos
épületben, tehát szoktunk találkozni és kőbányai ügyekben közösen föllépni. Most már
befejezem, bár adhatnék Ács Andreának is szót, de akkor inkább adoh és akkor majd utána
mondom.

Ács Andrea: Köszönöm szépen, csak gondolkodtam, hogy hányadszor szóltam hozzá.
Egyébként én látom azt, hogy Polgármester úr találkozik Képviselő asszonnyal, meg
Szentkirályi Alexandra képviselő asszonnyal is. Én ezzel úgy vagyok, hogy nagyon jó, hogy itt
vannak, nagyon örülök, hogy egyáltalán Kőbányán látom őket. Segítsenek tehát azért vannah
hogy segítsenek fővárosi ügyekben is, meg az ilyen ügyekben is. Én nagyon örülök egyébként a
Liget térnek is a teljes szívemből, mert amilyen állapotok vannak ott most, az legalább
megoldottá válik. Tehát én látom egyébként, hogy Polgármester úr kikkel tárgyal' Egyébként
örvendetes. Még egyszer nagyon szívesen fogadnám, hogyha itt ülne a sorok között. Köszönöm
szépen'

Elnök: Valóban igyekszem mindenkivel tárgyalni, akivel közösen elő lehet mozdítani Kőbánya
ügyeit. Találkoztam már Ítt a házban Szaniszló polgármester úrral is, akivel nemcsak a két
kerület ügyeit beszéltük át, hanem a fővárosi kérdéseket is, hisz fővárosi képviselő is. De
találkoztam Rózsa polgármester úrral is a zuglói polgármesterrel. A múlt héten egyeztettem
Kovács Péterrel és Horváth Tamással, a másik két szomszédos kerület vezetőjével, hogy
hogyan tudnánk lomtalanítási és szúnyoggyérítési ügyekben közös álláspontot megfogalmazni.
Tehát a fővárosi kerületvezetők azért, különösen az egymás mellett é|ők egyeztetik azokat a
kérdéseket, melyek megoldásában Vagy ellentét feszül közöttük mert akár ez is előfordulhat,
és ezt föl kell oldani, vagy közösen érdemes és lehet föllépni bizonyos ügyek megoldásának
érdekében. Tehát ezek nem ritka és nem egyedi alkalmak' Csak annyit szerettem volna
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mondani a beszámolóval kapcsolatban, hogy én azértát szoktam eztbongészni és szerencsére
benne élek a mindennapokban, tehát a jő részéről, még ha nem is számszeríi vonatkozásban,
hanem a munkát tekintve ismerettel rendelkezem és meg szoktam nézni más kerületek
működését is, vagy akár hasonló beszámolóit, és bár arra neveltek mindig, hogy ha hazamegyek
az iskolából, akkor a saját érdemjegyemet magyarázzam és azza| fogla|kozzak és ne a másik
gyerek e||enőrzőjét tárjam a szüleim elé. De megteszem. Elmondhattam volna a xórnRt-nét
is, mikor az anyagát tárgyaltuk, hogy láttam a napokban egy másik fővárosi kerület virágos
tavaszi képeit és örömmel nyugtáztam, hogy a miénk az lehet, hogy egy kicsit gazdagabb' És
szoktam így beszámolókba is beletekinteni, és örömmel látom, hogy nemcsak az anyag
minőségében, amely összefoglalja azt a tevékenységet, amelyet végeztünk, hanem a mögötte
levő tartalomban sem állunk nagyon rosszul. Úgyhogy ehhez mindenkinek gratulálok 'Szavazni
fogunk. Kicsit elbizonytalanodtam, hogy ezt el kellene most fogadnunk Iegyző úr, mert jó, mert
beszámoIó, igen, már látom is, hogy beszámoló, de olyan régen ülünk itt.

L4Llzozs. (IV. 17') KOKT határozat
a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivata| 2024. évben végzett
tevéke nys é gér ő| sző|ő b e számo ló ró l
(13 igen, egyhangú szavazatta|)
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testüIete a Budapest Főváros
X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal 2024. évi tevékenységéről sző|ő beszámolót
elfogadja.

Elnök 13 igen, egyhangú szavazatta| döntöttünk.

33. napirendi pont:
Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai önkormányzat2025.I-V. havi

várható likviditási helyzetéről
Előteriesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Két tájékoztató fog következni. Az e|ső a likviditás' Nincs bejelentkezés. Lezárom a

napirendet

Budapest Fővdros X. kerüIet Kőbányai Ónkormőnyzat Képviselő-testülete a Budapest Főváros X.

kerület Kőbdnyai 0nkormónyzat 2025. I-V. havi vórható likviditősi helyzetéről szóIó
tdj éko ztató t (2 0 3. s z ómú el ő te rj e szté s t) m e g tárgy alta.

34. napirendi pont:
Táiékoztató a leiárt határideiű végrehaitott, valamint a további intézkedést igénylő

képviselő-testüIeti határozatokról
Előteriesztő: Dr. Szabó Krisztián iegyző

Elnök: Megnyitom a következőt, a lejárt határidejű határozatokat'Ezt a napÍrendet is le tudom
zárni'

Budapest Főváros X' kerület Kőbőnyai )nkormányzat Képviselő-testülete a lejórt hatőridej(Í
végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő képviselő-testüIeti hatdrozatokróI szólő
tój ékoztatót (2 1 3. szőmú előterj esztést) meg tdrgyalta'

A kovetkező napirendÍ pont az informdciós önrendelkezési jogról és az informőciószabadsógról
szóIó 2011. évi CXIL törvény 5. 5 u bekezdése alapján bizalmas jelzéssel ellátott előterjesztés'
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35. napirendi pont:
A Budapest Főváros XI. Kerület Ú|ruaa onkormányzatáva|kötendő ellátási szerződés

Előterjesztől Weeber Tibor alpolgármester

EInök: Zárt ülésen tárgyalhatnánk a következő napirendet, sőt zárt ülésen tárgyalhatnánkaz
azt követő napirendeket is, de nincs ilyen irányú kezdeményezés, úgyhogy nyilvános ülés
keretében a harmincötös napirendet fogjuk tárgyalni és szerintem meg is indíthatom a
szavazást.

t42 / 2025. (W. L7 .) KÖKT határozat
a Budapest Főváros XI. Kerület Ú|buaa onkormányzatáva|kötendő ellátási szerződ'ésrő|
[13 igen, egyhangú szavazatta|)
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest Főváros
XI' Kerület Újuuaa Önkormányzatáva| Varga Eszter lldikó Újtuaai Szociális Szolgálat (1105
Budapes! Keveháza utca 6.) útján történő nappali ellátására kötendő megállapodást az L.

melléklet szerinti tartalommal jóváhagla, és a feladatellátásra a2025. évben bruttó 2 477 I30
Ft összegű fedezetet biztosít a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai önkormányzat2025. évi
költségvetéséről szóló 2/2025' (II. 20.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: költségvetési
rendelet) ].2. melléklet 11. sora (Előre nem tervezett feladatok tartaléka) terhére.
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a po|gármestert az I' pont szerinti ellátási szerződés
megkötésére, továbbá felkéri az előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, valamint a
költségvetési rendeletben történő átvezetés érdekében a szükséges intézkedések megtételére'
Határidő: 2025' április 30.
Feladatkörébenérintettl aHumánszolgáltatásiFőosztáIyvezetője

a Gazdasági és PénzügyiFőosztá|y vezető)e

1. metléklet a 142/2025. (M. 17.) KÓKr hatdrozathoz

Iktatószám:(Megbízó)zSzEo/ /zozs
Iktatószám : (Megbízott) :.............. ...,. / 2 ozs
Iktatószám: (Intézmény) :............... ... / 2o2s

M E GÁt LAP o DÁs
(fogyatékos személyek nappali ellátására)

amely létrej ött egyr észr ől
Név:BudapestFőváros BudapestFővárosX.kerületKőbányaiÖnkormányzat
Székhely: 1102 Budapest, Szent Lász|őtér 29.
Adószám: 75735739-2-42
KSHstatisztikaiszámjel: 1551400484773270I
Bankszámlaszám: oTP Bank Nyrt. 11784009-15510000

képviseli D. Kovács Róbert Antal polgármester (a fogyatékos személyek nappali ellátását
megrendelő, a továbbiakban:,,Megbízó"),

másrészről
Név:
Székhely:
Adószám:
KSH statisztikaÍ számj el:

Budapest Főváros XI. Kerület Ú|uuaa önkormányzata
1 113 Budapest, Bocskai i)t 39 -47.
15735746-2-43
I57 357 46-8417-327-01.
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Bankszámlaszám: 77784009-1551100L
képviseli dr. Lász|ő Imre polgármester [a fogyatékos személyek nappali ellátását nyújtó
i ntézm é nyt fe nntartó, a továb b i akb an :,, Me gb ízott" )

továbbá
Intézmény neve: Ú|nuaai Szociális Szolgálat
Székhely; 1115 Budapest, Keveházau' 6'
Adószám: 76918456-2-43
KSH statisztikaiszámjel: 16978456-8B10-322-07
Bankszámlaszám: L7784009-1'6978456

képviseli Mátics Katalin intézményvezető (a fogyatékos személyek nappali ellátásában
szolgáltatást nyújtó, a továbbiakban:,,USZOSZ")'

között az a|ábbi feltételekke|2025'július 1' hatállyal:

I' A Megállapodás tárgya

Aszerződő felek jelen Megállapodást a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról
szőIő 1993' évi III. törvény [a továbbiakban: Szt.J 86. $ valamint a 90. $ [4J bekezdés
rendelkezései szerint fogyatékos személyek nappali ellátása [Szt. 65/F. s t1)
bekezdés c) pont) feladat biztosítása érdekében kötik meg a Megbíző Képviselő-
te stü l eté n ek I 42 / 2 0 25' (|v' 77') számű határ ozata alap j án.

It. A szociális alapellátás

7. A Megbízott fogyatékos személyek nappali ellátását biztosítja az Szt' 65/F. s [1)
bekezdés cJ pontja szerint a fenntartásában működő USZoSZ-ban a Kelenföldi
Szociális Ház (III9 Budapest, Fejér Lipót utca 59.) telephelyen'

2' A Megbízott fogyatékos személyek nappalÍ ellátására Budapest Főváros
Kormányhivatala [1035 Budapest, Váradi u' 15') által BP/0502/00075-2/2025'
ügyiratszámon,2025, január B. napján kiadott szolgáltatói bejegyzéssel (működési
engedély) rendelkezÍk (Ágazataíazonosító: s00090B1 S05234BB). Az engedélyezett
férőhelyek száma: 36 fő.

3. Az USZosZ a hatodik életévüket betöltött, önkiszolgálásra részben képes
[fogyatékos) vagy önellátásra nem képes [halmozottan fogyatékos), de felügyeletre
szoruló személyek részére biztosít lehetőséget a napközbeni tartózkodásr4 társas
kapcsolatokra, valamint az alapvető higiéniai szükségleteik kielégítésére, továbbá
megszervezi az ellátást igénybe vevők rtapközbeni étkeztetését.

4 A Megbízott kijelenti, hogy jelen Megállapodásban vállalt feladatához a szükséges
engedélyek és feltételek rendelkezésre állását a Megállapodás hatálya alatt
folyamatosan biztosítj a.

III. A szolgáltatás biztosítása

1. )elen Megállapodás keretében Megbíző megbízza a MegbÍzottat, hogy _ aMegbíző
illetékességi területén bejelentett lakcímmel rendelkező és e címén életvitelszerűen
élő - ellátást igénylők részére a jelen Megállapodás IV. 1' pontjában részletezett
ellátást biztosítsa az USZ0SZ-ban.
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z' |elen Megállapodás megkötéséről.aMegbÍzó értesíti az érintett ellátást igénybe vevők
törvényes képviselőjét, illetve koz|i azUSZoSZ-szal az érintett ellátást igénybe vevők
Szt. 18. S-a szerinti adatait.

3. AzUSZOSZ az ellátást igénybe vevővel, illetve annak törvényes képviselő/ivel/jével -
azSzt. vonatkozó rendelkezéseinek megfelelően - kötött megállapodásból, illetve az
ellátás megszűnése esetén az annak tényét igazolő okiratból 15 napon belül 1-1
példányt küld a Megbízó és a Megbízott részére is.

IV. A Megbízott kötelezettségei

L Megbízott 2025' július 1' napjától legfeljebb 1 fő, Budapest X. kerületi bejelentett
lakcímmel rendelkező, s e címen életvitelszerűen élő személy részére fogyatékosok
napp ali ellátását b iztosítj a az U SZoSZ-o n keresztül.
Ennek keretében vállalja az ellátást igénybe vevő ellátását, gondozását, valamint napi
háromszori (egyszeri meleg) étkeztetését.

2,' Az USZ)SZ a IV. 1. pontban meghatározott szociális alapfeladat ellátását az annak
szakmai tartalmára vonatkozó külön jogszabályok és szakmai követelménye\
nyilvántartási és adatkezelési kötelezettségek betartása mellett végzí, az azokban
megkövetelt személyi és tárgyi feltételekkel rendelkezik.

3. A Megbízott kötelezettséget vállal, hogy a vonatkozó jogszabályokban foglalt
adatkezelési és adatvédelmi szabályokat betartja'

4. A Megbízott az Szt' 12L. s (2J bekezdés jJ pontja alapján az adatszolgáltatási,
valamÍnt statisztikai adatgyűjtési kötelezettségének eleget tesz és a szükséges
adatokat aMegbíző rendelkezésére bocsátja. Az adatokat a Megbízott a valóságnak
megfelelő tartalommal térítésmentesen köteles szolgáltatni'

5. Felek kötelesek minden olyan változásról, rendkívüli eseményről egymást értesíteni,
amelyek jelen Megállapodás tartalmára érdemi hatással vannak és egyeztetést,
illetőleg további intézkedést igényelnek'

6. A Megbízott haladéktalanul köteles a Megbízót írásban tájékoztatni, amennyiben
akadályba ütközik a Megállapodásban foglalt kötelezettségeinek teljesítése.

7' A Megbízó a jelen Megállapodás tárgyát képező szociális alapfeladat ellátását
ellenőrizheti. A Megbízott és az USZ)SZ köteles az el|enőrzés során a Megbíző
megbízottjának átadni az e||enőrzéshez szükséges valamennyi iratot, illetve köteles
biztosítani az iratokba való betekintést. Ez alól kivételt képez az ellátást igénybe
vevőkre vonatkozóan az egészségügyi és ahozzájuk kapcsolódó személyes adatok
kezeléséről és védelmérő| sző|ő 1997. évi XLVII. törvényben meghatározott
egészségügyi adatok megismerése'

V. A szolgáltatás díia

7. Felek megállapodnak abban, hogy a IV. 1. pontban meghatározott feladatra a
Magyarország mindenkori éves költségvetésében meghatározott állami normatíV
hozzájárulást a Megbízott igényli és használja fel'
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2' A Megbíző negyedévente a IV.1. pontban meghatározott ellátás szolgáltatási
ellenértékét - mint vásárolt szolgáltatást - az ellátást igénybe vevők á|tal az USZOsz-
ban ténylegesen igénybe vett napok alapján - a számviteli törvénynek megfelelően,
elsősorban elektronikusan - kiállított számla ellenében utólagosan téríti meg'

3' A szolgáltatás díja a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokrólsző|ő 52/2077 ' (n|.
21.) XI.OK rendelet L számű Mellékletében a fogyatékos személyek nappali
ellátásának intézményi térítési díjaként meghatározott összeg.

4. A Megbízó a szolgáltatási ellenértéket az UsZosZ oTP Bank Nyrt. 11784009-
76918456 számű bankszámlájára valő utalással a szám|a kézhezvételét követő 15
napon belül köteles megfizetni. Amennyiben a szám|a tartalmi, illetve formai
okokból nem felel meg a vonatkozó jogszabályokban foglaltaknak, a 15 napos fizetési
határidő a jogszabályoknak megfelelő számla beérkezésének napjától kezdődik. A
számla mellékletét képezi a gondozási naplóból az ellátást igénybe vevő/k/re
vonatkozó - az USZoSZ vezető)e által hitelesített - kivonat, illetve annak összesítő
táblázata' A számla teljesítésigazo|ására Budapest Főváros X. kerület Kőbányai
Polgármesteri Hivatal Humánszolgáltatási Főosztály vezetője vagy a Szociális és
Egészségügyi osztá|y vezetője jogosult' A fizetés abban az időpontban számít
teljesítettnek, amikor a jogosult (Megbízott) fizetési szám|áján a jogosult
szám|avezető bankja jőváírtavaw aztjóvá kellett volna írnia.

5' AmennyibenaMegbízőjelen Megállapodásban rögzített fizetési kötelezettségét nem
teljesíti határidőre, úgy a Megbízott jogosult külön számlán a késedelem minden
napjára a Polgári TörvénykönyvrőIszőló z0I3. évi V' törvény [a továbbiakban: Ptk.)
szerinti késedelmi kamatot felszámítani'

6' Felek megállapodnak abban, hogy amennyiben a Megbíző a Megbízott irányában
fennálló kötelezettségét a Megbízott írásbeli felszólításának kézhezvéte|ét követő 90
napon belül - felhívás ellenére - nem teljesíti, úgy a Megbízott jogosult jelen
Megállapodást a VI/5. pontban foglaltak alapján felmondani'

7' A Megbízott az intézményi térítési díjat a mindenkori vonatkoző 1ogszabá|yi
rendelkezések maradéktalan betartásával köteles meghatározni.

B. A MegbízottazUSZoSZ-ban nyújtott szolgáltatásért személyi térítési díj beszedésére
jogosult.

9' Az ellátást igénybe vevő törvényes képviselrő/i/je által fizetendő személyi térítési díj
mértékét az U SZo SZ v ezetője állapítj a m eg.

10. A személyi térítési díj vonatkozásában a Megbízónak térítési kötelezettsége nem
keletkezhet.

7L MegbÍzott vállalja, hogy évente egyszer - március 31-éig - részletes szakmai
beszámolót készít, amelyben tájékoztatja a Megbízót a vállalt szociális
alapszolgáltatás (fogyatékos személyek nappali ellátása) e|őző évitevékenységéről'
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u. AMegállapodáshatálya,megszíinése,felmondás

1' Szerződő Felek rögzítik, hogy jelen megállapodás a felek között 2025. július 1-től
határozatlan időre jön létre.

2' Ielen Megállapodás megszűnik:
- ha az ellátást igényb e v ev ő /k intézményi j o gviszonya me gszűnik;
-haaz UsZ0SZ jogutód nélkül megszűnik;
- a felek a Megállapodás megszüntetésére vonatkozó közös megegyezésével;
- felmondás esetén;
- ha az UsZosZ szakmai programjával, működési engedélyében foglaltakkal
ellentétes tevékenységet végez és a törvényességi felügyeletét ellátó szerv ezt
megállapítja.

3. Felek jelen Megállapodást közös megegyezéssel - a jelen megállapodás VI/4. pontja
szerint - bármikor jogosultak megszüntetni. A Megállapodás megszüntetése esetén
a felek külön megállapodásban rendelkeznek a kölcsönös elszámolások módjáról,
időpontjáról, a felek esetleges - a megállapodás megszűnését köVető időszakra
vonatkozó - kötelezettségeiről.

4. Felek jelen Megállapodást rendes felmondással, hat havi felmondási idővel, a másik
fél székhelyére megküldött, írásban tett nyilatkozattal szüntethetik meg.

5' Rendkívüli felmondásnak van helye, ha a másik fél jelen Megállapodásban vállalt
kötelezettségeit súlyosan megszegi' Ilyennek minősül különösen, ha az ellátást
igénybe vevő/kélete, testi épsége, egészsége kerül veszélybe a végzetttevékenység,
mulasztás kovetkezményeként, Vagy az UsZOsZ a szerződésben vállalt
kötelezettségeinek folyamatosan nem tesz eIege! vagy bizonyítottan a jogszabályok,
szakmai szabályok súlyos megsértésével, Ílletve a szükséges hatósági engedélyek
nélktil végzi.

6. A Megállapodás bármely okból történő megszüntetése esetén kötelesek a felek a

felmondási idő alatt a kötelezettségeiket teljesíteni. AzUSZ}SZ koteles biztosítani az
ellátást igénybe vevő/k tészére a fogyatékosok nappali ellátása szolgáltatás
folyamatos működését.

VII. Kártérítés

7. Megbízott vállalja, hogy a szolgáltatás időszakos hiánya, illetve a Megállapodás az
USZoSZ'nak felróható okból történő azonnali felmondása esetén - a ténylegesen
bekövetkezett kár erejéig - kártérítést nyújt Megbíző részére a kiesett szolgáltatás
vonatkozásában és időtartamára.

2' A kiesett szolgáltatással kapcsolatos kártérítési fizetési kötelezettség
vonatkozásában a Ptk. 6:4B. $_a szerinti kamatfizetési kötelezettség áll fenn'

VIII. A panaszok kezelése

7' A Megbízott a jelen Megállapodás tárgyát képező tevékenységével kapcsolatos
panaszokat köteles haladéktalanul, legkésőbb a panaszbeérkezésétő| számított 15
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napon belül kivizsgálni, illetve a panaszost és a Megbízót a vizsgálat eredményéről,
a megtett intézkedésekről 15 napon belül írásban tájékoztatni.

2. AMegbíző a Megbízott - jelen Megállapodásban foglalt - tevékenységével
összefüggésben ahozzá érkezett, keletkezett észrevételeket panaszokat azok
beérkezését követő B napon belül továbbítja a Megbízott részére.

x. Zárőrendelkezések

L |elen megállapodás alapját különösen az a|ábbijogszabáIyokhatározzák meg:
- azSzt.;
- a fogyatékos személyek jogairól és esélyegyenlőségük biztosításáról szóló 199B' évi
XXVI. törvény;
- az információs önrendelkezési jogról és az információszabadságról szőlő 2071' évi
CXII' törvény;
- a személyes gondoskodást nyújtó szociális intézmények szakmai feladatairól és
működésük feltételeiről szóló 7/2000' [I.7') SzCsM rendelet;
- a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások igénybevételérőlrsző|ő 9 /1'999.
(XL24.) SzC sM rendelet;
- a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások térítési díjáról sző|ő 29 /7993'
(11.17.) Korm. rendelet;
- a személyes gondoskodást végző személyek továbbképzéséről és a szociális
szabizsgáról szóló 9/2000' (uII' 4.) SzCsM rendelet;
- a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 52/2077 ' IXII.21.) XI'ÖK számú
rendelet;
- Magyarország - e Megállapodás fennállásának időtartamára vonatkoző - éves
költségvetéséről szóló törvény(ek).

z. Jelen Megállapodás módosításához Megbíző Képviselő_testületének döntése
szükséges
A képviselő személyében, illetve egyéb, a Felek elérhetőségi vagy adminisztratív
adataiban történő vá|tozás nem minősül a Megállapodás módosításának.

3' Felek a Megállapodásból adódóan keletkezett jogvitájuk eldöntését elsősorban
tárgyalás útj án kötelesek rendezni.

4. |elen Megállapodásban nem szabályozott kérdésekben a Ptk., az Szt. és az egyéb
vonatkozó hatályos jogszabályok rendelkezései az irányadóak.

5. Felek jelen Megállapodást elolvasták közösen értelmeztéh és mint akaratukkal
mindenben megegyezőt 6 [hat) oldal terjedelemben és 6 [hat) példányban írták alá.

Budapest,2025

Megbízott képviseletében: Megbíző képviseletéb en :

dr. László Imre
polgármester
Budapest Főváros XI' Kerület
Ú1uuaa Önkormányzata

D. Kovács RóbertAntal
polgármester
Budapest Főváros X. kerület
Kőbányai Önkormányzat
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Ellenjegyezte:

dr. Tiba Zsolt
jegyző
Budapest Főváros XI' Kerület
Ú1uuaai Polgármesteri Hivatal

dr. Lantos Ottó
igazgatő
Budapest Főváros XI' Kerület
Ú1uudai Polgármesteri Hívatal

Pénzügyi ellenjegyzés

NovákAndrea
főosztályvezető

Szakmai és jogi ellenjegyzés:

Ehrenberger Krisztina
főosztályvezető

dr' Éder Gábor
osztá|yvezető

Az U SZ)SZ képvis eletéb en :

Mátics Katalin
íntézményvezető

Elnök: 13 igen, egyhangú szavazattal döntöttünk,Lezárom a napirendet.

A következő napirendÍ pontok - a Magyarorszőg helyi onkormányzatairól szóló 2011. évi
CLXXilX. törvény 46. s a bekezdés c) pontja alapján - zórt üIésen tórgyalható, de Ílyen jelzés
nem érkezett, az üIés nyÍlvános keretek közott folytatódik.

36. napirendi pont:
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat tulaidonában álló lakások

elidegenítésére történő kiielöIése
Előteriesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Megnyitom az Önkormányzat tulajdonában álló lakások elidegenítésre történő
kijelölése tárgy(t napirendünket' Nincs kérdés, hozzásző|ás' Indítom aszavazást.

L43/2025. (IV' 17.) KOKT határozat
a Budapest VII. kerület, Hutyra Ferenc utca 6-8. földszint 7. szám alatti ingatlan
elidegenítésre történő kiielöléséről
[12 igen, 1 ellenszavazattal)
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai onkormányzat Képviselő-testülete az Önkormányzat
tulajdonában álló, Budapest VII. kerület, Hutyra Ferenc utca 6-8. földszint 7 ' szám alatti,
337 9 3 / 0 / A / B he|yr a)zi számú ingatlant elidegenítésre j elöli ki'
2. A Képviselő-testület az ingatlan vételárát a forgalmi érték L00%-ának megfelelő összegben
határozzarrteg'
3. A Képviselő-testület felkéri a Kőbányai Vagyonkeze|ő Zrt'-t, hogy a bérlőt tájékoztassa a
lakás megvásárlásának lehetőségéről és annak feltételeiről.
Határidő: 2025.május 31'
Feladatkörében érintett: aGazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője

a Kőbányai Vagyo nkez e|ő Zrt. v ezérigazgatőja
BO



144/2025. (IV.17.) KOKT határozat
a Budapest X' kerület, Gyömrői út 39. földszint 2. szám alatti ingatlan elidegenítésre
történő kiielölésérőI
(72 igen, 1 ellenszav azattal)
1. Budapest Főváros X' kerület Kőbányai Onkormányzat Képviselő-testülete az Önkormányzat
tulajdonában álló, Budapest X' kerület, Gyömrői út 39' földszint 2' szám alatti, 41677 /0/A/4
he|yrajzi számú ingatlant elidegenítésre jelöli ki.
2. A Képviselő-testület az ingatlan vételárát a forgalmi érték 100%-ának megfelelő összegben
határozzameg.
3. A Képviselő-testület felkéri a Kőbányai Vagyonkeze|ő Zrt'-t, hogy a bérlőt tájékoztassa a
lakás megvásárlásának lehetőségéről és annak feltételeiről.
Határidő: 2025. május 31.
Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője

a Kőb ányai Vagyo nkez e|ő Zrt. v ezérigazgatő)a

!45 / 2025. (N. t7 .) KÖKT határozat
a BudapestX. kerület,Petrőczy utca 3B/A földszint 2.számalatti ingatlan elidegenítésre
történő kiielöléséről
[12 igen 1 ellenszavazattal)
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Önkormányzat
tulajdonában álló, Budapest X. kerület, Petrőczy utca 3B/A földszint 2. szám alatti,
41'987 /4/A/2he|yrajzi számú ingatlant elidegenítésre jelöli ki.
2. A Képviselő-testület az ingatlan vételárát a forgalmi érték 100%-ának megfelelő összegben
határozzameg'
3. A Képviselő-testület felkéri a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt'-t, hogy a bérlőt tájékoztassa a
lakás megvásárlásának lehetőségéről és annak feltételeiről.
Határidő: 2025' május 31.
Feladatkörébenérintett: aGazdaságiésPénzügyiFőosztá|yvezetője

a Kőbányai Vagyonkez e|ő Zrt. v ezérigazgatója

Elnök: 12 Ígen,1 nem szavazatta| döntöttünk'Lezárom a napirendet.

37. napirendi pont:
A Budapest X. kerület,41446 hrsz.-ú 51 terüIeten lévő pincerendszer

búvártevékenység céljáratörténő ingyenes hasznáIatba adása
Előteriesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök Megnyitom a harinchetest, S1 területén lévő pincerendszer búvártevékenység céljára
történő ingyenes használatba adása a napirend' Szavazzunk.

I46/2o2s. (IV.17.) KÖKT határozat
a Budapest X. kerület,4L446 hrsz.-ú 51 területen|évő pincerendszer búvártevékenység
céliára történő ingyenes használatba adásáról
(13 igen, egyhangú szavazatta|)
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő_testülete engedéIyezi a
Magyar Honvédség Bornemissza Gergely 2. Felderítőezred (cím:4027 Debrecen, Füredi út 59_
63., képviseli: Ster Ferenc alezredes, mb' parancsnok) részére, hogy a Budapest X. kerület,
41446 hrsz.-ú, S1- terület alatt lévő pincerendszert (helyrajzíszám:47446) búvártevékenység
céljáraelőre egyeztetett időpontban, legfeljebb havi 3 alkalommal, ingyenesen használja 2025'
május 7-jétő| kezdődően határozat|an időre, 3 hónapos felmondási idő kikötésével.
2. A Képviselő-testület felkéri a Kőbányai Vagyonkez eIő Zrt'-t, hogy a használatra vonatkozó
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keretszerződést a Magyar Honvédség Bornemissza Gergely 2. Felderítőezreddel kösse meg
Határidő: 2025' április 30.
Feladatkörébenérintett: aGazdaságiésPénzügyiFőosztályvezetője

a Kőbányai Vagyonkez elő Zrt' v ezérigazgatőja

EInök 13 igen, egyhangú szavazatta| döntöttünk.Lezárom a harminchetest.

38. napirendi pont:
A Budapest X' kerület, Kelemen utca 14. föIdszint 2. szám alatt lévő üres lakás pá|yázati

úton történő elidegenítése
Előteriesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök Megnyitom a harmincnyolcast Kelemen utca 14. földszinti 2'szám alatt lévő üres lakás
pá|yázati úton történő elidegenítése a napirend' Indítom aszavazást.

t47 /202s. (lv. 17.) KÖKT határozat
a Budapest X. kerület, Kelemen utca 14' földszint 2. szám alatt Iévő üres lakás pá|yázati
úton történő elidegenítéséről
(1,2 igen, 1 ellenszav azattal)
1. Budapest Főváros X' kerület Kőbányai önkormányzat Képviselő-testülete az onkormányzat
tulajdonában álló, BudapestX. kerület, Kelemen utca 14' földszint 2'számalatti, 4I749/0/A/2
helyrajzi számű ingatlant pá|yázati úton elidegeníti.
2. A Képviselő-testület az ingatlan kikiáltási árátlI260 000 Ft összegbenhatározza meg. A
vevő a licitálás során megállapított vételárat egy összegben köteles megfizetni.
Határidő: 2025. május 31.
Feladatkörében érintett: aGazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője

a Kőb ányai Vagyo nkez e|ő Zr t' v ez ér igazgatőj a

Elnök: 1'2 igen,1 nem szavazattal hoztuk meg a döntést. Lezárom a napirendet'

39. napirendi pont:
A Budapest X. kerület, Sütöde utca 4. számalatt Iévő épüIetrész további bérbeadása

Előteriesztő: Radványi Gábor alpolgármester

EInök: Harminckilences, X. kerület, Sütöde utca 4. szám alatt lévő épületrész további bérbe
adása. Nincs kérdé s, hozzászőlás. Szavazunk.

r4B / 202s. (lv. 17 .) KÖKT határ ozat
a Budapest X. kerület, Sütöde utca 4. számalatt Iévő épületrész további bérbeadásáról
[13 igen, egyhangú szavazatta|)
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest X.
kerület, Sütöde utca 4. szám alatti, 42309/110 helyrajzi számu ingatlanon található
úgynevezett,,régi gondozóház" épületből 995 mz alapterületíirészt (a továbbiakban: helyiség)
a Gyermekkor Alapítvány - a Kisgyermekkori Nevelés Támogatására [székhelye: 1183
Budapest, Komárom utca 11., nyilvántartási száma: 01-01-001137Z, adőszáma:7B220454-'J'-
43, képvÍseli: Kővári Csilla elnök) részére bölcsőde és óvoda műkodtetése céljára z02s'
október 1. napjától határozatlan időre, 6 hónapos felmondási idő kikötésével bérbe adja azzal,
hogy a felmondás a nevelési év végére szólhat.
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2' A Képviselő-testület az L' pont szerinti helyiség bérleti díját havi L 409 5B3 Ft + 5px

összegb en határ ozza meg.
3' A Képviselő-testület azI'pont szerÍnti bérleti időszakra az ingatlan udvarából 227B m2
nagyságú terület kizárólagos használatát engedélyezi a bérlő részére, a terület bérleti díját havi
1B 983 Ft összegben állapítja meg.
4. A Képviselő-testület felhatalmazza a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt'-t, hogy a bérbeadással
kapcsolatban tegye meg a szükséges intézkedéseket.
5. A Képviselő_testület felhatalmazzaapo|gármestert, hogy azAlapítvánnya|2015. május 26-

án kötött, a Budapest X. kerület, Sütöde utca 4' szám alatti épületrészre vonatkozó bérleti
szerződést 2025' szeptember 30. napjával közös megegyezéssel szüntesse meg.
Határidő: 2025' április 30.
Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője

a Kőbányai Vagyonkez e|ő Zrt' v ezérigazgatőja

Elnök 13 igen szavazattal, egyhangűan döntöttünk. Lezárom a napirendet.

40. napirendi pont:
A Budapest X. kerüIet, Maglódi űltÍo3/c F. épület földszint 70.számalatt lévő lakás

elidegenítése
Előteriesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Megnyitom a negyvenest, Maglód űt703/C F. épület, földszint 70-es szám alatt lévő
lakás elidegenítése' Indítom a szavazást.

L49 /2025. (W . 17 .) KÖKT határozat
a Budapest X. kerület, Maglódi Ílt Io3/c F. épület földszint 7o. szám alatti ingatlan
eIÍdegenítésérőI
(1,2 igen, 1 ellenszavazattal)
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Önkormányzat
tulajdonában álló Budapest X. kerüIet, Maglódi itt 703 /C F. épület földszint 70. szám alatt lévő,
4z42B / 7 / F / 7 4 he|yr ajzi szám(t ingatlant a b érlők részére eli degeníti.
2' A Képviselő_testület az ingatlan vételárát 28 630 000 Ft összegben határozzameg.
3. A Képviselő-testület engedélyezi a 28630 000 Ft összegű vételár 800/o-ának azaz
22 904 000 Ft összegnek a részletekben történő megfizetését.
4. A vevő a 2. pontban meghatározott vételár 200/o-át - 5726000 Ft összeget - a
szerződéskötéskor, a fennmaradó vételárhátralék jegybanki alapkamattal növelt összegét
legfelj ebb százny olcvan havi egyenlő részletb en kötel es megfizetni.
5. A Képviselő-testület felkéri a Kőbányai Vagyonkeze|ő Zrt'-t az ajánl'ati felhívás jogosult
részére történő kiküldésére és az adásvéte|iszerződés megkötésére.
Határidő: 2025. május 31.
Feladatkörébenérintett: aGazdaságiésPénzügyiFőosztályvezetője

a Kőbányai Vagyonkez e|ő Zrt' v ezérigazgatőja

Elnö k: 12 igen, 1 n em szav azatta| d ö ntöttünk . Lezár om a n api re n det.

41. napirendi pont:
A Budapest XX' kerület Nagysándor |ózsef utca4o/B szám alatti ingatlan elidegenítése

Előteriesztő: Radványi Gábor alpolgármester
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Elnök Negyvenegyes, Nagysándor |ózsef utca 40/B szám alatti Íngatlan elidegenítése. Egy
csoda fog történni. Indítom a szavazást Én biztos vagyok benne, hogy nem hozhatunk rossz
döntést.

1'50/2025. (ry. 17.) KÖKT határozat
a Budapest xx. kerület, Nagysándor |ózsef utca 4o/B szám alatti ingatlan
elidegenítéséről
[13 igen, egyhangú szavazattal)
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Önkormányzat
tulajdonában álló, BudapestXX' kerület, NagysándorJózsef utca40/B szám alatt |évő,1'7747B
helyrajzi számú ingatlant a bérlő részére elidegeníti.
2. A Képviselő_testület az ingatlan vételárát 64 7 60 000 Ft összegben határozza meg.
3. A Képviselő-testület engedélyezi a 64760 000 Ft összegű vételár B)o/o-ának, azaz
51 B0B 000 Ft összegnek a részletekben történő megfizetését'
4. A vevő a 2' pontban meghatározott vételár 20o/o-át - 1'2952000 Ft összeget - a
szerződéskötéskor, a fennmaradó Vételárhátralék jegybanki alapkamattal növelt összegét
le gfelj ebb százny o|cvan havi egyenlő részletb en kötel es megfiz etni'
5. A Képviselő-testület felkéri a Kőbányai Vagyonkeze|ő Zrt.-t az ajánlati felhívás jogosult
részére történő kiküldésére és az adásvéte|i szerződés megkötésére.
Határidő: 2025. május 31.
Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztályvezetője

a Kőbányai Vagyonkez e|ő Zrt' v ezérigazgatőja

Elnök: 13 igen, egyhangú szavazatta| döntöttünk' Lezárom a napirendet. A következő
napirendünket zárt ülés keretei között kell tárgyalnunk.

A következő napirendi pont a Magyarország helyi önkormdnyzatairől szóIó 2011' évi CLXXXIX.
törvény 46. s G) bekezdés a) pontja alapjón zórt ülésen tórgyalandó.

42.napirendi pont:
A 2025. évi önkorm ányzati kitüntetések adomány ozása

Előteriesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Budapest Főváros X' kerület Kőbónyai Önkormdnyzat Képviselő-testüIete az Möhl' 46, s Q)
bekezdés a) pontja alapján zdrt ülésen tárgyalja a 42. napirendi pontot.

uÁRr ÜÉs1

EInök: Napirend utáni hozzásző|ás következik, tehát köszönöm szépen mindenkinek a
maratoni ülés ezen szakaszáíg történő részvételét, ahol a döntéseink megszülettek. Egy
napirendünk maradt még, ami napirend után van, Vékony Csongor )e|ezte, hogy szeretne
napirend utánhozzásző|ni, ezt most meg is teheti.

Napirend után: Vékony Csongor Levente napirend utáni felszőIással él a kőbónyai
cs ato rn ah ál ő z at óll ap otóv al kap c s o l atb an.

Az SZMSZ rendelkezése értelmében t57. s] bórmely képviselő felszóIalhat ülésenként
egy alkalommal háromperces időkeretben' Dontéshozatalnak nincs helye.

Vékony Csongor Levente: Köszönöm aszőt' Tisztelt képviselőtársak, többször hangoztattam,
hogy kellő figyelmet kell szentelnünk a kőbányai vízvezeték- és csatornarendszer állapotára. A
Fővárosi Csatornázási és Vízművekhez fordultam kérdésemmel, melyekre a kapott válaszokat
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tájékoztatő jelleggel kívánom megosztani képviselőtársaimmal' A Vízművek nem rendelkezik
naprakész adatokkal arra Vonatkoző|ag, hogy pontosan mely vízvezetékek milyen idősek és
milyen anyagból készültek így türelmemet kérték, míg egy ezt ábrázoló részletes térképet
összeállítanak. Ez már önmagában aggasztő úgy gondolom. A Csatornázási Művek a
következőrőItájékoztatott. A X. kerületben épült közcsatorna hossza 205,B kilométer' Ebből az
elmúlt 30 évben épült 48, 3 kilométer,azaz23,4o/o,31 és 60 év közötti korű94,4 kilométer,
azaz 45,0/o, 61' és 90 év közötti 29,B kilométer, azaz 14,0/o, 1934 és 1905 között épült szakasz
23,1 kilométer, azaz IL,Zo/o,1904 és 1875 közötti szakasz 9 kilométer, azaz 4,4o/o. 1875 előtti
csatornavezeték pedig 1,3 kilométer hosszan található, azazateljes hálózat0,60/o-a. Számomra
megdöbbentő,hogy több mint 20 kilométer száz évnél idősebb csatornacső van a mai napig
használatban kerüIetünkben. Remélem, hogy az ivővízvezetékek korszerűbbek, hiszen, ha
több, mint százévesvízvezetékrendszerek volnának, az egészségügyi kockázatot is jelenthetne.
Mindenesetre már azt is eredménynek tekinthetjük úgy hiszem, ha a Vízmíivek elkészíti az
ígért részletes térképet, hiszen az alapján csőtörés, vagy bármilyen munkavégzés esetén
pontosan fogják tudni a szakemberek és a szerelők hogy a helyszínre érkezve, milyen típusú
csővárja őket. Köszönöm a figyelmet.

Elnök: Köszönjük a figyelemfelhívást. A kőbányai lakóépületek és nyilván így a csatornahálőzat
egy jő része is több mint százéves' Szerencsére a csatorna vonatkozásában ritkábban adódik
probléma, a vízvezeték állapota és helyzete az már aggasztóbb tud lenni, bár csatorna
tekintetében is ma is vÍllámárvízre készülhetünh legalábbis Európa bizonyos része a déIutáni
óráktól' Villámárvizek tekintetében nem biztos, hogy jól fogunk állni. Igen, ezért mondtam,
hogy Budapestjelentős része anagy árvízután épült és nyilván akkor került csatornázásra is a
város egy jő része' Kőbánya valamivel modernebb kerület, de itt is van gond. Köszönjük a
figyelemfelhívást. Köszönöm mindenkinek a munkáj át.

A képviselő-testületi ülés befeiezésének ideje: 13.0B óra.

K. m. f.
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Zárt ülésen tárgyalt napirendi pontokhoz tartoző döntések, melyek
azSZMSZ 20. s (4) bekezdésében foglaltak alapján a nyilvános ülés
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IELENLÉTI Ív

a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai önkormányzat Képviselő-testületének

202s. április L7-én megtartott ülésére

A Képviselő-testület tagiai:

7' D' Kovács Róbert Antal polgármester

,.u
3.

4.

5.

6.

7.

B.

9.

2' Ács Andrea

Gál Iudit

Dr. György Bence István

Hegedüs Réka

Dr. Horváth Márk

Kovács Róbert

Dr' Mátrai Gábor Imre alpolgármester

Molnár Róbert

11. Dr. Pap Sándor

72' Dr' Péter Norbert tanácsnok

13. Radványi Gábor alpolgármester

14. Somlyódy Csaba alpolgármester

15. Stemler Diána

16. VékonyCsongor Levente

trl#
4. >?--

;{**frs*r* !*:*i:

...'-).

.......'.'1..

10. Mustó GézaZo|tán

prbt,?

17' Weeber Tibor |ózsef alpolgármester



Tanácskozási joggal részt vevők:

Dr. Szabó Krisztián jegyző

Dr. Mózer Éva a|jegyző

Dr. Ács Viktória

Apagyi Krisztián

Bottyán Lász|ő

Bulla Kinga

Dr. Czagányi Cecília

Cserteg Imre

Csontó Judit

Csősz Anna

Ehrenberger Krisztina

dr. Éder Gábor

Felfoldi Barnabás

Herendi-Mezei Judit

Horváth Attila

Horváthné dr' Tóth Enikő

Kálmánné Szabó Judit

Kutiné Kiss Anita

Dr. Kappel Patrícia Anna

Kármán Kitti

Kárpáti Beatrix

Marton Roland

Móré Tünde

Mozsár Ágnes

Nábrádi András

NagyAndrás

Nagyné Berecz Györgyi
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NovákAndrea

Papp Ágnes

Dr. Sulyan Tamás

Varga Tiborné

Varga Sándor
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A képviselő-testület bizottságai nem képviselő tagiai:

Almádi Krisztina Éva

Benedek Zoltán Csabáné

Farkas Anita

Gerstenbrein György

Hódi Richárd

Király-Tóth Attila

Krasnyánszki Ádám

Lakatos Béla Lajos

Marksteinné Molnár |ulianna

Matus Brigitta

PáI|Lász|ő

Papp Zoltán

Péter Anikó

Strobl Orsolya

Dr. Szabó János Zoltán

Tábi Attila

Dr. Tóth Bence Péter

Tóth Lívia

Tóth Zoltán |őzsef

o r szággy íilési ké pvis elők:

Arató Gergely

Bakos Bernadett
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A nemzetiségi önko rmányzatok képviseletében:

Kőbányai Bolgár Önkormá nyzat

Nagy István elnök

Kőbányai Görög Ö nkormá nyzat

Kollátosz Iorgosz elnök

Kőbányai Horvát Önkormá nyzat

Kovács Brankó Krisztián elnök

Kőbányai Lengyel önkormá nyzat

Wygocki Richárdné elnök

Kőbányai Német Önkormá nyzat

Ingusz 0rsolya elnök

Kőbányai Örmény Önkormá nyzat

Varga Edina elnök

Kőbányai Roma Önkormá nyzat

Csorba Zo|tán András elnök

Kőbányai Román Ö nkormá nyzat

5

Síta Ioan elnök



Kőbányai Ruszin Önkormá nyzat

Medveczky Katalin elnök

Kőbányai Szerb Önkormá nyzat

Szabó Bogdán Árpád elnök

Kőbányaí Szlovák önkormányzat

Frisala Regina elnök

Kőbányai Ukrán Önkormá nyzat

Petrovszka Viktória elnök
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Meghívottak:

Dr. Bánhidi Ferenc

Dr. Barczi Szilvia Tünde

Baricska Norbert Tamás

Benkóné Turcsányi Ildikó

Deézsi Tibor

Göncziné Sárvári Gabrie]la

GyőrffyLászlő

Hermann Ernő

|andó Ágnes

Karacs János

Ká]mán Lászlő

Kiss Attila István

Dr. Kiss lldikó Beatrix

Kuróczi Pál

Lajtai Ferencné

Laukó Zsófia

Lehoczki Klára

Lengyel-Fehér Gyöngyi

Oláh Csaba

Dr. ováry Csaba

Sánta Áron

Szabó Lász|ő
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